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 تعداد زیادی از شهروندان البته کمبود ســیلندر گاز را بدلیل استفاده 
خودروها از ســیلندرهای گاز عنــوان و اظهار می کننــد: درصورتیکه 
سیلندرهای 11کیلویی برای مصارف خانگی است، اما بیشتر این سیلندرها 
در مخازن خودروها تخلیه می شــوند و مردم برای استفاده گاز در خانه با 

مشکل مواجهند.

 برخی شهروندان هم از بازار سیاه ایجاد شده برای سیلندر گاز در استان 
صادرکننده گاز می گویند که در برخی خانه ها که ســیلندر می فروشند، 
سیلندر را با قیمت های 15تا30 هزار تومان هم می فروشند که وقتی سیلندر 

نیست، مجبوریم با هر قیمتی بخریم. 

مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان:کمبود و مشکلی در توزیع سیلندر نیست

صفحه 8 را بخوانید

نارضایتی شهروندان 
از کمبود سیلندرگاز در هرمزگان

صفحه 8

فراخوان مناقصه عمومی یک مرحله ای
 j آماده سازی فضای فیزیکی بخش جراحی زنان در طبقه همکف بلوک 

بیمارستان خلیج فارس بندرعباس سال 1398
مدیریت درمان تامین اجتماعی اســتان هرمزگان در نظر دارد مناقصه عمومی آماده سازی فضای فیزیکی بخش جراحی زنان 
در طبقه همکف بلوکj بیمارســتان خلیج فارس بندرعباس را در ســال1398 به شــماره )98/4/2( از طریق سامانه تدارکات 
 الکترونیکی دولت برگزار نماید. کلیه مراحل برگزاری مناقصه از دریافت اسناد مناقصه تا ارائه پیشنهادمناقصه گران و بازگشایی 
پاکت ها از طریق درگاه ســامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( به آدرسwww.setadiran.ir انجام خواهد شد و لازم است 
مناقصه گران در صورت عدم عضویت قبلی، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت 

در مناقصه محقق سازند. تاریخ انتشار مناقصه در سامانه تاریخ 1398/10/24 می باشد.
مهلت زمانی دریافت اسناد مناقصه از سایت : تا ساعت 14:30 روز پنجشنبه تاریخ 1398/10/26

مهلت زمانی ارائه پیشنهاد : ساعت 14:30 روز یکشنبه تاریخ 1398/11/6
زمان بازگشایی پاکت ها: ساعت 10 روز دوشنبه تاریخ 1398/11/7

اطلاعات تماس دستگاه مناقصه گزار جهت دریافت اطلاعات بیشتر در خصوص اسناد مناقصه و ارائه پاکتهای الف
آدرس : بندرعباس - بلوار امام خمینی - نرسیده به میدان فرودگاه و تلفن 076-33668468

اطلاعات تماس سامانه ستاد جهت انجام مراحل عضویت در سامانه : مرکز تماس :021-41934 
دفتر ثبت نام 32253443 -076
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مدیریت شعب استان هرمزگان

زوج های بندرعباسی 
                   وام 2 میلیاردی مسکن می گیرند

        

  مدیرعامل شــرکت ملی پخــش فرآورده های نفتی 
هرمزگان گفت: توزیع ســیلندر گازدراستان نسبت به 

پارسال افزایش یافته است. 
  مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی هرمزگان در 
گفت و گو با باشگاه خبرنگاران جوان گفت: توزیع سیلندرگاز 
از ابتدای سال تا کنون نسبت به مدت مشابه پارسال ۱۶ درصد 
افزایش یافته اســت.عبدالله احمدی افزود: هیچ مشکلی در 
تامین نیاز ســیلندر گاز نداریم و درصورت اعلام فرمانداران 

توزیع آن را افزایش می دهیم.او گفت: سیلندر گاز دو برابر نیاز 
واقعی خانوار ها در هرمزگان توزیع می شود و علت کمبود آن 
در استان استفاده خودرو ها به جای بنزین از سیلندر های گاز 
است.مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی هرمزگان 
گفت: با توجه به کمبود ســیلندرگاز برای اســتفاده خانگی 
نظارت بر توزیع نهایی سیلندر های گازو جلوگیری از فروش 
سیلندر های گاز برای مصرف خودرو ها به عنوان سوخت نیاز 

به نظارت و کنترل ویژه بازرسان سازمان صمت دارد.

  احمدی افزود: رفع کمبود سیلندر گاز نیازمند نظارت بر توزیع 
آن در مراکز عرضه  است و الگوی مصرف باید درست شود.

در روزهای اخیر شــهروندان بندرعباس اعتراض به نبودن یا 
کمبودســیلندر گاز دارند و در سه روز گذشته سیلندرگاز در 

بندرعباس نایاب شد.
  بیش از نیمی از هرمزگان از نعمت لوله کشی گاز خانگی بی 
بهره هستند و نیاز پخت و پز و جانبی خود را با سیلندر های 

گاز مایع تامین می کنند.

مدیرعامل شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی هرمزگان :

نظارت ویژه بر مراکز عرضه سیلندر گاز راهکار رفع کمبود 
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  معاون قضائی رئیس کل دادگستری استان 
هرمزگان گفت: از اهداف مهم شوراهای حل 
اختلاف کاهش ورودی پرونده به دادگستری 
و کاهش جمعیت کیفری زندان ها به ویژه در 
خصوص جرایم مهم از جمله قتل و جرایم 
مالی مانند مهریه و نفقه است و در آینده ای 
نزدیک شــاهد ایجاد شورای حل اختلاف 

تخصصی در این حوزه ها خواهیم بود.
  به گزارش فارس، در راســتای بررسی و رفع 
مشکلات و همچنین ارتقای عملکرد شوراهای 
حل اختلاف اســتان هرمزگان، جلســه ای با 
حضور رئیس اداره نظارت و بازرسی، مسؤول 

امور اداری و  پرسنلی، مسؤول امور فرهنگی و 
آموزش، مسؤول حفاظت و اطلاعات و مسئول 
آمار اداره کل  شــوراهای حل اختلاف استان 

هرمزگان برگزار شد.
 در این جلســه که به ریاست مظفر حمزه ئی 
رئیس شوراهای حل اختلاف استان هرمزگان 
برگزار شد، نواقص و کمبودهای شوراهای حل 

اختلاف مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
 مظفر حمــزه ای معاون قضایــی رئیس کل 
دادگستری و رئیس شــوراهای حل اختلاف 
اســتان هرمزگان اظهارداشــت: در خصوص 
وضعیت نیروهای ســتادی مجتمع ها و واحد 

اجرای احکام وفق نظر و دســتور مرکز امور 
شــوراهای حل اختلاف قوه قضائیه در حال 
برنامه ریزی هستیم و این تصمیم عملیاتی شده 
و انجام خواهد شــد.وی بیان داشت: از اهداف 
مهم شــوراهای حل اختلاف کاهش ورودی 
پرونده به دادگستری و همچنین کاهش جمعیت 
کیفری زندانها به ویژه در خصوص جرایم مهم از 
جمله قتل و جرایم مالی مانند مهریه و نفقه است 
و در آینده ای نزدیک شاهد ایجاد شورای حل 
اختلاف تخصصی در این حوزه ها خواهیم بود.

حمزه ای یادآور شد: در جهت سرعت بخشی 
به رسیدگی ها و کاهش اطاله دادرسی به کمتر 

از یک ماه، موضوع الکترونیکی شدن ابلاغیه ها 
حائز اهمیت اســت که در این راستا افزایش 
صدور ابلاغ الکترونیکی باید مورد توجه قرار 
گیرد و لازم است مدیر آموزش و مدیر فناوری 
شوراهای حل اختلاف استان هرمزگان به طور 

ویژه در این مسیر گام بردارند.
معاون قضایی دادگستری هرمزگان خاطرنشان 
کرد: ان شــاالله با همت همکاران شــوراهای 
حل اختــلاف و نظارت مســتمر واحدهای 
ســتادی، ضمن ارتقای آمار عملکرد، جایگاه 
 اســتان نیز به نحو مطلوب و شایسته ای ارتقا 

خواهد یافت.

ایجاد شورای حل اختلاف تخصصی در هرمزگان

صفحه 2 



خاطر جمع باش
 #کالای- استاندارد- ایرانی- می خرم

روابط عمومی
 اداره کل استاندارد  هرمزگان

1398
سال رونق تولید

جابجایی ۶۹ میلیون تن کالا از بنادر هرمزگان 
  مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان گفت: از ابتدای ســال تا کنون ۶۹ 
میلیون تن کالا در بنادر استان تخلیه و بارگیری و ترانزیت شد. به گزارش 
صدا وســیما، الله مراد عفیفی پور افزود: در ایــن مدت نیز ۵۶ میلیون تن 
کالا در بندر شــهید رجایی بندرعباس تخلیه وبارگیری و ترانزیت شد.وی 
افزود:  ۲۷ میلیون و ششصد هزار تن کالای غیر نفتی و ۵ میلیون تن کالای 
نفتی از این بندر صادر شــد. عفیفی پور گفت: بیشتر کالا ها صادراتی انواع 
آهن آلات، گوگرد، مواد پتروشیمی، کالا های صنعتی ساخته شده و خشکبار 
است که به کشور های حوزه خلیج فارس، آسیای شرقی، افریقا و اروپا صادر 
می شود. بندر شهید رجایی با ظرفیت سالانه ۱۰۰ میلیون تن کالا، بزرگترین 
و مهم ترین بندر جمهوری اســلامی ایران اســت که به تنهایی ۵۸ درصد 
عملیــات کالا های غیرنفتی، ۴۳ درصد عملیات جابه جایی فرآورده های 

نفتی و ۸۵ درصد از عملیات کانتینری بنادر کشور را بر عهده دارد.

ثبت 8 وقف قرآنی در هرمزگان از ابتدای سال ۹8
  گروه خبر// رییس اداره قرآنی اوقاف و امور خیریه استان هرمزگان از 
ثبت ۴۰ وقف جدید از ابتدای سال ۹۸خبر داد و گفت: از این تعداد وقف 
ثبت شده، ۸ مورد آن مربوط به وقف های قرآنی است. به گزارش خبرنگار 
روزنامه دریا، حجت الاسلام والمسلمین رنجبر،رییس امور قرآنی اوقاف و 
امور خیریه هرمزگان اظهار داشت ۸ وقف جدید قرآنی از ابتدای سال ۹۸ 
در این استان ثبت شده است که این استان نیاز بیشتر به وقف قرآنی دارد.

وی ادامه داد: وقف از ارزشمندترین کارهایی است که اثرات آن علاوه بر 
زندگی دنیایی فرد، پس از مرگ و تا زمانی که زندگی در این جهان جاری 
است برای انسان باقی می ماند.حجت الاسلام رنجبر با تاکید بر اینکه وقف 
باید بر اســاس نیازهای زمان و مکان انجام شود، گفت: یکی از نیازهای 
اصلی استان در زمینه وقف، مربوط به وقف های قرآنی است.رییس امور 
قرآنی اوقاف و امور خیریه هرمزگان، با بیان اینکه وقف های جدید باید به 
سمت ترویج فرهنگ قرآنی سوق داده شود، اظهار کرد: گسترش وقف های 
قرآنی در جامعه باعث توجه بیش از پیش مردم به این مســأله می شود. 
حجت الاســلام رنجبر با تأکید بر اینکه باید شرایط را طوری فراهم کنیم 
که وقف های جدید به سمت و سوی تعدیل تفسیر و ترتیل قرآن حرکت 
کنند، یادآور شد: قرآن به واقع با گذشت سال ها هنوز در مهجوریت است 
و توسعه فرهنگ قرآنی نیازمند همت تمامی مردم برای پیشبرد وقف های 
جدید در زمینه فعالیت های قرآنی و گسترش آن در جامعه است. وی با 
تأکید بر ضرورت توسعه وقف های مشارکتی در حوزه قرآنی افزود: افرادی 
که به تنهایی قدرت و توانایی کافی برای وقف یک مال را ندارند می توانند 
در قالب اجتماع چند نفری وقف یک مال را به عهده بگیرند و در این کار 
خیر شریک شوند.رنجبر وقف را چشمه همیشه جاری برشمرد و افزود: 
وقف ماندگار است و از عواید موقوفات و درآمد آن سالانه افراد زیادی 

می توانند برخوردار شوند.

موفقیت پالایش نفت بندرعباس در سومین دوره 
جایزه مسئولیت های اجتماعی و توسعه پایدار 

  گروه خبر// شــرکت پالایش نفت بندرعباس جایزه سه ستاره سومین 
دوره جایزه مسئولیتهای اجتماعی و توسعه پایدار بنگاه های اقتصادی کشور 
را کسب کرد.به گزارش خبرنگار روزنامه دریا، در آیین اختتامیه سومین دوره 
جایزه مسئولیتهای اجتماعی و توسعه پایدار بنگاه های اقتصادی کشور که 
در تهران برگزار شد،  بر اساس ارزیابی های صورت گرفته شرکت پالایش 
نفت بندرعباس جایزه اهتمام سه ســتاره این دوره را کسب کرد.بر اساس 
این گزارش ارزیابی شرکت پالایش نفت بندرعباس مطابق با استانداردهای 
بین المللی مســئولیتهای اجتماعی با حضور ارزیابان در محل پالایشگاه و 
ارزیابی در حوزه های جامعه،  محیط زیست،  حقوق شهروندی و کسب و کار 
منصفانه انجام شد.شرکت پالایش نفت بندرعباس در حوزه مسئولیتهای 

اجتماعی دارای استاندارد ISO ۲۶۰۰۰ است.

خبر

خبری
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سرمقاله

سیل زدگان چشم انتظارند
  در بارندگی های چند روز اخیر که باعث وقوع ســیل در شــرق 
هرمزگان و مناطقی از سیســتان و بلوچستان شد، سیل زدگان متحمل 
خسارات زیادی شــدند و نیاز است که دستگاه های دولتی، خیرین و 
عموم مردم به یاری سیل زدگان بشتابند.اگرچه در روزهای اخیر اقداماتی 
در کمک رسانی به سیل زدگان شده است، اما کافی نیست و با توجه به 
شــرایط اقلیمی و هوای سرد، نیاز است که میزان امدادرسانی به مناطق 
سیل زده افزایش چندبرابری یابد و همانطور که برخی نهادهای نظامی 
نیز به یاری ســیل زدگان شــتافته اند، عموم مردم نیز نیاز است در این 
بخش مشارکت داشته باشــند ودولت نیز خدماتش را افزایش دهد.از 
طرفی دیگر با توجه به اینکه هرمزگان اســتانی تجاری و صنعتی است 
و بنگاه های اقتصادی زیادی در استان فعالیت دارند، حداقل انتظار این 
اســت که صنایع بزرگ اقتصادی استان از جمله پالایشگاه های نفت و 
گاز، فولاد، مناطق ویژه اقتصادی و آزاد، گمرکات، بنادر، آلومینیوم و... در 
راستای انجام مسئولیت های اجتماعی شان به یاری سیل زدگان شتافته 
و کمک های نقدی و غیرنقدی شان را روانه این مناطق نمایند که اگر این 
بنگاه های اقتصادی در این بخش فعال عمل کنند، بسیاری از نیازهای 
غذایی، پوشاک، پتو و فرش، محل زندگی مناسب و... مرتفع می شود. در 
حال حاضر که مردم دردمند سیل زده، دارایی خودشان را از دست داده اند 
وسلامتی و جان شان درخطر است و بسیاری از آنها در محاصره سیل 
هستند و دسترسی به آب و برق وجاده وتلفن و... هم ندارند، نیاز است که 
دستان یاریگر آنها را بفشاریم و همگان آنچه که در توان دارند، برای یاری 
سیل زدگان انجام دهیم.در چند روز اخیر تصاویری هم از سیل زدگان 
در فضای مجازی منتشر شد که برخی از سیل زدگان به پشت بام ها و 
بالای درختان نخل پناه برده اند و جان شــان درخطر قرار دارد که نیاز 
است دستگاه های متولی در این حوزه اقدام نمایند و برای نجات جان 
سیل زدگان فعال تر و با جدیت بیشتری اقدام کنند.همچنین انتظار می رود 
که شهروندان در مناطق مختلف کشور برای نجات گرفتاران در سیلاب ها، 
یاری برسانند و مشارکت داشته باشند و از طرفی مراکزی مطمئن برای 
جمع آوری کمک های مردمی در نظر گرفته شود وبخشی از پایگاه های 
جمع آوری کمک های مردمی را می توان در مساجد دایر نمود ومانند 
دوران دفاع مقدس، کمک های مردمی جمع آوری شــده و به مناطق 
سیل زده ارسال شود تا مشکلات و آلام سیل زدگان اندکی کاهش یابد.

البته شاید بتوان گفت بخشی از وقوع سیلاب ها در مناطق مختلف بدلیل 
عدم اجرای طرح هایی برای مهار ســیلاب هاست که در ادوار مختلف 
انجام نشــده است و این موضوع باعث شده است که در زمان بارندگی، 
ســیلاب به راه افتد و در زمان کم بارانی هم خشکسالی باعث خشکی 
باغ ها و مزارع و افت شدید سفره های زیرزمینی می شود که اگر برای 
مهار رواناب ها، طرح های مورد نیاز اجرا می شد، هم از وقوع سیلاب 
جلوگیری می شد وهم زمینه تغذیه سفره های زیرزمینی فراهم می شد که 
متاسفانه متولیان مربوطه به موضوع پیشگیری و آینده نگری توجه نکردند 
وحال با بارندگی شدیدی که اتفاق افتاد، مردمانی سیل زده و بدون خانه و 

امکانات شدند وجان شان در معرض خطر قرار گرفت.
     علی زارعی  

پشت پرده سیاست 

سخنگوی دولت: باید پاسخ دهند که چرا ماجرای هواپیمای اوکراینی را به رئیس جمهور اطلاع ندادند
بعد از سردار حاجی زاده و سردار سلامی فرماندهان ارشد سپاه پاسداران ، نوبت به سخنگوی دولت 
رســید تا در برابر خبرنگاران و در واقع ملت بزرگ ایران از غم بزرگ این روزها بگوید؛ از یک 
شرمساری بزرگ و یک خطای نابخشودنی در اطلاع رسانی نکردن به موقع واقعیت ها درباره سقوط 
بوئینگ. علی ربیعی هم با بغضی در گلو از درد بزرگ نظام بابت هدف قرار گرفتن غیرعمدی هواپیمای 
اوکراینی گفت اما نکته مهم سخنان ربیعی در جریان قرار نگرفتن رئیس جمهور تا عصر جمعه بود . 
نکته ای که به قول او به خاطر بوروکراسی و ساختار معیوب اطلاع رسانی در نیروهای مسلح و نظام 
اداری کشور به یک نقطه ضعف بزرگ تبدیل شد . به گزارش خراسان، علی ربیعی گفت: ما متهم به 
دروغگویی و پنهان کاری شدیم در حالی که واقعا این گونه نبود و ما دروغ نگفتیم. دروغ به معنی جعل 
آگاهانه و عامدانه واقعیت است. همه کسانی که در آن روزها و در اوج جنگ روانی آمریکا علیه ملت 
ایران اظهار نظر می کردند مبتنی بر عرق ملی و با استناد به اطلاعات موجود در همان لحظه اظهار بود 
و همه موضع گیری ها ریشه در بی اطلاعی یا بهتر بگویم بی اطلاع گذاشتن آن ها بود. وی افزود: 
روز جمعه نتایج تحقیقات نهایی شده ستاد کل نیروهای مسلح در دبیرخانه شورای امنیت ملی بررسی 
شد و به اطلاع رئیس جمهور رسید و پس از آن جلسه ای در دفتر رئیس جمهور تشکیل شد. همه 
بهت زده، ناراحت و نگران بودند. هیچ یک از مقامات دولت از جمله شخص رئیس جمهور تا عصر 
روز جمعه از علت اصلی سقوط هواپیما که همان آتش پدافند غیر عمدی خودی بوده مطلع نبودند. از 
زمانی که رئیس جمهور از موضوع مطلع شد، دستور تشکیل شورای عالی امنیت ملی را داد که منجر 
به صدور بیانیه ستاد کل نیروهای مسلح و بیانیه رئیس جمهور در این خصوص شد. ربیعی ادامه داد: 
همین جا از همه ملت ایران، افکار عمومی و روزنامه نگاران عزیز عذرخواهی می کنم. واقعیت این 
است که دولت خود گرفتار این چرخه معیوب اطلاع رسانی و کسب اطلاعات است. وی اضافه کرد: 
اقدام روز شنبه ستاد کل نیروهای مسلح در صدور بیانیه ای که با صداقت و مسئولیت پذیری این حادثه 
را بر عهده گرفتند و اعلام کردند که ناشی از یک خطای انسانی بوده، قابل تقدیر و شروع خوبی است 
که قطعا با شفافیت تا انتها ادامه خواهد یافت. با این حال نمی توان منکر شد که غم و اندوه بزرگی بر 
دل های بازماندگان آن عزیزان و همچنین تمام ملت ایران نشست. سخنگوی دولت خاطرنشان کرد: 
در این میان نباید فراموش کنیم که ریشه این اتفاق ناگوار از همان شبی بود که رژیم آمریکا تصمیم به 
ترور بزدلانه سردار سلیمانی گرفت و سایه جنگ را بر سر این کشور گستراند و یک اضطراب و فشار 
روانی سنگین اجتماعی و سیاسی بر جامعه ما تحمیل کرد. در ادامه خبرنگاری پرسید در چند روز 
گذشته خبرهایی مبنی بر استعفای رئیس جمهور، شما، جهانگیری  و حتی شمخانی مطرح شد، چرا 
کسی در خصوص این اتفاق استعفا نمی کند؟ اگر شفاف هستید و مصلحت اندیشی نمی کنید بفرمایید 
چرا مسئولان ذی ربط در این زمینه به شما اطلاعات درست ندادند؟ آن مسئولان ذی ربط چه کسانی 
بودند؟ این که شما می گویید بعدازظهر جمعه آقای روحانی موضوع را متوجه شدند اصلا قابل پذیرش 
نیست. ربیعی در پاسخ گفت: اگر نسبت به خودم احساس می کردم که واقعیتی را می دانستم و به 
مردم نگفتم یک لحظه هم نمی ماندم. اما مطمئن باشید رئیس جمهور جمعه ۴ بعدازظهر این موضوع 
را متوجه شده است. سردار حاجی زاده گفتند که روز چهارشنبه متوجه شدند و مسئولان بالاتر را 
مطلع کردند و آن سلسله مراتب خودشان بوده و آن ها هم فکر کردند که نیاز به بررسی است و باید 
این موضوع را بررسی می کردند، من نمی دانم و پاسخ گو نیستم که نیاز به چه چیزی بوده است. وی 
ادامه داد: به هر حال مسئولان ذی ربط دولتی همه روز جمعه این موضوع را فهمیدند و در این هیچ 
تردیدی نیست، قطعا می گویم آقای رئیس جمهور نه در کسوت رئیس جمهور و نه رئیس شورای 
عالی امنیت تا عصر جمعه از این موضوع مطلع نبودند. آن ساختار هم باید بررسی شود و خودشان 
بگویند که چرا این اتفاق افتاده و چرا رئیس جمهور دیر مطلع شده است و این تعلل، سوال و مطالبه 

خود رئیس جمهور هم است که باید پاسخ داده شود.

در تجمعات اخیر پلیس به هیچ وجه تیراندازی نکرد 
فرمانده انتظامی پایتخت، درباره جوســازی شبکه های معاند مبنی بر زخمی شدن 
تعــدادی از تجمع کنندگان گفت: پلیس با صبر و مدارا بــا افرادی که تجمع کرده 
بودند رفتار کرد؛ در تجمعات اخیر پلیس به هیچ وجه تیراندازی نکرد چرا که سعه 
صدر و خویشــتن داری در دستور کار ماموران پلیس پایتخت بوده است. شامگاه 
یک شنبه برخی کانال های تلگرامی و صفحات اینستاگرامی متعلق به رسانه های 
فارسی زبان خارجی، مدعی تیراندازی به سمت برخی کسانی شدند که در پی حادثه 
هواپیمای اوکراینی برای بیان اعتراض خود در تهران تجمعی را برگزار کرده بودند. 
در برخی ویدئوها ادعا شــده بود که زخمی ها با گلوله ساچمه ای مصدوم شده اند. 
به گزارش فارس، سردار حسین رحیمی در این باره تاکید کرد که ماموران ناجا در 
تجمعات اخیر به هیچ وجه تیراندازی نکرده اند. در همین باره میزان خبر داد:  مرکز 
اطلاع رسانی پلیس پایتخت در پی انتشار برخی گمانه زنی ها در خصوص استفاده 
پلیس از سلاح در اغتشاشــات، اعلام کرد که »تاکنون در هیچ یک از تجمعات و 
اغتشاشات صورت گرفته پلیس از اسلحه استفاده نکرده است.« درعین حال فرمانده 
ناجا درباره حضور پررنگ مأموران پلیس در برخی معابر تصریح کرد: همه مسئولان 
نیروهای مسلح و ناجا خود را شریک غم آن ها می دانند چرا که ما نیروهای مسلح 

پیشمرگ مردم و خادم ملت هستیم.
اعطای بالاترین نشان افتخار سوریه به سپهبد شهید سلیمانی

نخســت وزیر سوریه در دیدار با اســحاق جهانگیری معاون اول رئیس جمهور از 
اعطای بالاترین نشان و مدال افتخار به مقام شهید سردار سلیمانی از سوی بشاراسد 
رئیس جمهوری ســوریه خبر داد.به گزارش ایسنا، عماد خمیس با اعلام این خبر 
گفت: اعطای این نشــان حاکی از محبت فراوان رئیس جمهور ســوریه به سردار 

سلیمانی و برادران خود در جمهوری اسلامی ایران است.
طرح بزرگ دولت برای انقلاب گلخانه ای

با توجه به گزارش های ارســالی تعدادی از دســتگاه های دولتی به مسئولان نهاد 
ریاست جمهوری که مورد تقدیر و تاکید نیز قرار گرفته، با اشاره به این که هم اکنون 
حدود ۱۴ هزار هکتار گلخانه در کشور وجود دارد، اعلام شده که با توجه به نیازهای 
کشور و ضرورت پیاده ســازی برنامه اقتصاد مقاومتی، قرار است ظرف پنج سال 
آینده، این میزان با جهش بیش از ۴ برابری به حدود ۵۸ هزار هکتار برسد که فقط 
همیــن جهش، حدود ۴۰۰ هزار نیروی کار را جذب خواهد کرد و درآمد صادراتی 

چشمگیری برای ایران به همراه دارد.
علما مردمی بیندیشند

آیت ا... جوادی آملی مفسر برجسته قرآن گفت: علما وظیفه دارند خود را به مردم 
جامعه نزدیک کنند و راه آن این است که مردمی بیندیشند و خیرخواه مردم باشند و 
این میسّر نیست مگر این که تلاش و کوشش کنند که علم صائب و عمل صالح داشته 

باشند و آن را به جامعه خود نیز منتقل کنند.
  هنوز انتقام نگرفته ایم

حجت الاســلام »علی شیرازی« نماینده رهبر معظم انقلاب در نیروی قدس سپاه، 
ضمن اعلام این که ایران هنوز انتقام خون ســردار سلیمانی را نگرفته، افزود: پس 

از عملیات علیه پایگاه آمریکایی، دشمن سیلی های دیگری دریافت خواهد کرد.

  پروژه بیمارستان شریعتی بندرعباس که تنها 
بیمارســتان تخصصی زنان در استان هرمزگان 
است، تا پیش از پایان سال جاری به بهره برداری 

می رسد. 
 به گزارش ایرنا؛ استاندار هرمزگان با اشاره به دیدار 
اخیرش با وزیر بهداشت، درمان و آموزش پزشکی، 
گفت: در ایــن دیدار پیگیری تخصیــص اعتبارات 
جهت تکمیل پروژه بیمارســتان شریعتی بندرعباس 
مورد بررسی قرار گرفت.فریدون همتی اظهار داشت: 

مجموع اعتبارات احداث ساختمان بیمارستان شریعتی 
حــدود ۶۲ میلیارد تومان می باشــد و افزون بر ۱۸ 

میلیارد تومان نیز برای تجهیز آن هزینه خواهد شد.
وی با اشــاره به نیاز هرمزگان به فعالیت دوباره این 
بیمارســتان، افزود: این پروژه بزرگ تا پیش از پایان 
ســال جاری و همزمان با ســفر رئیس جمهوری به 

هرمزگان به بهره برداری می رسد.
  همتــی تصریح کرد: بیمارســتان جدید شــریعتی 
بندرعباس به عنوان یک بیمارســتان تخصصی زنان 

 و زایمان با بهترین امکانــات و تجهیزات در جهت
 خدمت رســانی به مردم هرمزگان وارد مدار فعالیت 

خواهد شد.
  رییس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با اشاره به 
تلاش های در دســت انجام به منظور تکمیل هر چه 
سریعتر بیمارستان شــریعتی بندرعباس، گفت: یک 
آزمون آبان امســال جهت جذب نیرو برای خدمت 
در ایــن بیمارســتان برگزار و ۱۰۲ نیــرو جذب و 

آموزش های لازم را فراگرفته اند.

دکتر حسین فرشــیدی زمان آغاز عملیات بهسازی 
و نوسازی این بیمارستان را ســال ۹۴ اعلام کرد و 
افزود: طبق برنامه ریزی های انجام شــده ساختمان 
این بیمارســتان تا پایان سال تحویل داده می شود و 
هماهنگی های لازم برای خرید و نصب تجهیزات با 

وزارت بهداشت انجام شده است.
  وی تصریح کرد: این بیمارستان ۱۳۱ تختخوابی است 
و یکی از مجهزترین و بهترین بیمارستان های استان 

خواهد بود.

استاندار هرمزگان: 

بیمارستان شریعتی بندرعباس امسال به بهره برداری می رسد

  گروه خبر //رئیس کل دادگستری اســتان هرمزگان از اعطای 
اشتغال به کار خارج از زندان برای 150 نفر از مددجویان ندامتگاه 

بندرعباس خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا؛ علی صالحی رئیس کل دادگســتری استان 
هرمزگان از اعطای اشــتغال بــه کار خارج از زندان بــه ۱۵۰ نفر از 
مددجویان ندامتگاه بندرعباس با پیشنهاد شورای طبقه بندی و موافقت 

دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان خبر داد.
   علی صالحی اظهار داشــت: بــا راه اندازی مرکز جدید اشــتغال و 
حرفه آموزی زندانیان ظرفیت بســیار خوبی جهت اشتغال به کار خارج 
از زندان برای مددجویان ندامتگاه های استان هرمزگان ایجاد شده است. 
وی تصریح کرد: اشتغال به کار زندانیان در خارج از زندان فرصت بسیار 

خوبی برای حرفه آموزی و اشتغال مولد مددجویان است. 

  رئیس کل دادگستری اســتان هرمزگان خاطرنشان کرد: این حجم از 
اشتغال خارج از زندان موجب کاهش تراکم جمعیت کیفری داخل زندان 
می شود و فرصت مناســب تری جهت اجرای برنامه های اصلاحی و 

تربیتی را فراهم می آورد . 
  رئیس کل دادگســتری استان هرمزگان در ادامه اظهارداشت: بر اساس 
آمار ارائه شــده توســط اداره کل زندانها و اقدامــات تأمینی و تربیتی 
استان، بیشترین بازدید قضات در سطح زندان های هرمزگان مربوط به 
بازداشتگاه قشم اســت.وی افزود: حضور قضات در ندامتگاه علاوه بر 
کاهش جمعیت کیفری اثرات بسیار خوبی در آرامش خاطر مددجویان و 

امنیت پایدار داشته است.
  رئیس کل دادگستری هرمزگان تصریح کرد: مهمترین دغدغه مددجویان 
رسیدگی به موقع به مشکلات قضایی است که خوشبختانه این مهم نیز 

در بازداشتگاه قشم به بهترین شکل 
ممکن انجام می شود.

 صالحی در ادامه افزود: بعد از ابلاغ 
و  زندانیان  ساماندهی  دستورالعمل 
کاهش جمعیت کیفری، همه قضات 
محاکم قشم به طور منظم در زندان ها 
و بازداشــتگاه های استان حضور 
یافتند و بررســی و رفع مشکلات 
اولویت  در  مددجویــان  قضایــی 
قرار گرفته اســت.وی بیان داشت: 

حبس زدایی از سیاست های راهبردی دستگاه قضایی است و این موضوع 
نیز در قشم و دیگر حوزه های قضایی استان با جدیت دنبال می شود.  

رئیس کل دادگستری هرمزگان خبر داد

اشتغال به کار خارج از زندان برای ۱۵۰ نفر از مددجویان

      
معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان مطرح کرد

خطر شیوع بیماری های واگیر دار در مناطق سیل زده 
اســتانداری  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون   
هرمزگان گفت: برای مقابله با شیوع بیماری های 
واگیردار و تا وصل شدن شبکه آب شرب سالم، 
آب بسته بندی در بین مردم سیل زده توزیع 

می شود.
  رضــا مدرس در گفتگو با  مهــر اظهار کرد: در 
پی وقوع سیل بی ســابقه در شهرستان جاسک، 
خســارت های زیادی به تأسیسات و شبکه های 

زیربنایی آب، برق و جاده ها وارد شده است.
  وی گفت: شــبکه آب شــرب برخی روستاها 
صدمات گسترده ای دیده و آب آنها قطع می باشد که 
همین موضوع خطر بیماری واگیر داری از جمله وبا 
و اسهال خونی را افزایش می دهد و به همین منظور 
آب شرب بسته بندی شده در بین مردم منطقه توزیع 

می گردد تا شرایط به وضعیت عادی برسد.
  مــدرس ادامه داد: میزان حجم ســیلاب حوزه 
شهرستان جاسک در هفتاد سال گذشته بی سابقه 
بوده است به طوری که ۱۵۰ میلیون متر مکعب آب 
در ۲۴ ساعت گذشته از سد جگین وارد آبراه های 

شهرستان جاسک شده است.
  معاون استاندار هرمزگان افزود: این حجم عظیمی 
از سیلاب همراه با خروجی سد جگین باعث شده 
حجم زیادی از روان آب به ســوی روستاهایی که 

تحت تأثیر این سیلاب قرار داشتند گسیل شود.
  مــدرس با بیان اینکه خیلی از روســتاها نیز به 
جهت خشکســالی ۲۰ سال گذشــته در حریم و 
جوار رودخانه ها و مســیرها قرار گرفته بودند که 
دچار سیل زدگی شدند، گفت: پنج پل اصلی مسیر 

جاسک تا لیردف آسیب دیده است و برخی مسیرها 
دچار شســتگی شده به صورتی که پل وجود دارد 
اما فشار آب جاده را برده است در برخی مکان ها 
حجم آب در ۱۲ الی ۲۴ ساعت گذشته به شکلی 
بوده که شستگی به عرض ۸۰ متر و به عمق ۸ متر 

در جاده ها به وجود آمده است.
 معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری هرمزگان 
افزود: تعداد زیادی از راههای روستایی که در مسیر 
آب بودند دچار آب شستگی شدند و تردد در آنها 

به درستی صورت نمی گیرد.
  وی بیان داشت: اما مهمترین نکته که وجود دارد  
مسیر اصلی محور جاسک به کنارک است که مبنای 
اصلی و اولویت ما در بازگشایی قرار دارد تاکنون 
۵ روســتا تخلیه کامل شده و در محل امن اسکان 

داده شده اند.
  مــدرس گفت: امــداد هوایی از طــرف هلال 
احمــر نیروی دریایی ســپاه و ارتش در روزهای 
گذشــته صورت گرفته اســت برخی روســتاها 
هنوز در محاصــره آب قرار دارنــد به جهتی که 
 جریــان آب وجــود دارد و ســرریز آب جگین 

نیز ادامه دارد.
این مســئول ابراز کرد: برق محور سدیج تا لیردف 
بر اساس گزارش شرکت توزیع به مرحله روشنایی 
می رســد در حوزه قبل از پاسگاه سدیج تا محل 
آبشستگی با توجه به شرایط موجود امکان دارد بعد 

از بازگشایی راه اکثر مناطق برق دار شوند.

انعکاس
تابناک خبرداد: سعد جواد قندیل سفیر عراق در ایران اعلام کرد که تهران و بغداد 
درحال گفت و گو درباره سرنوشت هواپیما هایی هستند که صدام از بیم منهدم شدن 
توسط آمریکا در جنگ کویت، به ایران فرستاده بود و این گفت و گوها همچنان 
ادامه دارد. در ســال ۱99۱ بعد از ورود نیرو هــای عراقی به کویت و بعد این که 
نیرو های ائتلاف تحت امــر آمریکا بیش از ۵۰۰ جنگنده عراقی را منهدم کردند، 
صــدام برای محافظت از ناوگان هوایی خود تعدادی از جنگنده ها و هواپیماهای 

مسافربری باقی مانده را به ایران فرستاد.
آفتاب نیوز نوشــت: توهین محمدصادق کوشــکی به رخشــان بنی اعتماد در 
 برنامه جهان آرا شــبکه افق، اعتراض انجمن مستندســازان ســینمای ایران را

 به دنبال داشت.
رئیسی: بدون هیچ گونه ملاحظه، عدالت اجرا خواهد شد

همچنین به گزارش میزان آیت ا... ســید ابراهیم رئیسی رئیس قوه قضاییه نیز در 
جلســه شورای عالی قوه قضاییه ســقوط پرواز ۷۵۲ تهران - کی یف را اتفاقی 
ناگوار و غم انگیز دانســت و با بیان این که حقیقتا غم بزرگی بر دل همه مردم و 
مسئولان نشست، خاطرنشان کرد: یکی از ابعاد مهم این حادثه، مسئله حقوقی آن 
اســت که باید دنبال شود بنابراین همه مردم عزیز مطمئن باشند که تمامی حقوق 
مادی و معنوی جان باختگان و خانواده های این عزیزان، به صورت کامل استیفا 
خواهد شــد و اراده نظام نیز بر این اســتوار اســت. وی ادامه داد: رسیدگی های 
ابتدایی در کمیسیون های تخصصی و فنی انجام شــد، زیرا این حادثه، ابعاد فنی 
پیچیده ای دارد که باید مورد توجه باشــد. ادامه بررســی ها را به سازمان قضایی 
نیرو های مسلح واگذار کردیم که این سازمان نیز با بهره مندی از قضات برجسته 
و همچنین استفاده از کارشناسان متبحر به پرونده رسیدگی می کند و مردم عزیز ما 
 اطمینان داشته باشند که تاکید ما، اجرای عدالت در این خصوص بدون هیچ گونه 

ملاحظه ای است. 
سیاســتمدار کُرد عراقی: هیچ پیام ســرزنش آمیزی از ایران به کردستان عراق 

ارسال نشده است
یکی از رهبران اتحادیه میهنی کردستان عراق درباره شایعات رسانه ای از اقدام ایران 
در ارسال پیام به منطقه کردستان درخصوص موضع این منطقه در قبال مسئله بقای 
نیروهــای آمریکایی در خاک عراق با بیان این که  هیچ پیامی از ایران به رهبران 
اقلیم کردستان که شامل سرزنش یا خشم تهران از اقلیم و رهبران کُرد باشد، دریافت 
نشــده اســت، اظهار کرد: علاوه براین درباره موضع رهبران کُرد در قبال حضور 
نیروهای آمریکایی در عراق )آن طور که برخی رسانه ها اعلام کرده اند( هیچ پیامی 
از تهران دریافت نکرده ایم.به گزارش مهر »غیاث ســورچی«  خاطرنشان کرد: 
کُردها روابط بسیار خوبی با جمهوری اسلامی ایران دارند و این روابط بر پایه اصل 
حسن همجواری و منافع مشترک است. ایران در تصمیم گیری های اقلیم کردستان 
دخالت نمی کند و ما در این باره آزاد هستیم و موضع ما در قبال حضور نیروهای 
آمریکایی در عراق بی طرفانه اســت زیرا ما به این نیروها در سایه وجود داعش 
نیاز داریم.وی ادامه داد: رهبران اقلیم کردستان عراق با دولت ایران بدون هر گونه 

مشکلی در ارتباط و تماس هستند.

تازه های مطبوعات
صبح نو - هر چند در دو روز اول سقوط هواپیما خبری از ابرازنظرها و تسلیت های 
هنرمندان نبود، مشــخص نیست که چگونه می شود بعد از این که نیروهای مسلح 
مســئولیت این خطا را برعهده گرفت به طرز عجیبی خود را عزادار مسافران این 

هواپیما دانستند!
ســازندگی - علی مطهری درباره اتفاق ناگوار در مراسم تشییع شهید حاج قاسم 
ســلیمانی در کرمان و جان باختن حدود 6۰ نفر در این مراســم به دلیل ازدحام 
جمعیت گفت: ما اطلاع دقیق داریم که پنج نفر در جلسه شورای تامین اعتراض 
کرده اند که اگر جمعیت به این نقطه مشــخص برسد تلفات خواهیم داشت چون 
عرض خیابان کم است...اما چند نفر دیگر قبول نکرده اند و گفته اند ما اصرار داریم 
جمعیت را نشان بدهیم ...با این نگاه تصمیمات خامی گرفته شد که به از بین رفتن 

تعدادی از مردم منجر شد.
پنتاگون ادعای ترامپ علیه سردار سلیمانی را تایید نکرد 

وزیر دفاع آمریکا گفت، اطلاعاتی وجود ندارد که ادعای »دونالد ترامپ« رئیس 
جمهوری این کشور را مبنی بر قصد ایران برای حمله به چهار سفارتخانه آمریکا 
تاییــد کند.به گزارش ایرنا، به نقل از تارنمای هیل، »مارک اســپر« در مصاحبه 
با  شــبکه خبری ســی بی اس گفت: با دیدگاه های ترامپ درباره این که طرحی 
برای حمله در دست اجرا بوده موافق است، اما اطلاعات امنیتی خاصی را رویت 
نکرده که نشــان دهد طبق ادعای ترامپ شهید ســردار قاسم سلیمانی فرمانده 
ترور شــده ایران در حمله پهپادی آمریکا، در حــال برنامه ریزی برای حمله به 
این ســفارتخانه ها بوده است.براســاس این گزارش، ترامپ پیشتر در مصاحبه 
با شــبکه خبری فاکس نیوز گفته بود که سردار ســلیمانی قبل از این که هدف 
حمله آمریکا قرار بگیرد، در حال برنامه ریزی برای حمله به چهار ســفارتخانه 
آمریکا بوده اســت، اما اعضای کنگره آمریکا دربــاره قریب الوقوع بودن حمله 
ادعایی ابراز تردید کرده اند. رســانه های آمریکا نیز در گزارش هایی ادعاهای 
ترامپ علیه سردار ســلیمانی را رد کرده و دارای تناقضات جدی دانسته اند.این 
درحالی است که  »نیویورک تایمز« با اشاره به عملیات ترور شهید قاسم سلیمانی 
گزارش داد : داســتان این هفــت روز تنش و بلاتکلیفی دنیا از یک برنامه ریزی 
مخفیانه ۱۸ ماهه برای ترور قاســم سلیمانی نشــئت می گیرد، طرحی که بدون 
 شک به عنوان خطرناک ترین فصل از ســه سال ریاست جمهوری ترامپ قابل

 بررسی است.
 رژیم لاغری در ادارات فراموش نشود

با توجه به ابلاغیه های مختلفی که در ســال های اخیر برای توانمندسازی هرچه 
بیشــتر دستگاه های اجرایی و ادارات به مدیران مربوط ارسال شده، قرار است تا 
پایان ســال 99 حدود ۱۰ درصد از حجم و اندازه کارمندان و بخشی از ساختار 
دولت کوچک ســازی شود و بر این اساس، با پایان یافتن دوره اول برنامه تحول 
اداری از سال 9۴ تا 96 که با موفقیت اجرایی شد، دور دوم آن از 9۷ تا 99 تدوین 
شده است. در نتیجه بر اساس دستورات اخیر مسئولان مهم دولتی به دستگاه ها، 
مقرر شده ضمن ارسال گزارش عملکرد دو سال اخیر، برنامه سال آینده نیز در این 

حوزه مشخص شود.



خبر 
مدیر کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان: 

جلوگیری از تجاوز به اراضی ملی 
اولویت ثبت اسناد و املاک است 

  حسینی گفت: حفظ حقوق بیت المال و جلوگیری از تجاوز به اراضی 
ملی از مهمترین اولویت های سازمان ثبت اسناد و املاک است. به گزارش  
شبستان، عبدالرسول حسینی  در جلسه هم اندیشی و هم افزایی روسای 
منابع طبیعی و و روســای ادارت ثبت اســناد اظهــار کرد: حفظ حقوق 
بیت المال  و عامه و جلوگیری از تجاوز به اراضی ملی  از مهمترین اولویت 
ماست.وی افزود: در اجرای قانون کاداستر تلاش می شود اراضی ملی و 
دولتی را تثبیت کنیم و کل استان هرمزگان را از نظر صدور اسناد مالکیت 
پوشش دهیم.مدیرکل ثبت اسناد و املاک هرمزگان گفت: برای جلوگیری 
از زمین خواری باید اراضی که سند مالکیت صادر شده است را تبدیل و 
برای اراضی که سند ندارد صدور سند انجام شود. حسینی افزود: مقررشد 
شهرستان ها تلاش مضاعف در راستای تثبیت اراضی ملی و دولتی و صدور 
اسناد کاداستر انجام دهند. در این جلسه تبادل نظر بین روسای منابع طبیعی 
و روسای ثبت اسناد  انجام شد و مقرر شد جلسات متعدد در شهرستانها و 

به تبع آن در استان در راستای رفع مشکلات برگزار شود.

پرداخت صدقه درهرمزگان ۳۰ درصد افزایش یافت
 مردم هرمزگان از ابتدای سالجاری تاپایان آذرماه امسال ۴۸ میلیارد 
و ۱۸۰ میلیون ریال صدقه پرداخت کردند این میزان درهمســنجی با 
پارسال ۳۰ درصد افزایش داشته است. به گزارش ایرنا؛ معاون توسعه ی 
مشارکت های مردمی کمیته امداد امام خمینی)ره( هرمزگان گفت: ۲۳ 
میلیارد و ۵۷۰ میلیون ریال از طریق صندوق های کوچک خانگی، ۹ 
میلیارد و ۷۸۰ میلیون ریال  صندوق  معابر و هشــت میلیارد و ۵۸۰ 
میلیون ریال از طریق مراکز نیکوکاری جمع آوری شده است.سیاوش 
عامری درگفت وگو با ایرنا افزود: یک میلیارد و ۴۳۰ میلیون ریال از 
صدقه های پرداختی نیز کمــک موردی و ۸۲۰ میلیون ریال از طریق 
روش های نوین الکترونیکی بوده اســت.وی بیان داشت: صدقه های 
جمع آوری شــده درهرمنطقه بــرای نیازمندان همــان منطقه و طبق 
دستورالعمل های موجود در سرفصل های مختلف ازجمله کمک های 
موردی خاص، کمک هزینه  بهداشتی و درمانی، تحصیلی، تامین مسکن، 
کمک به امر ازدواج نیازمندان و معیشت مددجویان هزینه می شود.معاون 
مشارکت های مردمی کمیته امداد هرمزگان اظهارداشت: مردم نیکوکار 
اســتان می توانند از طریق روش هایی همچون تلفن گویای ۳۲۸۸، یا 
ارسال عدد ۱۰۰ به شماره ۳۰۰۰۳۳۳۳۷۶ و نصب نرم افزار ناب و یا از 
طریق شماره گیری کد #۰۷۶*۸۸۷۷* از طریق تلفن همراه، نسبت به 
پرداخت صدقه به نیازمندان اقدام کنند.درحال حاضر ۹۰ هزار و ۴۲۵ 
خانوار تحت حمایت کمیته امداد هرمزگان قرار دارند که از این تعداد 
۴۰ هزار و ۳۹۰ خانوار از آن ها در مناطق محروم زندگی می کنند و از 

تمامی خدمات این نهاد بهره مند هستند.

تشریح عملکرد مثبت اتاق  اصناف هرمزگان
 در نظارت و کنترل بازار 

  محمد شاهی، عملکرد اتاق های اصناف استان را در نظارت بر بازار 
و کنترل قیمت ها مثبت ارزیابی کرد. » مسعود محمدشاهی «، نماینده 
هرمزگان در اتاق اصناف ایران در گفتگو با شبستان  اظهار کرد: پس از 
بالا رفتن یکباره قیمت بنزین، تصور بر آن بود که تمامی کالاها متاثر از 
گران شدن بنزین با جهش قیمت شدید مواجه شوند و این مسئله موجی 
از نگرانی را در بین مردم ایجاد کــرده بود.وی در ادامه افزود: در این 
بین در وحله نخست، کنترل و نظارت اتاق هاي اصناف و واحد بازرسی 
این مجموعه به  همراه واحد بازرسي سازمان  صنعت، معدن و تجارت 
و همیاري سازمان تعزیرات حکومتي، نقش بسیار مهم و تاثیرگذاری 
در آرامش بازار داشته و رضایت مندي نسبي مردم و مسئولان را بدنبال 
داشته اســت بطوری که از بین ۳۱ استان کشور، هرمزگان در رده ۲۹ 
عدم افزایش قیمت ها قرار دارد.نماینده هرمزگان در اتاق اصناف ایران 
ادامه داد: این امر بیانگر انصاف کسبه استان بوده اما مردم انتظار دارند 
مسئولان اتاق اصناف نظارت مستمر و برخورد با گرانفروشی و افراد 
فرصت طلــب را در اولویت اقدامات خود قــرار داده و اجازه ندهند 
عده اي کاســب نما و دلال فرصت طلب، نظم بازار را برهم بزنند، که در 
این خصوص نیز خوشــبختانه تمامي اتاق های اصناف و اتحادیه هاي 
صنفي شهرستان هاي استان هرمزگان و هـیئت مدیران آنها، این نکته 
را به خوبی درک نموده و توانســته اند نظارت خوب و قابل قبولی بر 
بازار داشته باشند. محمدشــاهی در ادامه تصریح کرد: این اطمینان را 
به مردم استان خواهیم داد که با کمک سایر دستگاه های متولي ضمن 
تامین ارزاق عمومي آنان در ایام پایاني سال، اجازه داد نمي شود در این 
بین برخی از فروشندگان فرصت طلب قیمت کالاها  و خدمات خود را 
خودسر افزایش دهند و عملکرد خوب کسبه و بازاریان شریف استان را 
مخدوش نمایند. نایب رئیس اول اتاق اصناف مرکز استان هرمزگان در 
بخش پایانی سخنان خود تاکید کرد: اتاق اصناف و دستگاه های متولی 
بازار با اجرای طرح تشــدید کنترل بازار به ویژه در ایام پایانی ســال 

تلاش دارند تا راحتي خرید را برای شهروندان هرمزگان تسهیل کنند.

عزم جدی شیلات هرمزگان در مسیر هوشمند سازی 
و دولت الکترونیک

  رئیس گروه توسعه مدیریت و فن آوری شیلات هرمزگان با اشاره 
به برگزاری مستمر کمیته های ساختاروفناوری های مدیریتی و  توسعه 
دولت الکترونیک و هوشمندسازی در شیلات هرمزگان،از عزم جدی 
شیلات هرمزگان در مسیر هوشمند سازی و دولت الکترونیک خبرداد.
به گزارش روابط عمومی شیلات هرمزگان، وی با بیان اینکه در سال 
جاری بالغ بر ۵ کمیته در حوزه ســاختار و فناوری های مدیریتی و 
الکترونیک و هوشــمند سازی در شــیلات هرمزگان برگزار شده که 
در بخش دولت الکترونیک با حضورکارشناســان سازمان مدیریت و 
برنامه ریزی استان بوده است.وی آسیب شناسی محور دولت الکترونیک 
سال گذشته،بررسی شاخص های عملکردی سال ۹۸، رفع اشکلات و 
ارتقای فعالیت ها برای ســال جاری و آینده، ارتقای زیر ساخت ها و 
الزامات این مهم را از اهم موارد مطروح در این کمیته ها خواند.کرمی 
با بیان اینکــه  دولت الکترونیکی به صورت کاربرد فناوری اطلاعات 
و ارتباطــات در ارائــه موثر و کار آمد اطلاعــات و خدمات به بهره 
برداران بخش شــیلات تعریف می شود گفت: تحقیقات نشان می دهد 
که اســتفاده از اینترنت برای انجام تراکنش با دولت تاثیر مثبتی روی 
اعتماد افراد و افزایش درک عمومی از پاسخگو بودن دولت دارد.رئیس 
گروه توســعه مدیریت و فن آوری شیلات هرمزگان با اشاره به اینکه 
با اجرای برنامه های دولت الکترونیک و هوشمند سازی ضمن افزایش 
میــزان رضایت افراد، آن ها را به تصمیم گیری تشــویق خواهد کرد 
افزود: از مهمترین اهداف و فواید اصلی دولت الکترونیک، شفاف سازی 
فرآیندهای کاری، کوتاه شدن زمان انجام کار و صرفه جویی در وقت و 

هزینه را به همراه خواهد داشت.
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  وزیر کار گفت: تلاش می کنیم عیدی بازنشستگان 
ســر وقت و حتی الامکان با حقوق بهمن ماه به آنها 

پرداخت شود. 
  به گزارش ایســنا، محمد شریعتمداری در حاشیه مراسم 
سومین جایزه مسئولیت اجتماعی و توسعه پایدار بنگاه های 
اقتصــادی درباره آخرین اخبــار از خانوارهای متقاضی 
دریافت کمک معیشــتی و روند بررســی ها، اظهار کرد: 
برگزاری آزمون وسع و تامین کمک معیشتی بخش هایی 
از جامعه که دارای درآمدهای متوسط و پایین هستند، از 
مهمترین ویژگی های پرداخت در این دوره اســت و چون 
برای جامعــه ۶۰ میلیون نفری این طــرح برآورد منابع 
متناسب با نظام درآمدی کشور صورت گرفته طبیعی است 

که برای جدا کردن بخشــی از این جامعه که هم اکنون از 
یارانه معمولی برخوردارند، اقدام کنیم.

وی افزود: به دنبال فراخوانی که در سایت حمایت معیشتی 
داده شد، سه میلیون و ۷۰ هزار نفر متقاضی دریافت کمک 
معیشــتی ثبت نام کرده اند که پس از بررسی ها ۴۲۰ هزار 
خانوار مشمول شناخته شــده اند که در مرحله دوم کمک 

معیشــتی دو ماه یکجا به آنها پرداخت شد و مابقی که دو 
میلیون و ۶۰۰ هزار نفر هستند به تدریج رسیدگی خواهیم 
کرد.وزیر کار تاکید کرد: همه کســانی که در مراحل بعدی 
مستحق دریافت باشند کمک معیشتی سه مرحله یکجا به 

حساب آنها واریز می شود.
وی از احتمال برگزاری آزمون وسع خانوار در سال آینده 

خبر داد و دربــاره مصوبه هیات وزیران در این خصوص 
گفت: براســاس این مصوبه تنها یک معیار مطرح نیست 
بلکه مدل بررســی وضعیت مالی همه متقاضیان به اجرا 
درخواهد آمد و همه آیتم های مشخص شده در دستور کار 
قرار می گیرد یعنی خانه و ماشین به تنهایی مورد عمل قرار 

نمی گیرد و با سایر آیتم های موجود سنجش می شود.

  شریعتمداری در ادامه در پاسخ به سوال ایسنا درباره زمان 
تشکیل جلسه دستمزد شورای عالی کار گفت: درخصوص 
تعیین حداقل دســتمزد ســال آینده کارگران کمیته های 
دستمزد مشغول کار هستند و تاکنون یک جلسه مقدماتی به 
منظور تبیین کلیات در شورای عالی کار تشکیل دادیم و در 
ادامه راه تا قبل از پایان سال تصمیم لازم درخصوص مزد 

سال ۹۹ را اتخاذ خواهیم کرد.
  وزیر کار در پاســخ به ســوالی درباره احتمال واگذاری 
ذوب آهن نیز گفت: شســتا یک مجموعه سبدگردان است 
که ســهامداری اش پایدار نیست. سهام برخی شرکت ها را 
می خرد و برخی را می فروشد. با این حال تصمیمی برای 

واگذاری ذوب آهن نداریم.

وزیر کار اعلام کرد

پرداخت به موقع عیدی و پاداش بازنشستگان
 

گروه خبر //روابط عمومی شــرکت نفت 
ستاره خلیج فارس به سبب طراحی میز 
تعاملی شبیه ساز برای برگزاری تورهای 
مجازی به عنــوان روابط عمومی برتر در 

حوزه دیجیتال معرفی شد.
  به گــزارش خبرنگار دریا، شــانزدهمین 
کنفرانس بین المللــی روابط عمومی ایران به 
عنوان اولین رویداد تجربه محور روابط عمومی 
ایران در مرکز همایش های بین المللی سازمان 

مدیریت صنعتی آغاز به کار کرد.
  این کنفرانس با رویکــرد »ایده پردازی» و 
»تجربه محوری« برگــزار و ضمن رونمایی 
تمبر جایزه دکتر نطقی، جایزه بنیانگذار روابط 
عمومی ایران به پروفســور باقر ساروخانی 

اعطا شد.در بخش روابط عموی های برتر نیز 
روابط عمومی شرکت نفت ستاره خلیج فارس 
فارس توانســت به سبب طراحی میز تعاملی 
شبیه ساز برای برگزاری تورهای مجازی به 
عنوان روابط عمومی برتر در حوره دیجیتال 
معرفی شود و »نرگس صداقت« مدیر روابط 
عمومی این شــرکت جایــزه روابط عمومی 
دیجیتال را از دســتان برگــزار کنندگان این 

رویداد دریافت کرد. 
  گفتنی است، هدف از پروژه طراحی، ساخت و 
اجرای میز تعاملی )Interactive( شبیه سازی 
پالایشگاه ســتاره خلیج فارس برای برگزاری 
تورهای مجازی، نمایش توانمندی و امکانات و 
ظرفیت های این پالایشگاه با نگاه فنی، تخصصی 

و در عین حال هنری و مدرن است.
در این تور مجازی بازدیدکننده حین مشاهده 
اطلاعات دقیق فنی، خود را درون پالایشگاه 
حس می کند. برای دست یافتن به این هدف، 
راهنما با ابزار نرم افزاری و سخت افزاری که 
در اختیارش قرار می گیرد، قابلیت مسیریابی 
آســان را در کل فضای پالایشــگاه خواهد 
داشت به نحوی که متناسب با نیاز بازدیدکننده 
قســمت ها و زوایای مختلف نمایش داده می 
شــود و اطلاعات بــه بازدیدکنندگان منتقل 
خواهد شــد.این تور مجازی دقیقا عملکری 
مشــابه یک بازی کامپیوتــری دارد که برای 
بازدید از پالایشگاه شما تنها به چند کلید ساده 

نیاز خواهید داشت.

  معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی 
های  بینی  پیــش  طبق  گفت:  هرمزگان 
صورت گرفته و آمــار موجود، حدود ۲10 
هزار کودک زیرپنج ســال در استان برابر 

ویروس فلج اطفال واکسینه می شوند. 
  دکتر محمود حســین پــور در گفت و گو با 
ایرنا اظهار داشت: امسال نیز همچون سالهای 
گذشته طرح تکمیلی واکسیناسیون فلج اطفال 
در دو مرحلــه انجام خواهد گرفت که مرحله 
اول آن از ۲۸ دیمــاه آغاز و تا اول بهمن ادامه 
دارد.وی خاطرنشان کرد: این طرح به صورت 
خانه به خانه توسط تیم های دو نفره بهداشتی 
) دو هزار و ۶۰۰ نفر مامور بهداشت( با مراجعه 
به درب منــازل و خوراندن دو قطره خوراکی 
فلج اطفال اجرایی می شــود و هدف از انجام 
آن، ریشه کنی فلج اطفال یا بیماری پولیو است.
حســین پور با بیان اینکــه در این طرح تمام 
کودکان زیر پنج سال اعم از کودکان ایرانی یا 
اتباع بیگانه تحت پوشش قرار می گیرند، گفت: 
زمان اجرای مرحله دوم این طرح در روزهای 

۵ تا ۸ اسفند است.
  معاون بهداشــتی دانشــگاه علوم پزشکی 
هرمــزگان تصریح کرد: بیماری فلج اطفال در 
کشور ریشه کن شده اما با توجه به مشاهده این 
بیماری در کشورهای همسایه همچون پاکستان 
و افغانستان و تردد اتباع این کشورها در استان، 
اجرای طرح واکسیناسیون فلج اطفال از اهمیت 
ویژه ای برخوردار اســت و باید شــهروندان 

همکاری خوبی در اجرای آن داشته باشند.

و  هماهنگــی  کــرد:  خاطرنشــان  وی    
برنامه ریزی های لازم جهــت اجرای هر چه 
بهتر این طرح انجام شــده و از خانواده ها نیز 
خواســتاریم تا در صورت حضور نداشتن در 
منزل به هنگام مراجعه ماموران بهداشت، جهت 
انجام واکسیناسیون فرزندان زیر پنج سالشان به 

مراکز بهداشت مراجعه کنند.
  ســازمان بهداشت جهانی در چهل و یکمین 
اجــلاس خود در ژنو ریشــه کنــی بیماری 
فلج اطفال را به تصویب رساند و تمام کشورها 
را موظف کرد تا ســال ۲۰۰۰ این ویروس را 

ریشه کن نمایند.
  این مصوبه موجب شــد در سال ۲۰۰۱ فقط 
در سه کشور افغانستان و پاکستان و نیجریه این 
بیماری را گزارش دهند و در ۱۲۵ کشور این 

بیماری به طور کامل حذف شد.
  در حال حاضر بیماری در سه کشور پاکستان، 
افغانستان و نیجریه بومی است و در سال ۲۰۱۳ 
افزون بر کشــورهای یادشــده در کشورهای 

ســومالی، اتیوپی، کامرون، کنیا و سوریه نیز 
گزارش شده است.

  از ســال ۲۰۰۱ موارد قطعی فلج اطفال در 
ایران مشاهده نشــده ولی به دلیل اینکه ایران 
در مجاورت دو کشــور با شیوع بالای موارد 
فلج اطفال )افغانستان و پاکســتان( قرار دارد، 
به علت تردد مهاجران و اتباع این کشــورها، 
عملیات ایمن سازی تکمیلی در ۴۰ شهرستان 
مرزی و پرخطر کشور که شامل دانشگاه های 
علوم پزشکی سیستان و بلوچستان - زابل- 
جیرفت - کرمان-هرمزگان -خراسان جنوبی 
می باشد ،زمستان هر ســال در دو مرحله به 

فاصله چهار تا شش هفته اجرا می شود.
  ایــران به عنوان یکی از ۲۷ کشــور منطقه، 
درخشــان ترین کارنامه در زمینه فلج اطفال 
را دارد که مطمئنا ریشــه کنی جامعه هدف از 
این بیماری، به عنوان یکی از برگه های زرین 
وزارت بهداشــت و درمان در نظام جمهوری 

اسلامی شمرده می شود.

۲۱۰ هزار کودک در هرمزگان برابر فلج اطفال واکسینه می شوند

رئیس قوه قضاییه جهت رســیدگی فوری به مشکلات و تامین 
امنیت و آرامش مردم، دستوری ویژه به مراجع قضایی استان های 
درگیر سیل)سیستان و بلوچستان، هرمزگان و کرمان( صادر کرد. 
 به گزارش فارس ، آیت الله ابراهیم رئیســی رئیــس قوه قضاییه طی 
دستوری ویژه به رؤســای کل دادگستری ها و دادستان های استان های 

سیســتان و بلوچســتان، هرمزگان و کرمان که با بیشترین خسارات و 
آسیب های ناشــی از بارندگی های سیل آسای اخیر مواجه اند، خواهان 
تعامل و هماهنگی همه جانبه مراجع قضایی با دستگاه های ذیربط بویژه 
هلال احمر و نیروی انتظامی جهت رسیدگی فوری به مشکلات مردم و 

تامین امنیت و آرامش خانواده های درگیر این حوادث شد.

دستور رئیس قوه قضاییه 
به مراجع قضایی استان های درگیر سیل 

ستاره خلیج فارس، روابط عمومی برتر در حوزه دیجیتال شد

  جلالی با اشــاره به موانــع و چالش های کلیدی پیش روی 
اصناف گفت: عبور از این چالش ها مســتلزم بســیج تمام 

ظرفیت های اقتصادی و علمی کشور است. 
  عبدالمجیــد جلالی، رئیس اتاق اصنــاف هرمزگان در گفتگو با  
شبستان اظهار کرد: چالش های بسیاری پیش روی اصناف وجود 
دارد، هم اصنافی که در واحدهای فنی و تولیدی کار می کنند و هم 
اصنافی که در حوزه توزیع فعال هستند. وی در ادامه با تشریح این 
موانع و چالش ها، افزود: از معضل قاچاق کالا گرفته تا مشکلات 
صنفی و قانونی مهمترین مســائل و دغدغه هایی است که توسعه 

فعالیت اصناف و رونق بازار را با مشکل مواجه ساخته است.
  نماینده هرمزگان در اتاق اصناف ایران همچنین از محدودیت های 
مندرج در قوانین و دستورالعمل  های اجرایی کار تامین اجتماعی و 
مالیات، نوسانات شدید و افزایشی قیمت مواد اولیه، افزایش مستمر 
هزینه های تولید به عنوان عمده ترین چالش های پیش رو در صنوف 

مختلف یاد کرد.
  جلالــی بیان کرد: کمبود نقدینگی و ســرمایه در گردش و نبود 
حمایت های مرتبط با نظام بانکی کشور ما را در انجام ماموریت های 
اصلی بازار با، عدم توانایی در دســت یافتن به تکنولوژی مدرن، 

مشکلات موجود در حوزه 
برندســازی، کیفیت پایین 
محصــولات تولید داخل 
مصرف کنندگان  ترجیح  و 
برای استفاده از محصولات 
کرده مواجــه   خارجــی 

 است.
 وی در ادامــه تاکید کرد: 
البته ضعف در سیستم های 
واحدهــای  بازاریابــی 
صنفی،  تجاری  و  تولیدی 

روند رو به افزایش قاچاق محصولات مشابه تولیدات اصناف، عدم 
وجــود برنامه های کلان برای تحقیقات بازار و مطالعه برای امکان 
صادرات محصولات تولیدی صنفی، عدم وجود شبکه های مناسب 
توزیع و کمبود تسهیلات و معافیت های مربوط به صنایع کوچک و 
متوسط به صنوف تولید نیز از مسائلی است که باید برای رفع آنها 

ظرفیت علمی و اقتصادی کشور را بسیج کرد.

رئیس اتاق اصناف هرمزگان: 

موانع و چالش های پیش روی اصناف رفع شود 

  دبیر و ســخنگوی اتحادیه صیادان کشــور گفت: عدم صدور 
مجوزهای صید، بســیاری از صیادان را با گرفتاری مواجه کرده و 
دولت می بایست برای حفظ معیشت صیادان، در اجرای طرح های 

نوین پرورش ماهی و میگو، از ظرفیت صیادان استفاده کند. 
  کامران آتین در گفت وگو با فارس اظهار کرد: بخشــی از صیادان استان 
هرمزگان بدلیل کاهش ذخایر ماهیان در آبهای خلیج فارس و دریای عمان 
از گرفتن مجوز صید باز مانده اند اما بخش بزرگی از معیشت این صیادان به 

دریا وابسته است و باید فکری اساسی برای آنها صورت گیرد.
  وی با بیان این که این صیادان اغلب با قایق در گذشــته صید می کرده اند 
و یــا ملوان لنج های صیادی دیگران بودند و یا ناچارا با لنج هایی از دیگر 
استان ها به صورت اجاره ای صید می کردند که اکنون با عدم اعطای مجوز 
با مشکلات فراوانی مواجه شده اند.دبیر و سخنگوی اتحادیه صیادان کشور 
اضافه کرد: شــیلات هرمزگان بزرگ ترین تشکیلات شیلاتی کشور است 

و ده ها هزار نفر از مردم این اســتان از طریق دریا گذران زندگی می کنند 
و محدودیت در اعطای مجوزهای صید عملا زندگی و معیشــت مردم را 
تحت الشــعاع قرار داده است.آتین بیان داشــت: انتظار ما این است که با 
در نظرگرفتن شــرایط و ویژگی های دریا و ذخایر دریایی، مجوزهایی در 
اختیار شیلات استان قرار گیرد تا به اقتضای شرایط به صیادان تعلق یافته و 

وضعیت درون استان به شکل مطلوب تری پیگیری شود.
  وی خاطرنشان کرد: معیشت صیادان را می توان از طریق اعطای مجوزهای 
صید در آبهای دور و یا اعطای مجوزهای مناسب در زمینه تولید و پرورش 
میگو و ماهی در قفس نیز حفظ کرد و اگر اولویتی در این زمینه وجود داشته 
باشد، می بایست صیادان در اولویت واگذاری این قبیل مجوزها و تسهیلات 
و واگذاری ها باشند. دبیر و سخنگوی اتحادیه صیادان کشور گفت: صید و 
صیادی یکی از کانون های اصلی تأمین مواد غذایی مردم است و فعالین این 

بخش می بایست مورد حمایت هر چه بیشتری قرار گیرند.

 سخنگوی سازمان حفظ نباتات با بیان اینکه تاکنون 5 هزار و 500 
هکتار مبارزه با ملخ صحرایی انجام شده است، گفت: فاز اصلی 
حمله ملخ ها به کشور از اواخر دی و اوایل بهمن ماه آغاز می شود.

  محمدرضا میر در گفتگو با  مهر با اشــاره به تصویب تخصیص ۲۰ 
میلیارد تومان اعتبار برای مبارزه با ملخ صحرایی درباره اینکه آیا این 
اعتبار برای مبارزه با ملخ صحرایی کافی است؟، گفت: باید دید وضعیت 
مبارزه به چه صورت خواهد بود؟ ضمن اینکه پیش بینی می شــود در 
فاز جدید نیاز به مبارزه در سطح ۸۰۰ هزار تا یک میلیون هکتار باشد.

وی با بیان اینکه همه چیز در این زمینه بستگی به شرایط آب و هوایی، 
وزش باد و... دارد، افزود: همه این عوامل ممکن اســت سطح عملیات 

را کم یا زیاد کند.
  میر با اشاره به اینکه مبارزه ای که در حال حاضر انجام می شود مبارزه 
اصلی نیســت، گفت: فاز اصلی مبارزه از اواخر دی و اوایل بهمن ماه 

آغاز می شــود. وی توضیح داد: در حال حاضر ملخ هایی که در دوره 
قبل به پاکستان و هندوستان رفته بودند در حال برگشت به شبه جزیره 
عربستان و حاشیه دریای سرخ که خاستگاه اصلی آنان است، هستند و 
در این میان برخی در ایران ریزش می کنند و در حال حاضر نیز عمده 
این حمله در استان هرمزگان و بخش کوچکی از سیستان و بلوچستان 
اتفاق افتاده است. میر با بیان اینکه تاکنون حدود ۵ هزار و ۵۰۰ هکتار 
مبارزه با ملخ صحرایی در این دوره انجام شــده است، افزود: این دوره 
حدود ۳۵ تا ۴۰ روز اســت که آغاز شده و ملخ ها در راه برگشت به 
شبه جزیره عربستان و حاشیه دریای سرخ به صورت لکه ای در ایران 

ریزش می کنند.
  این مقام مسئول دولتی با بیان اینکه در فاز اصلی حمله ملخ ها از شبه 
جزیره عربستان و دریای سرخ به سمت ایران حرکت می کنند، افزود: 

این برگشت در واقع حمله اصلی محسوب می شود.

صیادان، در اولویت اعطای مجوزهای پرورش ماهی و میگو  فاز اصلی حمله ملخ های صحرایی به کشور، اوایل بهمن

  عــدم رعایت تقدم اجــرای پروژه هــای بالا و 
بی تدبیری  و  نامناســب  پمپ  پایین دستی، خرید 
شــهرداری بندرعباس باعث شد پروژه زیباسازی 

"خور نایبند" به شکست بینجامد. 
  به گزارش باشگاه خبرنگاران جوان، خور ها بندرگاه های 
طبیعی بشمار می روند که از نفوذ آب دریا به خشکی، به 
مرور زمان ایجاد شده و بستر مناسبی برای انتقال آب های 
سطحی و روان آب های ناشی از بارندگی و سیل به دریا 
هستند، بنابراین خور ها در شهر های بندری اهمیت بالایی 
دارند. حال اگر بر اثر توســعه شهری مسیر ورود آب به 
دریا مسدود شده باشد در خوش بینانه ترین حالت معابر 
و در بدتریــن حالت نفوذ آب به ســاختمان ها و منازل 

مسکونی را به دنبال دارد.
  در حال حاضر چهار خور بزرگ در شــهر بندرعباس 
وجود دارد که با توجه به ورود فاضلاب مدیریت نشــده 
به آن، به محلی متعفن و غیربهداشتی تبدیل شده است که 
زندگی مردم ساکن در نواحی اطراف آنها را با مشکلات 
جدی روبرو کرده است. واریز فاضلاب به خور مشکلات 
زیســت محیطی و بهداشتی زیادی در آن به وجود آورده 
است. مردمی که در نزدیکی این خور ها زندگی می کنند 
از بوی متعفن و موجودات آلوده ای که در این محیط رشد 
پیدا می کنند مثل موش و سوســک در امان نیستند. بوی 
تعفن به قدری زیاد اســت که افرادی که با وسیله نقلیه از 
نزدیکی این محل عبور می کنند را آزرده خاطر می سازد.

از این رو در ســال ۱۳۹۳ با پیگیری های متعدد مردمی، 
مسئولان استان دو پروژه برای مناسب سازی و منظرسازی 
خور های مهم نایبند و گورســوزان در نظر گرفتند که به 
ترتیب شهرداری و اداره کل آب منطقه ای مأمور اجرای 
آن شــدند. این عملیات عمرانی قــرار بود خور ها را به 
جاذبه های گردشگری شهر اضافه کنند به گونه ای که محلی 

برای تفریح شهروندان همراه با ورزش های آبی و دریایی 
باشند.

  طراحی پروژه خور نایبنــد به گونه ای بود که آب دریا 
به وسیله پمپ از پایین دست به بالادست خور منتقل شده 
و باوجود حوضچه های تعبیه شــده در مسیر آب، امکان 
انجام ورزش ها و تفریحات آبی ازجمله قایقرانی و جت 
اســکی را فراهم می آورد. همچنین در دو طرف خور با 
درخت کاری و نصب چراغ، محلــی برای پیاده روی در 

نظر گرفته شد که طول آن به ۵ کیلومتر می رسید تا مردم 
بتوانند از این جاذبه بهره بیشتری ببرند. این پروژه در سال 
۱۳۹۵ توسط استاندار وقت و مسئولین شهرداری با هزینه 

۱۴ میلیارد تومانی افتتاح شد.
  اکنون پس از گذشت سه سال، تفاوت چندانی بین این 
خور با خور گورسوزان که عملیات عمرانی خاصی در آن 
واقع نشــده وجود ندارد. ماجرا از وقتی ابعاد تازه تری به 
خود گرفت که تخریب این پروژه توسط شهرداری آغاز 

شد. علت این تصمیم ورود سیل آب های ناشی از بارندگی 
به خانه های مردم بوده که خسارت زیادی به بار آورد. در 
حقیقت سازه ایجاد شده در مسیر طبیعی خور بعنوان یک 
مانع ازحرکت طبیعی آب ها جلوگیری کرده و باعث بالا 
آمدن سطح آب، تجمع رسوب و مشکلات متعدد دیگری 

شد و در انتها شهرداری مجبور به تخریب آن شد.
  علل شکست پروژه

  عبدالرضا بهادر معاون فنی و عمرانی شــهرداری اظهار 

داشت: این پروژه یک پیوست تکمیلی داشت که متاسفانه 
انجام نشده است. پروژه تکمیلی که طی تفاهم نامه ای بین 
شــهرداری و اداره کل منابع طبیعی در خصوص کنترل 
روان آب های بالادســت شهر بندرعباس منعقد شده، به 

موقع انجام نشده است.
عبدالرضا بهادر علت دیگر عدم شکست پروژه را استفاده 
از پمپ نامناسب به منظور انتقال آب دریا به بالادست خور 

می داند.
  دو سوال اساسی

  دو سوال اساسی در خصوص این پروژه مطرح است که 
باید مسئولان شهرداری به آن پاسخ دهند:

۱- چگونه یک پروژه پایین دســت که وابسته به پروژه 
بالادستی است زودتر از آن اجرا می شود؟ یا اگر به فرض 
ابتدا قرار بوده پروژه بالادستی همزمان اجرا شود، وقتی 
در طول حداقل ۲ سال اجرای پروژه، مسئولین شهرداری 
متوجه می شدند که اقدامی در بالادست صورت نگرفته، 

آیا باید به هزینه کردن و اجرای پروژه ادامه می دادند؟
۲- علت اساسی که عامل عدم بهره برداری حداقلی این 
پروژه حتی در کوتاه مدت شد، استفاده از پمپ نامناسب 
برای پمپاژ آب به بالادســت است. آیا مشاور پروژه در 
انتخاب نوع موتورپمپ دچار خطا شــده یا شــهرداری 
نظــارت کافی در انتخاب و خرید محصول مناســب را 

نداشته است؟
  اگر بخواهیم به صورت ریشــه ای به حل مشــکلات 
ناشــی از اهمال مدیریت در انجام پروژه ها بپردازیم باید 
هزینه سوء مدیریت را برای مسئولین بالا ببریم، یعنی در 
صورت عدم بهره برداری و به شکست انجامیدن پروژه ها، 
 خسارت ناشی از آن باری بر روی دوش مقصر باشد نه

 جیب مردم.

شکست پروژه زیباسازی "خور نایبند" ؛

 هزینه سوء مدیریت چگونه باید پرداخت شود؟ 
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فرهنگ و هنر

خبری

  اعلام برنامه های گردشگری صدا و سیما 
در نوروز ۹۹

  مسئولان بخش های مختلف سازمان صداوسیما، برنامه های خود را 
در حوزه معرفی جاذبه های گردشگری کشور در نوروز 99 معرفی کردند.

به گزارش مهر، چهل وپنجمین نشست ستاد مرکزی هماهنگی خدمات 
سفر، با حضور نمایندگان دستگاه های مختلف در سالن مذاکرات مرکز 
همایش های بین المللی صدا و سیما برگزار شد.در این برنامه رمضانعلی 
موسوی مقدم قائم مقام سازمان صدا و سیما گفت: به طور کلی، سفر نگاه 
فرهنگی دارد و این موضوع در آموزه های دینی ما نیز آمده است. کشور 
ما ظرفیت های زیادی دارد. شاید این تنوع فرهنگی و آداب و رسوم در 
کشورهای دیگر کمتر باشد. متناسب با این ظرفیت ها، رسانه های زیادی 
هم ایجاد شده اســت. اما اکنون می بینیم که تمرکز سفرها روی شمال 
کشور است. قطعاً یکی از دلایلی که می تواند تأثیرگذار باشد، شبکه های 
استانی است که در این زمینه می توانند فعالیت بیشتری کنند.در ادامه وحید 
کمالی مدیرکل صدای استان ها گفت: ما یک رادیو زیارت، ۳۴ رادیو پیام 
و ۷۵ شــبکه داریم. قاعدتاً در ایامی مانند نوروز 99، رادیو مرجعیت 
بیشتری دارد چون بیشتر ســفرها زمینی است. کارهای جریان ساز از 
حالا شروع شده اســت مانند برنامه هایی با موضوع »ایران را پاکیزه 
نگه داریم« یا موضوعاتی در رابطه با »آســیب زدن به محیط زیست«، 
پویش هایی مانند »ایمن برانیم تا سالم بمانیم« نیز شروع به کار کرده اند. 
برای معرفی جاذبه های ایران، برنامه »ایران را بگردیم« تولید شده است. 
اتوبوس گردشگری نیز در اســتان ها گردش می کند تا نقاط دیدنی را 
معرفی کند. وی افزود: باید کاری کنیم که ســفرها در طول سال انجام 
شود ولی اکنون هر زمان آموزش و پرورش تعطیل باشد، موضوع سفر 
پیش می آید بنابراین ما هم در این ایام برنامه های بیشتری داریم.فرشید 
شکیبا سرپرست حوزه قائم مقامی رئیس مرکز سیمای استان ها نیز در 
این نشست گفت: ما کلیپ ها و مستندهای جذاب گردشگری را تولید 
کرده ایم که حتی برخی از آنها در قطارها نیز پخش می شــود. بیش از 
۱۰۰عنوان کلیپ بین ۴ تا ۷ دقیقه تولید شده است. »شبکه شما« به عنوان 
شبکه گردشگری فعالیت دارد و روزانه سه ساعت از برنامه های خود 
را به گردشگری اختصاص می دهد. وی افزود: در ادامه همین رویکرد، 
مستند »شــاهراه در قم« به زودی رونمایی می شود. »من یک چوپان 
هستم« هم عنوان مستندی در حوزه معرفی کارآفرین های استان فارس 
است. »آتش دل حبیب« نیز عنوان مستندی است که به معرفی صنایع 
دستی بومی در قزوین می پردازد. »فرود از آبشار دره عشق« مستندی 
جذاب درباره کوهنوردی در چهارمحال و بختیاری است. مستند »نان و 
گرگ« نیز درباره زندگی اسکندر رئیسی و حمایتش از گرگ ها است. 
اکنون در همه استان ها مستندهایی را در دست تولید داریم. در نوروز 99 
نیز ۱۰۰ مستند پخش خواهد شد.سرپرست حوزه قائم مقامی رئیس 
مرکز سیمای استان ها همچنین گفت: از معاون گردشگری می خواهم 
فهرستی از مراکز ارائه خدمات گردشــگری در ایام نوروز همراه یک 
کارشناس در اختیار ما قرار دهند تا از طریق تلویزیون، به معرفی این 
جاذبه ها پرداخته شود. همچنین دستگاه های مختلف چندکارشناس ثابت 
به ما معرفی کنند تــا در خصوص اعلام جدیدترین تغییرات در مراکز 
گردشگری یا جشنواره ها، اطلاعات لازم را بتوانیم از آنها بگیریم. ما در 
نوروز 99 بیش از ۱۰۰۰ ســاعت برنامه داریم که از شبکه های استانی 

پخش می شوند.

راه اندازی مرکز »دانش« در بندرعباس

بازیافت نباید یک شعار باشد باید تلاش کنیم 
یک فرهنگ شود

گروه خبر // مدیر کل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی هرمزگان از برگزاری ششمین 
خلیج  ای  منطقه  مطبوعات  نمایشگاه 
فارس همزمان با هفدهمین نمایشگاه 

سراسری کتاب هرمزگان خبر داد.
به گزارش خبرنــگار دریا  ، رضا کمالی 

زرکانی با اعلام این خبر گفت : هفدهمین 
نمایشــگاه سراســری کتــاب هرمزگان 
 ۱۲ الــی ۱۸ بهمن مــاه در محل دائمی

 نمایشگاه های بندرعباس واقع در سه راه 
جهانبار برگزار می شود.

وی افزود : علاوه بر نمایشــگاه کتاب با 

هماهنگی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی 
مطبوعات  ای  منطقه  نمایشــگاه  ششمین 
خلیج فارس شامل استان های ساحلی و 
جنوبی کشور نیز در بندرعباس به صورت 

همزمان برگزار خواهد شد.
مدیــر کل فرهنگ و ارشــاد اســلامی 

هرمزگان عنوان کرد : در ششمین نمایشگاه 
 منطقه ای مطبوعــات خلیج فارس ، اکثر

 رسانه ها و مطبوعات استان های جنوبی 
حضور خواهند داشت و به نمایش ظرفیت 

های رسانه ای خود خواهند پرداخت.
کمالی زرکانی به نقــاط قوت این رویداد 

اشــاره کرد و گفت : بدون تردید حضور 
همه ظرفیت رسانه ای استان های جنوبی 
در کنــار هم می تواند بــه ایجاد وحدت 
رســانه ای و هم افزایی مطبوعات جنوبی 
کشــور و تبادل تجربه و دستاوردها منجر 

شود.  

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان خبر داد

برگزاری ششمین نمایشگاه مطبوعات منطقه ای خلیج فارس در بندرعباس

رئیس اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی میناب 
از شروع  جشنواره تئاتر خیابانی سابات در 

میناب خبر داد.
به گزارش روابط عمومــی اداره کل فرهنگ و 
ارشــاد اســلامی هرمزگان ، رضا اوژند گفت : 
جشــنواره تئاتر خیابانی سابات میناب که بدلیل 
شهادت  سپهبد حاج قاسم سلیمانی متوقف شده 
بود روند اجرایی آن از روز پنجشنبه ۲6 دیماه با 
برگزاری کارگاه های آموزشی برای کارگردانان 

و عوامل اجرایی  آغاز خواهد شد.
وی افــزود :در روز جمعــه ۲۷دیمــاه نمایش 
»جنگ تمــام عیار« به کارگردانی خالد رحیمی 
در روستای پولاد قاســمی  ،نمایش »به دنبال 
خــودم می گردم« به کارگردانی و نویســندگی 
زهرا عربی و بهناز زارعی  و نمایش »فرصت« 

به کارگردانی حســن درویشــی  و نویسندگی 
حامد شه رسانی در روستای کردر رضوی اجرا 

خواهند داشت .
اوژند اضافه کرد : همچنین ســه نمایش »هفت ، 
داوود رمضان زاده  کارگردانی  به  هشت ،شیش« 
،نمایش »خشتی برای دیوار کج« به کارگردانی 
میران ســلمانی و نمایش »مقصر« به کارگردانی 
راضیــه پودات در پارک مکــران  برای داوری 

اجرای عموم خواهند داشت .
گفتنی است : مراســم اختتامیه این جشنواره در 
روز جمعه ساعت ۱۸با حضور مسئولان استانی 
و شهرســتانی و هنرمندان در سالن فرهنگسرای 
شهید بهشــتی برگزار و از برگزیدگان جشنواره 

تقدیر خواهد شد.

جشنواره تئاتر خیابانی سابات در میناب

سرپرســت اداره فرهنگ و 
از  بشاگرد  اســلامی  ارشاد 
برگزاری مراســم سوگواری 
قاســم  شــهید ســپهبد 
مسجدجامع  در  ســلیمانی 
خبر  بشاگرد  سردشت  شهر 

داد.
به گزارش روابط عمومی اداره 
کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی 
پور  نوری  خلیــل   ، هرمزگان 
گفت : همزمــان با ایام فاطمیه 
فاطمه  حضــرت  شــهادت  و 
و  عزاداری  مراسم  الزهرا )س( 
سوگواری ســردار شهید قاسم 
سلیمانی با همکاری و مشارکت 
و  اجرایی  های  دســتگاه  کلیه 
مردم  آحاد  و  مسئولین  حضور 

شــریف و ولایتمدار شهرستان 
بشاگرد برگزار شد.

در این مراســم حجت الاسلام 
رئیس  پروین  والمسلمین صابر 
ســازمان تبلیغــات اســلامی 
شهرســتان بشــاگرد به عنوان 
افزود:حضرت  مراسم  سخنران 
فاطمــه زهــرا)س( بانوی بی 
بدیل عالم هســتی بود مادری 
پاک سرشــت و پاک دامن که 
نمونــه بــارز آن جوانان اهل 
بهشت امام حســن )ع( و امام 
درس  و  بودنــد  حســین)ع( 
شهادت و شــهامت را از مادر 
حضرت فاطمه زهــرا به ارث 
بودند و خودشــان در  بــرده 
راه ایثار و فداکاری هم شــهید 

شدند.
وی بیــان کــرد : هــم اکنون 
برگرفته  ســرداران رشیداسلام 
از الگوی شــهادت و فداکاری 
حضرت فاطمــه الزهرا)س( و 
امام حسن)ع( و امام حسین)ع( 
مزدوران و شــمر  با  مقابله  به 
زمــان می روند کــه نمونه آن 
ســردار دلها شهید سپهبد قاسم 
ســلیمانی بود.گفتنی است : در 
بیانیه ستاد  این مراســم،  ادامه 
قاسم  شــهید  ســردار  مراسم 
از سپاه  ســلیمانی در حمایت 
پاسداران که انتقام سخت سردار 
شهید قاسم سلیمانی را گرفتند 

قرائت شد.

مراسم سوگواری شهید سردار سپهبد سلیمانی در بشاگرد
رییس ستاد هماهنگی کانونهای فرهنگی هنری 
مساجد کشــور گفت : امروز در دنیا حکومت و 
ارزش ها،  پیدا نمی کنید که آرمان ها،  را  نظامی 
ارزش های  بر  و رویکردهای آن منطبق  اهداف 
مسجد باشد. لذا برای پاسداشت این نظام باید 

رویکرد مسجدمحوری داشته باشیم. 
به گزارش ایسنا، نخستین نشست کارگروه مساجد 
ســتاد دهه فجر انقلاب اســلامی با حضور مشاور 
وزیر فرهنگ و ارشاد اســلامی و نمایندگان بیش 
از ۱۵ ســازمان و نهاد در محل ســتاد هماهنگی 
کانون های فرهنگی هنری مســاجد کشور برگزار 
شد.حجت الاســلام والمسلمین حبیب رضا ارزانی- 
رییس کارگروه مســاجد ســتاد دهه فجر- در این 
نشست ضمن تبریک و تسلیت به مناسبت شهادت 
سردار سرافراز سپهبد شــهید حاج قاسم سلیمانی 
ایشــان را حامی بزرگ انقلاب و جمهوری اسلامی 
ایران دانست و اظهار داشت: شهادت سردار سلیمانی 
موجی را در جامعه ایجاد کرد که به یکی از برگ های 

زرین تاریخ انقلاب اسلامی تبدیل شد.
وی با اشاره به سخنان مقام معظم رهبری در رابطه 
با این سردار سرافراز اسلام گفت: تعبیری که رهبر 
معظم انقلاب درباره کارهای ایشان به کار بردند بی 
سابقه بود و تاکنون برای هیچ موضوعی از این تعبیر 
اســتفاده نکرده بودند که »من در مقابل کارهایی که 

این سردار بزرگ انجام داد تعظیم می کنم«.
رییس ســتاد هماهنگی کانونهــای فرهنگی هنری 
مساجد کشور با اشــاره به رویدادهای هفته اخیر 
خاطرنشــان کرد: زمانی که موشــک های ایران به 
»پایگاه عین الاســد« امریکا در عراق اصابت کرد 
امریکا فقط اصل این موضوع را پذیرفت اما درباره 
کشته شــدگان و خســارت های وارد شده سخنی 
نگفت. ایران در این اتفاق توانســت هیمنه و اقتدار 
پوشــالی امریکا را در دنیا شکست دهد. این اتفاق 
کوچکی نیست و در طول هفتاد سال اخیر این مسئله 

بی سابقه بوده است.
وی با اشاره به سقوط هواپیمای اوکراینی خاطرنشان 
کرد: این واقعه برای همه ما تلخ و غمناک است. اما 

این موضوع رویداد مهم حمله ایران به پایگاه بزرگ 
نظامی امریکا در عراق را تحت الشعاع قرار داد.

رییس ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد کشــور ادامه داد: در این جنگ رسانه ای، 
رویداد مبارک و مهم ایســتادگی مقتدرانه ایران در 
مقابل امریکا، تحت الشــعاع برخی مســائل دیگر 
قرارگرفت. به همین دلیل به نظر می رسد رسانه های 
انقلابی ما باید در این عرصه بهتر و بیش از این وارد 

میدان شوند.
ارزانی با ابراز همدردی نســبت بــه خانواده های 
شهدای سانحه هوایی هفته اخیر تاکیدکرد: همه این 
شهدا، هم وطنان و عزیزان ما هستند و ما هم در این 
حادثه غمناک داغدار هســتیم. کانون های فرهنگی 
هنری مســاجد نیز باید در راستای آگاهی بخشی و 
بصیرت افزایی در رابطه با رویدادهای اخیر کشــور 
تلاش کنند. در همین رابطه برخی کانونهای فرهنگی 
هنری مساجد کشور همراه با تعدادی از چهره های 
شــاخص محله و شهر خود به خانواده های شهدای 
هواپیمــای اوکراینی سرکشــی و از آنها دلجویی 

می کنند.
وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشاره به 
راه اندازی سامانه »بچه های مسجد« گفت: با توجه 
به اینکه سال گذشته این ســامانه راه اندازی نشده 
بود از همکاران مان در ســتادهای استانی خواستیم 
برنامه ها و فعالیت های خود در دهه فجر سال گذشته 

را نیز در این سامانه ثبت کنند.
ارزانی تصریح کرد: بر اساس آمار و اطلاعات ثبت 
شــده در این ســامانه تعداد 6 هزار و ۸۴۰ فعالیت 
در رابطــه با دهه فجر در کانون های فرهنگی هنری 
مساجد کشور در سال گذشته انجام شده که شامل 
۲۰۰ جشــنواره و ۲۰۰ نمایشگاه بوده است. تعداد 
۵۰۰ برنامه از مجموع این برنامه ها به بانوان محترم 
اختصاص داشته؛ ۵۰۰ مسابقه برگزار شده و مابقی 
برنامه ها نیز در قالب برپایی همایش ها، جشن ها و 

شب شعر بوده است.
رییس ســتاد هماهنگی کانون های فرهنگی هنری 
مساجد کشــور ادامه داد: به لحاظ گستره اجرایی 

برنامه هــا، از تعداد 6 هــزار و ۸۴۰ برنامه، یکصد 
برنامه در گســتره  ملی و در سراســر کشور برگزار 
شده؛ ۴۰۰ برنامه به صورت منطقه ای و ۱۸۰ برنامه 
در سطح استانی بوده اســت. سایر برنامه ها نیز در 
سطح شهری و محله ای برگزار شده است. همچنین 
در تقســیم بندی دیگری بر اســاس نوع کانون ها 
)کانون های روســتایی و شهری( قریب به ۳ هزار و 
۵۰۰ برنامه در حوزه روستا و عشایر داشتیم و مابقی 

در حوزه شهری اجرا شده است.
وی ادامــه داد: با توجه به اطلاعات این ســامانه 
می توان برنامه های کانون های مساجد در دهه فجر 
انقلاب اسلامی را رصد و ارزیابی کرد و برای امسال 

برنامه ریزی دقیق تری داشت.
ارزانی یادآور شــد: انقلاب اسلامی کار خود را از 
مســاجد آغاز کرد و امروز نیز این مسیر از مساجد 
ادامه پیــدا می کند. امروز در دنیا حکومت و نظامی 
را پیــدا نمی کنید که آرمانهــا، ارزش ها، اهداف و 
رویکردهــای آن منطبــق بر ارزش های مســجد 
باشــد. لذا برای پاسداشــت این نظام باید رویکرد 
مسجدمحوری داشته باشیم و این کارگروه می تواند 
در راستای عمق بخشی و پرثمرتر کردن این رویکرد 

موثر باشد.
سازمان تبلیغات اســلامی، مرکز رسیدگی به امور 
مســاجد، شورای سیاســتگذاری ائمه جمعه، دفتر 
تبلیغات اسلامی اســتان تهران، ستاد امر به معروف 
و نهی از منکر، شبکه قرآن و معارف سیما، سازمان 
اوقاف و امور خیریه، مجمع جهانی اهل بیت، شورای 
هماهنگی تبلیغات اسلامی، دارالقرآن الکریم، مجمع 
جهانی تقریب مذاهب اســلامی، سازمان فرهنگ و 
ارتباطات اسلامی، سازمان بسیج مساجد و محلات 
و ســتاد اقامه نماز از جمله نهادهای عضوکارگروه 
مساجد ســتاد دهه فجر انقلاب اسلامی هستند که 
نمایندگان آنها در این نشست، ضمن ارائه گزارشی 
از عملکرد سازمان خود، پیشنهادات و نظرات خود 
را در راستای تعامل و هم افزایی هر بیشتر دستگاه ها 

و پیشبرد اهداف کارگروه بیان کردند.

برنامه های دهه فجر با رویکرد »مسجدمحوری« دنبال می شود

 »شهر ســوخته روی تپه های طبیعی 
بنا شده  اســت، یعنی تپه های حدود 
دو میلیون ســاله. پس این محوطه ی 
جهانی با جیرفت تفاوت هایی دارد. هر 
چند شاید قدری آب در آن نفوذ کند، 
اما مگر این که چیزی مثل توفان نوح 

رخ دهد که تپه زیر آب برود.« 
به گزارش ایســنا، هر چند معاون میراث 
فرهنگی سیســتان و بلوچستان محوطه ی 
جهانی شهر سوخته را یکی از محوطه های 
تاریخی این اســتان می داند که در اثر وقوع 
ســیل آســیب ِ کمی به خود دیده و نسبت 
به آن دل نگرانی کمتــری دارد اما یکی از 
دل نگرانی ها بــرای این محوطه ی تاریخی، 
تجربه ی اتفاق تلخی است که جیرفت ۱6 
سال گذشته به چشم دید. وقتی باران تمام 
شود، خاک شسته می شود یا به چیزی شبیه 
به گل در می آید و آن وقت است که احتمال 
دارد یافته های باستان شناســی که می تواند 
چهره ی جدیدی از این شهر سوخته نشان 

دهد، به یغما برود و ...
به همین دلیل حفاظــت از این محوطه ی 
تاریخی، قبل از بررسی هر نوع آسیب وارد 
شده به این محوطه ی جهانی در سیستان و 
بلوچستان، بر اثر سیل، مهمتر به نظر می رسد.

شهر سوخته را در دو حالت 
می توان حفاظت کرد

ســید منصور سید ســجادی-  سرپرست 
کاوش های محوطه جهانی »شهر سوخته« 

- در این زمینه توضیح می دهد.
ایــن باستان شــناس بعــد از صحبت با 
شهرسوخته  جهانی  محوطه ی  کارشناسان 
نسبت به وضعیت این محوطه در روزهای 
گذشته، می گوید: با توجه به آسیب هایی که 
باران و ســیل در سال گذشته به بخشی از 
آثار و محوطه در شهرسوخته وارد کرده بود، 
امسال بعد از کاوش همه حفریات را بار دیگر 

با خاک پوشاندیم.
او با بیان این که بر اساس اطلاعات داده شده 
به وی »شدت باران در سیستان بسیار کم تر 
از بلوچستان بوده، بنابراین اتفاقی که باعث 
نگرانی در این محوطه باشد، وجود ندارد«، 
اظهار می کند: رطوبت به کوه خواجه با توجه 
به دیوار و بناهای زیادی که دارد، قدری وارد 
شده است، اما خوشبختانه آسیب غیرقابل 
جبران یا سنگینی به محوطه وارد نشده است.
وی با تاکید بر این که آسیب هایی که سیل و 

باد و باران در تپه های پیش از تاریخی وارد 
می کند، قدری با محوطه های تاریخی تفاوت 
دارد، بیــان می کند: در حال حاضر می توان 
کارهایی برای حفاظــت بهتر انجام داد، اما 
درعین حال قدری مشکل نیز وجود دارد. 
برای پوشــاندن آن ها در دو صورت امکان 
انجام کار وجود دارد. یا با چیدن کیسه های 
شــن و خا ک و محصور کردن بخش انبار 
شده و از ســوی دیگر پوشاندن محوطه با 
لمینت که این نیاز به هزینه های زیادی دارد و 
باید توسط بخش حفاظتی پژوهشگاه میراث 
فرهنگی انجام شــود که این اقدام می تواند 

یکی از بهترین راه ها باشد.
او اضافــه می کند: به اعتقــاد من به عنوان 
باستان شناس امســال می توان به صورت 
موقــت اقدامات حفاظتی را این طور انجام 
داد، نخســت روی آثار به دســت آمده در 
حفریات جدید  حصیر کشــید، ســپس 
روی آثار به دســت آمــده در حفریات را 
با خاک های حفاری پر کــرد. در حفاری 
فصل یا ســال  بعدی کاوش در آن محوطه، 
با هزینه ی کمی به آسانی می توان خاک ها را 
برداشت، این کار علاوه بر پوشش لمینت تنها 
راه برای حفاظت در این حفریات گسترده 

است.
 سیدســجادی با تاکید بر این که نظریه ی پر 
کردن حفاریات، نظریه ی چندان درخشانی 
هم نیســت، به ورود آب به بخش هایی از 
محوطه ی جهانی شهر سوخته که کاوش در 
ان ها انجام شده بود، اشاره می کند و می گوید: 
این یــک راه حل موقت و تقریبا کم هزینه 
اســت، اما راه حلی علمی و نهایی نیست. 
بلکه باید با مطالعه ی دقیق تر همکاران مان 
در بخش های مرمتی و حفاظتی، در نقاطی 
که حفاری های بزرگتری انجام شــده مانند 
منطقه ی مسکونی شرقی یا ساختمان شماره 
یک به فکر راه حل های دائمی تری باشــیم، 
فکرهای امروز بیشتر به صورت موقت برای 

رد کردن وضعیت کنونی است.
سه برکه چهار هزار ساله در 
شهرسوخته، نخست باید پر 

شوند
سرپرســت کاوش محوطه ی جهانی شهر 
ســوخته با بیان این که به واسطه ی ارتفاع 
محوطه، سیل در خود شهرسوخته نمی تواند 
به آن معنا وارد شــود، چــون اگر آب بالا 
هم بیاید، از سراشیبی وارد می شود، اظهار 
می کند: از حدود چهار تا پنج هزار سال قبل، 
در وسط سایت سه تالاب یا برکه ی پر از آب 
وجود داشته که به عنوان آب مصرفی احیانا 
در مصارف مختلف کاربرد داشــته است، 
بنابراین وجود آب در شهر سوخته در داخل 

این برکه ها چیز غیرعادی نیست.
او تاکید می کند: در صورتی به محوطه ی شهر 
سوخته آب وارد می شود که این برکه ها پر 
آب شوند و سطح قسمت های مرتفع تپه را 

در بر گیرند.
سیدســجادی با این وجود اظهار می کند: 
طبیعی است که آب قدری به ساختارهای 
پر شده با خاک در زمان بارندگی نفوذ کند. 
مثلا ساختمان شماره ۳۳ که از دو سال قبل 
در حال حفاری آن هستیم. روی این سازه به 
قطر بیش از یک متر و بیست سانتی متر خاک 
ریخته شده است. اگر باران به شکل عادی 
و متعادل باشــد هیچ آسیبی وارد نمی کند. 
شاید فقط قدری رطوبت نفوذ کند. علاوه بر 
این که روی دیوارها را با پلاستیک و حصیر 

پوشانده ایم.
  شهرسوخته متفاوت از جیرفت 
است/مگر توفان نوح رخ دهد که 

شهر سوخته زیرآب برود
او با بیان این که در شــرایط حادتر اگر آب 
روی سطح تپه بالا بیاید و از سراشیبی عبور 
کند، احتمالا قدری خاک روی سطح تپه و 
سراشیبی را می شوید و  نمی توان برای آن 
کاری کرد، ادامه می دهد: جایی که نزدیک به 
۲۰ هکتار مساحت دارد را نه می توان پوشاند 
و نه ایزوله کرد. تنها کاری که باید انجام داد 
این است که بلافاصله بعد از بارندگی ها، در 
سطح تپه یک بررسی باستان شناسانه مجدد 
انجام شــود. یعنی به خاطر شست وشوی 
شدید ممکن است قدری از مواد فرهنگی از 

خاک بیرون بزند.
وی اما درباره ی احتمال بروز اتفاقی که برای 
جیرفت رخ داد را برای شهر سوخته ناممکن 
می داند و می گوید: شــرایط شهر سوخته با 
جیرفت بسیار متفاوت است. بستر رودخانه 
هیرمند تغییر کرده و اصلا نزدیک به شــهر 
نیست. درست است که سیستان سرزمینی 
تخت است و ۴۰۰ متر ارتفاع دارد، بنابراین 
آب به راحتی در آن جمع می شود. اما یادمان 
باشــد که محوطه روی تپه های طبیعی بنا 
شده  است، یعنی تپه های متعلق به حدود دو 
میلیون سال قبل. بنابراین در این شرایط در 
آن نقاط رطوبت آب کمتر می تواند نفوذ کند. 
مگر این که چیزی مثل توفان نوح رخ دهد که 

تپه زیر آب برود.
وی تاکید می کند: شهر سوخته از زمین های 
اطراف بیــن ۱۲ تا ۱۸ متر ارتفاع دارد. اگر 
قرار باشد ۱۲ تا ۱۸ متر آب بالا بیاید، شهر 
زابل نیز قطعا از بین می رود، بنابراین از این 
جهت نگرانی وجود ندارد.از ســوی دیگر 
طبیعتــا در هر صورت خســارت هایی به 
محوطه ها وارد می شود، اما این خسارت ها 

آن طور عمده نیستند.
بعد از بارندگی ها، شهرسوخته 

باید دو روز تعطیل شود
سرپرست کاوش در شــهر سوخته تاکید 
می کند: به همکاران خود نیز توضیح داده ام 
که بلافاصله باید بعــد از این بارندگی های 
شــدید، تا دو روز بعد بایــد عبور و مرور 
بازدیدکنندگان کاملا قطع شــود، چون این 
حرکت ها به واســطه ی گلی بودن محوطه، 
علاوه بــر این که لایه های تاریخی را به هم 
می زند، ممکن است برخی آثار زیر خاک را 

بالاتر بیاورد.
سیدسجادی ادامه می دهد: به واسطه ی شسته 
شدن ها و بخصوص در بخش های شیب دار 
تپه، این احتمال وجود دارد. پس نخســت 
کارشناسان پایگاه باید با بررسی دقیق تر مواد 
فرهنگی را بررسی کنند، چون ممکن است 
آثاری مانند مُهرهــا بیرون بزند یا احتمالا 
یافته ای استثنایی بیرون بیاید، که باید توسط 

کارشناسان جمع اوری شود.

اگر »شهر سوخته«، شبیه »جیرفت« شود! 

مگر »توفان نوح« رخ دهد که شهر سوخته زیر آب برود
گروه خبر // مدیر کل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی هرمزگان در دیدار و نشست 
صمیمانــه با اســتاد علــی رضایی از 
پیشکسوتان فرهنگ و هنر استان گفت : 
دانش و تجربه پیشکسوتان فرهنگ و هنر 

راهگشا است.
به گزارش خبرنگار دریا  ، رضا کمالی زرکانی 
و هیات همراه با حضور در منزل استاد علی 
رضایی از یک عمر فعالیت  فرهنگی و هنری و 
نقش تاثیرگذاری وی در رویدادهای مهم استان 

تقدیر و تشکر کردند.

مدیر کل فرهنگ و ارشــاد اسلامی هرمزگان 
در این دیدار بر حضور بیشــتر پیشکسوتان 
 در فعالیــت هــای فرهنگــی و هنــری 
تاکید کرد و گفــت : امروزه بیش از هر زمان 
دیگر نیاز به حضور پیشکســوتان است تا از 
این طریق جوانان و نوجوانان بهتر و مطمئن 
تر گامهای خود را در راستای تعالی فرهنگ و 

هنر و شکوفایی ظرفیت ها بردارند.
وی یادآور شد : حضور استاد رضایی و جمعی 
از هنرمندان پیشکسوت در مراسم روز خلیج 
فارس امسال و اجرای برنامه های فاخر باعث 

ارتقای سطح فرهنگ استان و تمجید مهمانان 
را به همراه داشــت و شور و شعف خاص به 

برنامه ها بخشید.
رضا کمالی عنوان کرد : حضور و مشــارکت 
اساتیدی همچون اســتاد رضایی در فضای 
فرهنگی باعث دلگرمی همه خانواده فرهنگ 
و هنر است و از ایشان تقاضا داریم که به عنوان 
مشاور تخصصی در همه فعالیت ها و به ویژه 
جشنواره بین المللی فرهنگی – هنری خلیج 
فارس در کنار ما باشند.در ادامه ، استاد علی 
رضایی بر اهمیت نقش هنرمندان در تلطیف 

فضای جامعه اشاره کرد و گفت : تنها ابزاری 
که می تواند جامعه را به سمت تعالی و نشاط 
و شادابی رهنمون سازد هنر است و هم اکنون 
بیش از هر زمان دیگر به این نقش هنرمندان 
نیاز می باشــد.وی انجام کارهای زیر بنایی و 
ماندگار را از اولویت هــای برنامه ریزی در 
حوزه فرهنگ و هنر دانست و افزود : بسیاری 
از برنامه ها، تاریخ مصرف مشخص و کارکرد 
آمــاری دارند اما فعالیت های بخش فرهنگ 
و هنر از جنس پایدار و با دوام می باشــد که 

همیشه اثرات آن در جامعه باقی می ماند.

دانش و تجربه پیشکسوتان فرهنگ و هنر راهگشا است

  

آگهی تاسیس شرکت سفیران ستاره صبا قشم ) با مسئولیت محدود(
 خلاصه شرکتنامه و اساسنامه شرکت سفیران ستاره صبا قشم ) با مسئولیت محدود(که در تاریخ 98/9/26تحت شماره6631  و 
شناسه ملی 14008848873 در این اداره به ثبت رسیده است برای اطلاع عموم در روزنامه رسمی و کثیرالانتشار آگهی می شود :1(
موضوع فعالیت شرکت: صادرات ،واردات و فروش کالا و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 98/507 
مورخ 98/9/19 ســازمان منطقه آزاد قشــم صادرات واردات مواد خرید و فروش کلیه کالاهای مجاز داخلی و خارجی اخذ وام  
ازموسســات مالی و اعتباری سرمایه گذاری مشــترک در مورد موضوع فعالیت از و به شرکت های داخلی و خارجی و استفاده از 
تسهیلات بانکی و موسسات اعتباری2( مدت شرکت از تاریخ ثبت به مدت نامحدود 3( مرکز اصلی شرکت استان هرمزگان شهرستان  قشم بخش مرکزی شهر 
قشم محله شهرک سام وزال خیابان نسترن کوچه نسترن 6ساختمان مجتمع تجاری سام وزال  طبقه اول واحد 10F کد پستی7951175905 دفترشرکت سفیران 
ستاره صبا قشم 4 (سرمایه شرکت مبلغ  سیصد میلیون ریال نقدی می باشد 5 آقایان مهدی سمیعی زفرقندی به شماره ملی 0058331141به سمت رئیس هیئت 
مدیره و وحید سمیعی زفرقندی به شماره ملی 0064286770 به سمت مدیرعامل و نائب رئیس هیئت مدیره برای مدت نامحدود انتخاب گردیدند 6( کلیه اسناد 
و اوراق بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شرکت از قبیل چک سفته و بروات و عقود اسلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و اداری با امضای منفرد مدیرعامل 
و نائب رئیس هیئت مدیره یا رئیس هیئت مدیره همراه با مهر شرکت معتبر می باشد 7(آقایان مهدی سمیعی زفرقندی و وحید سمیعی زفرقندی هر یک به تنهایی 
دارنده پنجاه درصد از کل سهم الشزکه معادل یکصد و پنجاه میلیون ریال می باشند 8(روزنامه کثیرالانتشار صبح ساحل جهت درج آگهی های شرکت تعیین گردید 

9(اساسنامه شرکت مشتمل بر  27 ماده و 1تبصره در مورخ 9/20/ 98 به تصویب رسید. 
                   رویا زاهدیا - رئیس اداره ثبت شرکتها



روابط عمومی 
با مصرف ماهی و میگو بدن خود را در مقابل افزايش رسوب كلسترول بيمه نماييد شیلات هرمزگان 

حوادث جهان
 حمله تک تیراندازهای »النصره« به یک منطقه مسکونی 

در حلب
 عناصر جبهه النصره در جدیدترین حملات خود یک منطقه مسکونی 
در حلب را هدف قرار دادند.به گزارش مهر، حملات گروه های تروریستی 
علیه مناطق مختلف ســوریه هم چنان ادامه دارد.بر اساس این گزارش، 
تک تیراندازهای تروریست وابسته به جبهه النصره منطقه مسکونی جمعیه 
الزهراء را واقع در غرب حلب هدف حملات خود قرار دادند.به دنبال این 
حملات یک غیر نظامی سوری کشــته شدند.این در حالی است که طی 
چند روز گذشته، در حملات راکتی تروریست ها به محله الشهباء الجدیده 
در شهر حلب دو نفر کشته و شــماری دیگر زخمی شدند.تروریست ها 
محله های العزیزیه و الرصیف در حومه شــمال غربی حماه را نیز هدف 

حملات خود قرار دادند که بر اثر آن خساراتی وارد شد.

 بازداشت فلسطینیان توسط صهیونیست ها در »کرانه 
باختری«

 به دنبال یورش وحشــیانه صهیونیســت ها به کرانه باختری درگیری 
شدیدی میان آنها و شهروندان فلسطینی درگرفت.به گزارش مهر، اقدامات 
خصمانه نظامیان صهیونیست علیه شهروندان فلسطینی در اراضی اشغالی 
ادامه دارد.بر اســاس این گزارش، نظامیان رژیم صهیونیستی به صورت 
وحشیانه به مناطق مختلف کرانه باختری یورش بردند.به دنبال این حمله 
وحشیانه درگیری شــدیدی میان صهیونیست ها و فلسطینیان درگرفت.

شــاهدان عینی اعلام کردند که به دنبال این حمله شماری از شهروندان 
فلسطینی بازداشت شدند. 

خنثی شدن حمله داعش به یک منطقه مرزی در الانبار 
 نیروهای عراقی موفق شدند یکی دیگر از حملات داعش را علیه مناطق 
مرزی مشترک میان عراق و سوریه خنثی کنند.به گزارش مهر، نیروهای 
عراقی موفق شــدند یکی دیگر از حملات داعش را علیه گذرگاه مرزی 
الولید واقع در استان الانبار خنثی کنند.بر اساس این گزارش، عناصر داعش 
به نقطه مرزی در منطقه الهبار واقع در شمال گذرگاه الولید حمله کردند.هم 
چنین، چهار نظامی عراقی در حمله عناصر داعش زخمی شدند.پیش از 
این نیروهای حشد شعبی عراق هشدار داده بودند که به دلیل ناامنی ها در 

استان های الانبار و دیالی احتمال بازگشت داعش به عراق وجود دارد.

 ارتش سوریه یک پهپاد تروریست ها را ساقط کرد
 شبکه الاخباریه سوریه گزارش داد که پدافند هوایی ارتش این کشور 
یک فروند پهپاد تروریســت ها را در اسنان حماه ساقط کرد.به گزارش 
مهر، شبکه الاخباریه سوریه از سرنگونی یک فروند پهپاد تروریست ها در 
استان حماه توسط ارتش این کشور خبر داد.بر اساس این گزارش، پدافند 
هوایی ارتش ســوریه یک فروند پهپاد مجهز به موشک را که قصد داشت 
محل فرود بالگردها درمنطقه رجب رملــه در حومه حماه را هدف قرار 

دهد، سرنگون کرد.

چهارشنبه 25 دی 1398
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حوادث

  

چشمانم پر از اشک و قلبم آکنده از آه وناله است 
قدرت تصمیم گیری را از دست داده ام و در یافتن 
راهی که زندگی ام را نجات بدهم مستاصل مانده ام 
اکنون سه سال از روزی می گذرد که همسرم مرا با 
سه  فرزند قد و نیم قد ترک کرده و عاشق یک زن 
پولدار شده است. دیگر توان اداره زندگی را ندارم 

و ...
زن ۳۵ ساله در حالی که دادخواست ترک انفاق را روی 
میز مشــاور و مددکار اجتماعی کلانتری میرزاکوچک 
خان مشهد می گذاشت با چهره ای غم گرفته به تشریح 
ماجــرای زندگی اش پرداخت و گفت: تازه دیپلم گرفته 
بودم که یکی از بستگانم به خواستگاری ام آمد ازدواج 
فامیلی در میان خانواده های ما تقریبا یک رســم عادی 
بــود. به همین دلیل مدتی بعد خواهرم نیز با پســرخاله 
همسرم ازدواج کرد. خلاصه من در سن ۱9 سالگی پای 
سفره عقد نشستم و عاشقانه به خواستگاری »منوچهر« 
پاسخ مثبت دادم. در حالی که همسرم کارگر ساده ای در 
میدان بار بود او را ترغیب به ادامه تحصیل کردم انگیزه 
هایی را در همســرم برانگیختم و خودم مسئولیت های 
بیشتری را به گردن گرفتم تا همسرم به درس و مدرسه 
اش برسد. در نهایت او بعد از تحصیل در مقطع راهنمایی 
وارد دبیرستان شد و مدرک دیپلم را گرفت در این سال ها 
من و همسرم در منزل پدرم سکونت داشتیم تا اجاره خانه 
نپردازیم و بتوانیم سرمایه ای برای آینده پس انداز کنیم. 
در این میان همســرم نیز در یکی از بخش های امدادی 
بهزیستی مشغول کار شد و زندگی ما روز به روز بهتر می 
شــد. در این سال ها صاحب یک دختر و دو پسر شدم 
ولی این روزهای ســخت خیلی زود با خرید یک منزل 
اقساطی به پایان رسید و ما در سال 9۰ صاحبخانه شدیم 
اگرچه مبلغ زیادی پدرشوهرم کمک کرد ولی بالاخره به 
زندگی عاشقانه خودمان در منزل حاشیه شهر ادامه دادیم. 
با وجود این همسرم توانایی پرداخت اقساط را نداشت و 
هر بار بخشی از طلاهای مرا برای پرداخت اقساط خانه 
می فروخت تا جایی که آخرین بار گوشواره هایم را به 
زور بیرون کشــید و بدهی اش را پرداخت کرد. با آن که 
از این رفتارهای او دلخور بودم ولی باز هم نگران آینده 
نبودم و خودم را قانع می کردم که روزی این ســختی ها 

نیز به پایان می رسد.
در همین شرایط بود که منوچهر بعد از ۱۰ سال زندگی 
مشــترک تصمیم گرفت مرا به یک مســافرت تفریحی 
ببــرد. آن جا بود که به تماس هــای پنهانی تلفنی اش 
مشکوک شــدم و تازه فهمیدم که با زن دیگری ارتباط 
دارد و خــودروی پژو ۲۰6 که مدعــی بود آن را برای 
مسافرت از یکی از دوستانش به امانت گرفته، متعلق به 
همان زن غریبه اســت. از روزی که متوجه این ارتباط 
شدم دیگر نتوانستم موضوع را تحمل کنم. ماجرا را برای 
بستگان همسرم بازگو کردم ولی خیلی زود مشخص شد 
که منوچهــر آن زن پولدار را به عقد خودش درآورده و 
با او زندگی می کند. آن زن با پول هایش همســرم را از 
من دور کرد. به طوری که سرمایه ای را نیز در اختیارش 
گذاشت و او دیگر به کلی من و فرزندانم را رها کرد و نزد 
آن زن رفت. بستگان همسرم خیلی او را نصیحت کردند 
که مســیر اشتباهی را می رود و خسارت های روحی و 
روانی شــدیدی به فرزندانش وارد می کند ولی گوش او 
بدهکار این گونه نصیحت ها نبود و چنان شیفته آن زن 
پولدار شــده بود که دیگر به فرزندانش نیز توجهی نمی 
کرد. در این میان همســرم برخی از شــب ها آن هم به 
بهانه شــیفت کاری و به صورت پنهانی به خانه من می 
آمد. چرا که آن زن اجازه نمی داد او شب ها را در جای 
دیگری به سر ببرد. از آن روز به بعد همسرم دیگر مخارج 
زندگی مرا نمی داد و من مجبور بودم به پدر بازنشسته ام 
پناه ببرم. پدرم نیز با حقوق اندک بازنشســتگی مخارج 
زندگی من و فرزندانم را پرداخت می کرد. شوهر خواهرم 
و دیگر بستگان با همســرم قطع ارتباط کردند تا شاید 
متوجه اشتباهش شود و به کنار فرزندانش بازگردد ولی با 
گذشت سه سال از آن ماجرا او نه تنها آن زن را رها نکرد 
بلکه دیگر سراغی از من و فرزندانش نگرفت. دیگر چاره 
ای برایم باقی نمانده بود که به ناچار تصمیم به شکایت 
از او گرفتــم در حالی که به هیچ وجه حاضر به گرفتن 
طلاق نیســتم و نمی خواهم آینده فرزندانم را نابود کنم 
اما از سوی دیگر هم قدرت رویارویی با زنی را ندارم که 
آشیانه ۱۳ ساله مرا ویران کرد. به گونه ای که باید پنهانی 

همسر شرعی خودم را ملاقات کنم و ...

هووی پولدار!
در امتداد تاریکی

مردی که متهم است شریک مالی اش را کشته و 
جسدش را در بیابان های اطراف کرج رها کرده، 
در شعبه یکم دادگاه کیفری استان البرز در حالی 
پای میز محاکمه ایســتاد که منکر ارتکاب قتل 

شد.
به گزارش ایران، ســال 96 به دنبال پیدا شدن جسد 
خونین مردی ۴6 ساله در حوالی بیابان های مهرشهر 
کرج کارآگاهان پلیس پی بردند وی هوشــنگ نام 

داشته و با ضربات چاقو کشته شده است.
 ردیابی آخرین تماس های مقتول نشــان داد که وی 

آخرین بار با دوســتش به نام فرید در ارتباط بوده 
است.

مرد جوان پس از دستگیری منکر اطلاع از سرنوشت 
دوســتش شد اما با پیدا شدن آثار لکه های خون در 
داخل خودرواش مشخص شد خون متعلق به مقتول 

بوده است.

 مدتی بعد فرید لب به اعتراف گشود و این متهم در 
شعبه یکم دادگاه کیفری استان البرز به ریاست قاضی 
قیومــی و با حضور قاضی فیــروزه ای رنجبر تحت 

محاکمه قرار گرفت.
در ابتــدای جلســه دادگاه قاضی دهقــان نماینده 
دادســتان متن کیفرخواست را خواند و آنگاه اولیای 

دم خواستار قصاص متهم شدند.
 سپس متهم پشــت میز محاکمه ایستاد و در حالی 
که اتهام قتل عمد را قبول نداشت گفت: من در اداره 
آگاهی و دادسرا به خاطر فشارهایی که به من وارد 
می شد اتهام قتل را پذیرفتم در حالی که بیگناه هستم.
وی در پاســخ به سؤال قضات درباره اختلافاتی که 

با مرحوم داشته گفت: آن مرحوم شریک مالی ام بود 
و با هم اختلاف داشتیم اما من هرگز او را نکشته ام.

رئیس دادگاه پرسید: درباره لکه های خونی که داخل 
خودروات پیدا شــده است چه پاسخی داری؟ متهم 
جواب داد: من نمی دانم این لکه های خون چیست اما 

من مقتول را نکشته ام
جلسه دادگاه پس از دفاعیات وکیل مدافع متهم پایان 
یافت و دادرسان برای صدور حکم وارد شور شدند.

زن صیغه ای که ســه ســال قبل 
شــوهرش را با اسیدپاشی به قتل 
رســاند، هفته گذشــته در زندان 
مرکزی مشــهد بــه دار مجازات 
را  تلخ  آویخته شــد و طعم مرگ 

چشید! 
 نوزدهم اردیبهشت سال 9۵، ماجرای 
یک اسیدپاشــی هولناک هنگامی در 
بیسیم نیروهای امدادی و پلیس پیچید 
که اهالی بولوار توس مشهد از درگیری 
وحشــتناک یک زوج جوان در منزل 
مسکونی خبر دادند. به دنبال دریافت 
ایــن خبر، خــودروی اورژانس ۱۱۵ 
آژیرکشان وارد خیابان محل درگیری 
شــد و نیروهای امدادی به یاری این 

زوج شتافتند.
مرد ۴۵ ساله که اسید سراسر پیکرش 
را سوزانده بود، در حالت نیمه بیهوش 
قرار داشــت و از شــدت ســوزش 
وحشتناک ناشی از اسیدپاشی توانایی 
سخن گفتن هم نداشت اما زن جوان که 
مقدار اندکی از اسید در زمان درگیری 
روی او پاشــیده بود، وضعیت مناسبی 
داشــت و   به خاطر احساس سوزش 

ناله می کرد! 
گزارش خراسان حاکی است، نیروهای 
اورژانس بلافاصلــه مصدومان حادثه 
تلخ اسیدپاشی را به بیمارستان رضوی 
مشــهد انتقال دادند ولی مرد ۴۵ ساله 
که حــدود 9۰ درصــد از اندام های 
بدنش دچار ســوختگی شدید با اسید 

شده بود در آستانه مرگ قرار داشت. 
از ســوی دیگر بررسی های مقدماتی 
نیروهای انتظامــی در محل وقوع این 
حادثه تاسف بار بیانگر آن بود که زن 
۳۲ ســاله از مدتی قبل به عقد موقت 
»جواد- ع« درآمده است اما آن ها به 
دلیل برخی مشکلات با یکدیگر دچار 
اختلافات خانوادگی شده اند به طوری 
که اختلافــات آنان شــدت گرفته و 
پرونده ای نیز در مراکز انتظامی دارند. 
به همین دلیل ماجرای اسیدپاشــی به 
خاطر اختلافــات خانوادگی درحالی 
مطرح شــد که بــا دســتور قضایی 
بــه عنوان مظنــون اصلی  زن جوان 
اسیدپاشــی تحت تعقیب قرار گرفت. 
بنابر گزارش خراســان، با وجود این 
تــلاش کادر درمانی برای نجات جان 
مرد ۴۵ ســاله به نتیجه نرسید و او بر 
ناشی از سوختگی شدید  اثر عوارض 
با اسید جان ســپرد. این گونه بود که 
پرونده اسیدپاشــی زن صیغه ای رنگ 
جنایــی گرفــت و گروه ویــژه ای از 
آگاهی  پلیس  جنایی  اداره  کارآگاهان 
خراسان رضوی به فرماندهی سرهنگ 
محمدرضا غلامــی ثانی )رئیس اداره 
جنایــی( تحقیقــات گســترده ای را 
کردند.  آغــاز  قضایی  مقــام  زیرنظر 
اگرچه »ســارا- م« )متهم به قتل( در 
بازجویی هــا هرگونه دخالت  ابتدای 
خود را در ماجرای اسیدپاشــی انکار 
می کرد اما در نهایــت وقتی در برابر 
اسناد و شواهد دقیق قرار گرفت، همه 
راه های گریز را بسته دید و به ناچار 
لب به اعتراف گشود. او گفت: به دلیل  
اختلافاتی که با همسرم داشتم کارمان 
به مشــاجره و درگیری کشید در این 
هنگام من که به شــدت عصبانی شده 
بودم کنترلم را از دست دادم و از درون 
انباری منزل ظرف حاوی اســیدی را 
برداشتم که شــوهرم مدتی قبل آن را 
خریده و داخل انباری گذاشــته بود! 
دیگر نفهمیدم چه کار می کنم در همان 
حالت عصبانیت ظرف اســید را روی 

شوهرم خالی کردم که مقدار کمی از آن 
هم روی دست و پای خودم ریخت!

این گــزارش حاکی اســت، به دنبال 
اعترافــات صریح این زن ۳۲ ســاله، 
صحنه اسیدپاشــی در حضــور مقام 
قضایی بازسازی شد و بدین ترتیب با 
عمومی  دادسرای  در  تحقیقات  تکمیل 
و انقلاب مشهد، این پرونده جنایی در 
شعبه پنجم دادگاه کیفری یک خراسان 
مجتبی  قاضــی  ریاســت  به  رضوی 
علیزاده )رئیس وقت شعبه پنجم( مورد 
رســیدگی قضایی قــرار گرفت و زن 
جوان پای میز محاکمه نشست. پس از 
بیان  و  دادگاه  برگزاری چندین جلسه 
دفاعیات متهم و همچنین وکیل مدافع 
وی، قضات باتجربه دادگاه کیفری یک 
پس از مشــورت های قضایی، رای و 
قصاص با طنــاب دار دادند. اما رای 
صادر شــده مورد اعتراض متهم قرار 
گرفت و این پرونــده برای طی دیگر 
مراحل دادرســی به شــعبه ۳9 دیوان 
عالی کشــور ارجاع شد. با وجود این 
قضات دیــوان عالی نیــز رای صادر 
شده را مطابق موازین قانونی و شرعی 
تشــخیص دادند و آن را تایید کردند. 
با ارســال این پرونده جنایی به یکی 
از شــعبه های اجرای احکام دادسرای 
عمومی و انقلاب مشهد، دیگر مراحل 
قانونی برای اجرای حکم طی شــد تا 
این که هفته گذشــته و با فراهم شدن 
مقدمات اجرای حکم، این زن که دیگر 
۳۵ ساله شده بود در حالی پای چوبه 
دار رفت که تلاش ها برای گذشــت 
اولیای دم به نتیجه نرسید و »سارا-م« 
با نظارت قاضــی و با حضور مقامات 
مســئول در زندان مرکزی مشــهد به 
دار مجازات آویخته شــد تا سرنوشت 
و مرگ تلخ یــک قاتل، درس عبرتی 
بــرای دیگر افرادی باشــد که هنگام 
این گونه جرایم  به  عصبانیت دســت 
وحشــتناک می زنند و شیشــه عمر 

دیگران را می شکنند.

زن صیغه ای به دار مجازات آویخته شد

مأمور پلیس که به اتهام ضرب و جرح و مرگ 
یک زن محاکمه شــده بود با توجه به نبود 

دلایل و مدارک معتبر تبرئه شد.
به گزارش »ایران«، حدود 6 سال قبل چند نفر از 
همسایه های یک زن میانسال در تماس با پلیس 
از مزاحمت هایی که این زن برایشان ایجاد کرده 
بود شــکایت کرده و درخواســت کمک کردند. 
مأمور پلیس پس از مراجعه به محل، دریافت زن 
میانسالی با چند نفر از همسایه ها درگیر و زخمی 
شده اســت، بنابراین با درخواست آمبولانس او 
را به بیمارســتان منتقل کرد اما چند روز بعد زن 
میانسال در بیمارستان جان خود را از دست داد.
خانواده این زن با شکایت به پلیس اعلام کردند 
به دلیل  قانونی وی  نظریه پزشــکی  براســاس 
جراحاتی که بر بدنش وارد شــده جانش را از 
دست داده  است. آنها گفتند: ملیحه دچار بیماری 
روانــی بود، او یک بار هم خودکشــی کرده  بود 
روزی که او را برای بستری به بیمارستان بردیم 
اصلًا وضعیت خوبی نداشت به همین خاطر هم 
دکتر او را در بیمارســتان بستری کرد. اما یک 
روز بعد ملیحه از بیمارستان روانی فرار کرده و 
به خانه آمده  بود امــا از آنجایی که ما در خانه 
نبودیم و کلید هم نداشت زنگ خانه همسایه ها 

را زده بود.

آنها گفتند: ملیحه آن روز حال خوبی نداشــته 
همسایه ها هم به جای تماس با ما به پلیس خبر 
داده  بودند، احتمالًا آنها ترســیده  بودند اما وقتی 
مأموران او را به بیمارستان منتقل کردند ضرباتی 
بر بدنش وارد شــده  بود و به همین خاطر هم ما 

شکایت داریم.
بدین ترتیب مأمور پلیســی که آن روز در محل 
حاضر شــده بود احضار و مورد بازجویی قرار 
گرفت. او گفت: زمانی که برای مأموریت اعزام 
شدم در محل زنی را که بیماری روانی داشت و 
با همسایه هایش درگیر شده بود دیدم . او زخمی 
بود به همین خاطر هم او را به بیمارستان بردیم، 
امــا من به او نه ضربــه ای وارد کردم و نه حتی 

درگیر شدیم.
با این حــال با توجــه به شــکایت اولیای دم 
کیفرخواســت علیه این مأمور صــادر و پرونده 
برای رسیدگی به شعبه ۱۰ دادگاه کیفری استان 
تهران فرستاده شد. متهم در جلسه دادگاه حاضر 
شــد. در ابتدای جلســه کیفرخواست خوانده و 
ســپس اولیای دم در جایگاه حاضر شدند، آنها 
شــکایت خود را مطرح کردند و گفتند: ملیحه 
زمان حادثه زنده بوده  است، همسایه ها گفته اند 
مأمور پلیس او را خونین سوار آمبولانس کرده  و 
با او بدرفتاری کرده است، ما خواهان این هستیم 

که خون عزیزمان پایمال نشود.
وقتی نوبت به متهم رســید او اتهام قتل و حتی 
ضرب و جرح را انــکار کرد و گفت: من چنین 
کاری نکردم. همســایه ها و کسانی که در محل 
بودند هم شاهد هســتند که من حتی به این زن 
دســت هم نزدم و فقط او را هدایت کردم تا به 
سمت آمبولانس برود. او بشدت مجروح بود و 
به خاطر همین موضوع بود که منتظر آمبولانس 
شدم و او را تحویل تکنیسین ها دادم و تا بستری 
شدنش هم همراهش بودم.او گفت شاهدانی که 
آنجا هستند می توانند توضیح دهند که من کاری 

نکردم.
سپس شاهدی که متهم به دادگاه معرفی کرده بود 
در جایگاه حاضر شد و گفت: ما در محل بودیم 
که مأمور پلیس آمد، آن موقع ملیحه زخمی شده  
بود. ظاهراً همسایه هایش او را زده بودند، مأمور 
پلیس کمک کرد که او سوار آمبولانس شود و به 
بیمارســتان برود. من شهادت می دهم که مأمور 
پلیس او را نــزد. در ادامه وکیل مدافع متهم در 
جایگاه قــرار گرفت و با بیان اینکه هیچ دلیل و 
سندی وجود ندارد که نشان دهد موکلش باعث 
مرگ این زن شده باشد برای او درخواست برائت 
کرد.در پایان جلسه دادگاه با توجه به نبود مدرک 

کافی و انکار متهم، رأی بر برائت او صادر شد.

 لکه های خون در خودرو راز جنایت را فاش کرد

پســر جوان که به خاطر دختر 
مورد علاقه اش دوست خود را با 
چاقو کشته و به قصاص محکوم 
شده بود، در حالی که با چوبه دار 
یک قدم فاصله داشت توانست از 
اولیای دم رضایت گرفته و از مرگ 
نجات یابد، این متهم از زندان به 
شعبه یکم دادگاه کیفری استان 
البرز انتقال یافت و از نظر جنبه 
عمومی و اعمال ماده 6۱2 قانون 

مجازات اسلامی محاکمه شد.

به گزارش ایران، رســیدگی به این 
پرونــده از چهار ســال قبل به دنبال 
درگیری خونین در کرج بین دو پسر 

جوان شروع شد.
عامــل جنایت کــه از محل حادثه 
گریخته بود مدتی بعد دســتگیر شد. 
وی پس از بازجویــی به قتل عمد 
اعتراف کرد و گفــت: چند ماه قبل 
متوجه شدم دوســتم با دختر مورد 
علاقه ام به  نام سمیرا رابطه دارد وهمین 
قضیه باعث شــد با او درگیر شوم و 

با چاقویی که همراهم بود ناخواسته 
او را کشــتم. فرید ۲9 ساله پس از 
محاکمه در دادگاه کیفری یک استان 
البرز به اتهام قتــل عمد به قصاص 
محکوم شد اما درحالی که یک قدم 
با چوبه دار فاصله داشت خانواده اش 
توانستند با جلب رضایت اولیای دم او 
را از قصاص نجات دهند. این متهم 
از زندان به شعبه یکم دادگاه کیفری 
استان البرز منتقل شد و از نظر جنبه 
عمومی و اعمال مــاده 6۱۲ قانون 

مجازات اسلامی تحت محاکمه قرار 
گرفت.

متهم در دفاع از خودش گفت: اتهامم 
را قبول دارم اما ناخواسته و از روی 
عصبانیت با هم درگیر شــدیم و این 

ماجرای تلخ اتفاق افتاد.
الان چهار سال اســت که در زندان 
هستم و تقاضای عفو و بخشش دارم. 
پس از پایــان اظهارات متهم قضات 

برای صدور حکم وارد شور شدند.

نجات پسر عاشق پیشه از مجازات مرگ

تبرئه مأمور پلیس از اتهام مرگ یک زن

رئیس سازمان پزشکی قانونی کل کشور از شناسایی 
هویت ۵۰ نفر از قربانیان ســانحه هوایی و تحویل 

اجساد به خانواده ها خبر داد.
به گزارش »ایران« مسجدی آرانی رئیس سازمان پزشکی 
قانونی کل کشــور، فروزش مدیر کل پزشــکی قانونی 
استان تهران و قادی پاشا معاون پزشکی و آزمایشگاهی 
ســازمان پزشکی قانونی در نشســت خبری به تشریح 
اقدامات پزشکی قانونی پس از سقوط هواپیمای اوکراینی 
پرداختند. در ابتدا مسجدی گفت: از ساعات اولیه سقوط 
این هواپیما کارشناسان در صحنه حضور پیدا کردند و ۸۰۰ 
نمونه از پیکر جانباختگان پس از جمع آوری از ســاعت 
۱۱ همان روز به مرکز تحقیقات سازمان پزشکی قانونی 
منتقل شد و از همان لحظه براساس دستور أکید رئیس قوه 
قضائیه به سازمان پزشکی قانونی، ۱۵ تیم از کارشناسان 
پزشکی قانونی و متخصصان ژنتیک کار شناسایی هویت 
قربانیان را آغاز کردند و پس از تلاش بی وقفه و شــبانه 
روزی کارشناسان و بر اساس به روزترین تکنولوژی ها و 
استانداردهای علمی و استفاده از »کیت های ۲۴ آلل« موفق 

شــدیم هویت ۵۰ نفر از قربانیان را شناسایی کنیم.ضمن 
اینکه تاکنون از ۵ خانواده نمونه DNA گرفته نشده و آن 
هم به دلیل این بوده که خانواده این افراد در خارج از کشور 
هستند و در پیگیری های تلفنی به ما اعلام کرده اند که اقدام 
به اخذ ویزا کرده و بزودی به کشور باز می گردند تا نمونه از 
آنان اخذ شود.مسجدی اضافه کرد: طی یکی دو روز آینده 
هم هویت سایر مسافران این پرواز مشخص خواهد شد و 
اجساد به دستور مقام قضایی تحویل خانواده ها می شود تا 
کار تدفین انجام شود.رئیس سازمان پزشکی قانونی کل 
کشور در پاسخ به سؤا-ل خبرنگار»ایران« مبنی بر اینکه 
امکان شناسایی نشدن جانباخته ای از میان ۸۰۰ نمونه به 
دست آمده وجود دارد یا خیر گفت: با روش های به روزی 
که ما در این ســازمان از آن بهره مند هستیم بعید می دانم 
که ۱۷6 نفر تا پایان هفته شناسایی نشوند و درصد بسیار 
پایینی وجود دارد که جانباختــه ای از میان نمونه ها پیدا 
نشود. از این رو تمام تلاش ما علاوه بر سرعت، دقتی است 
که درصد خطا را در تحقق این امر مهم به صفر برســانیم.
فروزش مدیرکل پزشکی قانونی استان تهران هم دراین باره 

بیان کرد: فرآیند تطبیق ۵۰ نفر از جانباختگان ۱۰ صبح 
روز دوشنبه نهایی شد و با خانواده ها هم تماس گرفتیم و 
اعلام کردیم که از ساعت ۱۲ ظهر دوشنبه به مرکز تحقیقات 
و آزمایشگاه سازمان پزشــکی قانونی واقع در کهریزک 
مراجعه کنند تا کار تحویل اجساد به خانواده ها انجام شود. 
فقط لازم می دانم به این نکته اشاره کنم فقط خانواده هایی که 
با آنها تماس گرفته می شود به آن مرکز مراجعه کنند و سایر 
خانواده ها در انتظار تماس ما باشند.وی همچنین توضیح 
داد: کیت های ۲۴ آلل براساس آخرین تکنولوژی روز دنیا 
ساخته شده است و امکان خطا و اشتباه را در آزمایش های 
ژنتیک تقریباً به صفر می رساند. بنابراین با قاطعیت می توان 
گفت که این کیت ها دقت بســیار زیادی دارند و پس از 
انجام آزمایش می توان بدون تردید هویت اجساد را اثبات 
کرد که در کیت های ۱6 آلل به این صورت نبود.مدیرکل 
پزشکی قانونی استان تهران در خصوص تشخیص هویت 
اتباع خارجی که مسافر این هواپیما بودند هم اظهار داشت: 
ظرف ۲۴ ساعت پروفایل دی ان ای ۱۱نفر از جانباختگان 
اوکراینی به ما تحویل داده شد و پس از آن ما کار تطبیق 

و نمونه هــا با پروفایل های ارســالی را آغاز کردیم 
تلاش می کنیم تا پایان هفته کار شناسایی اجساد اوکراینی 
به پایان برسد و اجساد را تحویل آنها بدهیم. البته در این 
پرواز علاوه بر ۱۱ اوکراینی، ۴ نفر سوئدی، ۲ نفر کانادایی 

و یک نفر دوتابعیتی)ایرانی - انگلیسی( بودند.
وی دربــاره تطبیــق دی ان ای هم گفــت: خانواده های 
جانباختگان و همکاران ناجا با اینترپل در ارتباط هستند تا 

تطبیق دی ان ای در اسرع وقت انجام شود.
فروزش در پایان در مورد اینکه آیا اصابت موشک باعث 
آسیب به اجساد شده است نیز تصریح کرد: تجربیات در 
این حوزه نشان داده که حتی اگر هیچ شلیکی هم به هواپیما 
نمی شد، تفاوتی در وضعیت اجســاد به وجود نمی آمد. 
ما بارها شــاهد بوده ایم که پس از یک سانحه هوایی هم 
وضعیت اجساد به این صورت بوده است. مثلًا در سانحه 
هوایی یاسوج هم پیکر جانباختگان آسیب دیده بود بنابراین 
خانواده هــا فکر نکنند که اگر اصابتی صورت نمی گرفت 

نیازی به گرفتن آزمایش دی ان ای نبود.

رئیس سازمان پزشکی قانونی کشور: 

تحویل پیکر همه جان باختگان هواپیمای اوکراینی تا پایان هفته

                              آگهی  مزایده اموال غیرمنقول)اسناد رهنی( 
 ششدانگ یک قطعه واحد تجاری قطعه یک واقع در سمت غربی همکف به مساحت یکصد وهفتاد و هشت متر و سی و نه دسیمتر مربع )178/39 متر مربع( به انضمام از نیم طبقه فوقانی به 
مساحت یکصد و بیست و یک متر و هفتاد و یک دسیمتر مربع   )121/71 متر مربع  ( دارای پلاک ثبتی سی و هشت هزار و چهارصد و بیست و پنج فرعی از سه اصلی )3/38425-اصلی( مفروز 
و مجزی شده از پلاک سی و هشت هزار و شصت و چهار فرعی از اصلی مذکور که به قدر السهم از عرصه و مشاعات و مشترکات طبق قانون تملک آپارتمانها و آیین نامه اجرایی سهیم می باشد 
واقع بندرعباس بلوار امام خمینی ابتدای خیابان اتوبوسرانی جنب تارا مارکت طبقه همکف مجتمع تجاری اداری دارابگرد بخش دو بندرعباس به نام ماکان کشتکار ثبت و سند مالکیت صادر گردیده 
است و محدود به حدود زیر است شمالا دیواریست به طول هشت متر و سه سانتیمتر به خیابان ده متری شرقا در ده  قسمت که قسمت های اول و سوم و ششم و هشتم و دهم آن شمالی قسمت 
دوم آن غربی است اول دیواریست به طول پنج متر و بیست سانتی متر به جک بالابر برقی دوم دیواریست به طول یک  متر و هشتاد و پنج سانتی متر به جک بالابر برقی سوم دیواریست مشترک 

به طول شش متر به واحد تجاری قطعه 2 چهارم دیواریست به طول دو سانتی متر به داکت پنجم دیواریست به  طول پنجاه و دو سانتیمتر  به داکت ششم دیواریست به طول سی و پنج سانتی متر به داکت هفتم دیواریست به  طول 
سی و هشت سانتیمتر به آسانسور هشتم دیواریست به طول یک متر و پنجاه و پنج سانتیمتر به آسانسور نهم دیواریست به طول بیست و یک سانتیمتر به راه پله مشاعی دهم دیواریست به طول شش متر و نود سانتی متر به راه 
پله مشاعی جنوبا درب و دیوار به طول هشت متر و هفتاد و چهار سانتی متر به حریم بلوار امام خمینی غربا دیواریست به طول بیست متر درز انقطاع مورد تفکیک که ماورای آن باقیمانده پلاک2034 فرعی از 3-اصلی قرار دارد 
سپس به موجب سند رهنی شماره 275001 مورخ 95/4/29 تنظیمی دفترخانه 10بندرعباس در رهن بانک صادرات قرار گرفته  به دلیل عدم پرداخت بدهی منجر به صدور اجراییه و تشکیل پرونده اجرایی  9700268 علیه شرکت 
ماکان سازه خلیج فارس گردیده بنا به تقاضای بستانکار مبنی بر ارزیابی ملک فوق و برابر گزارش کارشناس تجدیدنظر رسمی دادگستری مورد بازدید عبارت است از واحد تجاری مورد نظر در طبقه همکف به همراه نیم طبقه در 
یک ساختمان سه طبقه روی تجاری قرار دارد ملک مورد نظر دارای اسکلت بتنی سقف تیرچه و یونولیت کف سرامیک دارای سقف کاذب و نمای ساختمان کامپوزیت و شیشه سکوریت می باشد که ارزش طبقه همکف )سمت 
غربی( به قرار هر متر مربع 330/000/000 ریال و ارزش نیم طبقه به قرار هر متر مربع165/000/000 ریال به انضمام مبلغ 100/000/000ریال بابت انشعابات تعیین می گردد لذا ارزش واحد تجاری فوق با مشخصات ذکر شده با 
توجه به موقعیت و نوع سطح مرغوبیت ملک محل کسب و با در نظر گرفتن سایر عوامل موفارغ از دیون احتمالی ملک به اشخاص حقیقی و حقوقی جمعا به مبلغ هفتاد و نه میلیارد و پنجاه میلیون و هشتصدو پنجاه هزار ریال 
)79/050/850/000ریال(  ارزیابی گردید پلاک مورد رهن در روز سه شنبه مورخ 98/11/15  در اداره اجرای اسناد رسمی از ساعت 9 صبح الی 12 ظهر از طریق مزایده حضوری از مبلغ فوق به فروش می رسد شرکت در جلسه 
مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلًا نقدی است جلسه مزایده در همان ساعت و مکان تشکیل خواهد شد.لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط  به آب ، برق ،گاز  اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در 
صورتی که مورد مزایده دارای انها باشد  و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده  برنده مزایده است  و نیز  در صورت وجود مازاد، وجوه 

پرداختی بابت هزینه  های فوق  از محل مازاد  به برنده مزایده مسترد خواهد شد.98/1705  م الف    تاریخ انتشار :98/10/25

    مریم چمنی-  رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان



شهرستان

چهارشنبه 25 دی 1398

19جمادی الاول1441

آموزش  سال نوزدهم شماره  3232 کل  مدیر  شهرستان//  سرویس 
و پرورش هرمزگان گفت: ۵3 مدرســه 
شهرستان جاسک در سیل چند روز اخیر 

این شهرستان آسیب جدی دیده اند.
به گزارش خبرنگار دریا، موســی دادی زاده 
ســرخائی ضمن بازدیــد از برخی مدارس 
خسارت دیده سیل شهرســتان جاسک در 
جلسه ستاد بحران این شهرستان گفت: حجم 

سیل شهرستان جاسک بسیار در ۵۰ سال اخیر 
بی سابقه بوده است به طوری که در این سیل به 
بیش از ۵۳ مدرسه شهرستان خسارت جدی 
وارد شده اســت.وی افزود: قریب به دوهزار 
دانش آموز مناطق ســیل زده به خاطر ورود 
آب و گل به منازل آنها، کتاب و نوشت افزار 
خود را از دست داده اند.  دادی زاده ادامه داد: 
در این سیل خساراتی به تجهیزات و وسایل 

آموزشی مدارس وارد شده است و راه ارتباطی 
چند روستا قطع شــده است و دانش آموزان 
مدارس روستای مرکزی با مشکل رفت و آمد 

روبرو هستند.
مدیر کل آموزش و پرورش استان هرمزگان 
اضافه کرد: آب شــرب مــدارس خصوصا 
مدارس شــبانه روزی و بــرق مدارس قطع 
شــده است و بســیاری ازمدارس را آب فرا 

گرفته اســت. دادی زاده با اشاره به اینکه ۱۱ 
کانکس در برخی مدارس تخریب شده احتیاج 
داریم، تصریح کرد: دانش آموزان نیاز به لباس، 
مخصوصا لباس گرم و نوشت افزار دارند  که 
امیدواریم با همــکاری فرهنگیان داوطلب، 
دستگاههای ذی صلاح و دستگاه های اجرایی 
استان و شهرستان، فرآیند تحصیل در مدارس 

جاسک هرچه سریعتر از سر گرفته شود.

مدیر کل آموزش وپرورش هرمزگان:  

53 مدرسه جاسک آسیب جدی دیده اند

خبری

 اعزام گروه واکنش سریع علوم پزشکی
 به جاسک؛

وجود هزار و ۳2۰ مادر باردار 
در مناطق سیل زده جاسک

 معاون بهداشــتی علوم پزشکی گفت: با توجه به وجود یک 
هزار و ۳۲۰ مادر باردار در سه منطقه لیردف، پیوشک و گابریک 
و لزوم مراقبت از این مادران با هماهنگی مرکز مدیریت حوادث 
و فوریت های پزشــکی آماده باش و استقرار یک فروند بالگرد 
اورژانس هوایی در صورت نیاز به حمل بیماران یا مادران باردار 
صورت گرفته است.به گزارش شبکه اطلاع رسانی هرمز؛ دکتر 
محمود حسین پور، معاون بهداشــتی علوم پزشکی اظهار کرد: 
بــا توجه به وجود یک هزار و ۳۲۰ مادر باردار در ســه منطقه 
لیردف، پیوشــک و گابریک و لزوم مراقبــت از این مادران با 
هماهنگی مرکز مدیریت حوادث و فوریت های پزشــکی آماده 
باش و اســتقرار یک فروند بالگرد اورژانس هوایی در صورت 
نیــاز به حمل بیمــاران یا مادران باردار صورت گرفته اســت.
معاون بهداشتی علوم پزشکی تصریح کرد: دومین گروه واکنش 
سریع دانشگاه شامل کارشناسان بهداشت محیط و پیشگیری از 
بیماریها همراه با کلیه لوازم مورد نیاز احتمالی از جمله کلر، کیت، 
ســرم و داروهای مورد نیاز در صورت به وجود آمدن بحران یا 
طغیان بیماری ها به مناطق ســیل زده اعزام شدند.حسین پور با 
اشــاره به تامین و هماهنگی و ارسال کلر و محیط ترانسپورت 
آزمایشــگاهی به مناطق سیل زده، گفت: در هر سه منطقه مراکز 
خدمات جامع سلامت همراه با پزشک فعال هستند ولی کماکان 
تامین یک دســتگاه کانکس برای راه اندازی درمانگاه سیار در 
منطقه و تهیه و هماهنگی ارســال سرم ضد مار و عقرب و تهیه 
و هماهنگی ارســال کیت تشخیص سریع بیماری های عفونی و 
اسهالی در دستور کار است.وی با تاکید بر اینکه تاکنون در مناطق 
سیل زده سدیج، لیردف و گابریک گزارشی از طغیان بیماری یا 
موارد غیرعادی نرسیده است، خاطر نشان کرد: در هیچ یک از 
مناطق شهری و روستایی شهرستان سیل زده جاسک گزارشی از 

تلفات انسانی بر اثر سیل نرسیده است. 

آغاز برداشت کلم بروکلی در میناب 
 برداشــت کلم بروکلی از ۴ هکتار زمین کشاورزی میناب آغاز 
شد.به گزارش خبرگزاری صداوسیما؛ مدیرجهادکشاورزی شهرستان 
میناب پیش بینی کرد تا پایان فصل برداشــت ۴۰ تن کلم بروکلی 
برداشت شود.عباس مویدی افزود:کلم بروکلی برای نخستین بار در 
بخش مرکزی میناب کشت شده است.وی گفت:محصول تولید شده 
علاوه بر توزیع در بازار استان به استان های همجوار فرستاده می شود.
وی افزود: کلم بروکلی ابتدای آبان کشت می شود و برداشت آن هم 
از نیمه دوم دی آغاز می شود و تا اسفندماه ادامه دارد.کاهش وزن، 
سالم نگه داشتن پوست، دارای ویتامین سی، مبارزه با سرطان های 
معده و سینه، سلامت چشم، مقابله با آرتروز، کاهش کلسترون خون، 
سم زدایی بدن و حفظ سلامت دستگاه گوارش از فواید کلم بروکلی 

است.

آخرین  تشریح  به  جاسک  شهرستان  فرماندار 
شهرســتان  این  ســیل زده  مناطق  وضعیت 

پرداخت. 
محمــد رادمهر در گفت وگــو با ایســنا، اظهار کرد:  
خوشــبختانه با تلاش های شــبانه روزی ستاد بحران 
شهرستان و تیم های اعزامی از استان با دستور استاندار 
هرمزگان و استفاده از ماشین آلات بخش خصوصی و 
دولتی بسیج شــدیم و راه دسترسی به پل گابریک را 

ایجاد کردیم.
وی افزود: آسیب های جدی به راه ها و منازل مسکونی 
روستای سدیج زده شده که در حال ساماندهی و ایجاد 
اسکان برای ســاکنین و بازگشایی راه های مواصلاتی 

هستیم.
فرماندار شهرستان جاسک عنوان کرد: امروز فیبر نوری 
و زیرساخت مخابراتی شهرستان وصل شد  و بخشی از 
روستاها در مدار قرار گرفتند، در تلاش هستیم مشکل 
برق روستاها را نیز به طور کامل حل کنیم و آن ها را در 

مدار قرار دهیم.
رادمهر تصریح کرد: زیرســاخت های آب روســتایی 

در تعدادی از روســتاهای شهرستان جاسک به شدت 
آســیب دیده اند که در تلاش هستیم هرچه زودتر این 

مشکل را نیز برطرف کنیم.
وی خاطرنشان کرد: امدادرسانی هایی توسط بالگردهای 
نیروهــای دریایی به برخی روســتاهایی که هیچ راه 
ارتباطی زمینی نداشته، امکان حضور وسیله نقلیه نبود و 
کاملًا جزیره ای شده بودند همچون روستاهای گشمی و 
سدیج از توابع بخش لیردف و روستاهای ککی و گرندو 

از توابع بخش مرکزی صورت گرفت.
فرماندار شهرســتان جاســک اضافه کرد: سه پرواز 
بالگردی به کلیه روســتاهای کوهستانی شهرستان که 
راه های ارتباطی آن ها قطع شده برای خدمات رسانی و 
انتقال آذوقه، آب و سایر اقلام ضروری خواهیم داشت.

رادمهر با اشاره به اینکه پایگاه های اورژانس سیار را نیز 
برای خدمات دهی به روستاها ایجاد کردیم، بیان کرد: 
گروه ها و کمیته های کارشناســی و  ارزیابی خسارت، 
گروه های جهادی اســتان در شهرســتان فعال بوده و 
شخص معاون امور عمرانی استاندار هرمزگان دو روز 

است در منطقه حضور میدانی دارد؛ استاندار هرمزگان 
از لحظه ورود سامانه بارشی و وقوع سیل مرتباً پیگیر 

مشکلات شهرستان است.
وی ادامه داد: راه های مواصلاتی جاســک به بشاگرد 
همچنان مســدود اســت، طغیان رودخانه شــریفی 
آســیب های جدی به راه ها وارد کرده و راهداران در 
تلاش هستند مشکلات پیش آمده را برطرف کنند، راه 
جاسک به کنارک نیز مسدود است و در تلاش هستیم 

ارتباط خود را با بخش لیردف برقرار کنیم.
فرماندار شهرســتان جاسک اظهار کرد: خسارت های 
جدی به قایق های صیادی وارد شده و قایق های اهالی 
عموماً از بین رفته یا زیرخاک و گل ولای دفن شده اند، 

همچنین اکثر بخش های کشاورزی از بین رفته است.
رادمهر افزود: متأسفانه با توجه به مسدود بودن بسیاری 
از راه های روســتایی هنوز امکان حضور ارزیابان و 
کارشناســان در محل و برآورد دقیق خسارت وجود 
ندارد، پیگیر هستیم با بازگشایی کلیه راه های مواصلاتی 
ارزیابی خسارت دقیقی از مناطق سیل زده داشته باشیم.
وی تصریح کرد: هلال احمر، امدادرسان ها، گروه های 
تکاور نیروی دریایی سپاه، نیروی دریایی ارتش، بسیج 
شهرســتان، نیروی انتظامی با تمام ظرفیت های خود 
بسیج شده اند تا مشــکلات پیش آمده برطرف شود و 

مردم به محل امنی منتقل شوند.

فرماندار جاسک: 

اکثر بخش های کشاورزی در جاسک از بین رفته است

  

                                  آگهی مزایده اموال غیر منقول اسناد رهنی
نهصدو پنجاه و یک هزار و دویســت و بیســت و یک سهم مشاع از یک میلیون سهم عرصه و اعیان به مساحت ششصدو نود و دو متر مربع  )692 مترمربع( 
دارای پلاک پنج هزار ونهصد و هشتاد و دو فرعی از سه اصلی)3/5982 اصلی( مفروز و مجزی شده از 419 و424 و426 و427 و429الی  442 فرعی از اصلی 
مذکور قطعه 12 واقع در بخش دو بندر عباس خیابان داماهی روبروی گوهران 17 جنب سوپر مارکت بنیامین و ساختمان آذر پلاستیک بنام مصطفی بنی نعیم  
ثبت وسند مالکیت  گردیده  است و محدود به حدود زیر است: شمالا به طول  شانزده متر به قطعه  ده تفکیکی شرقا اول به طول  بیست و دو متر به پلاک  
3/421اصلی دوم شــمالی اســت به طول دو متر به پلاک مذکور سوم به طول  هفده متر به کوچه دومتری مشرف به  فضای سبز جنوبا به طول  بیست متر به  
قطعه  بیست و هشت تفکیکی  غربا در سه ضلع اول به طول  هفده متر به  پلاک 3/425اصلی دوم شمالی است به طول دو متر به قطعه نهم تفکیکی سوم به 
طول  بیست و دو متر به قطعه مذکور سپس برابر سند رهنی 8625 مورخ 86/3/8دفترخانه 43 بندرعباس پلاک فوق در رهن بانک اقتصاد نوین قرار گرفته که 

به علت عدم پرداخت بدهی منجر به صدور اجرائیه  و تشکیل پرونده اجرایی به شماره کلاسه های  9200239علیه مصطفی بنی نعیم گردیده  است  بنا به تقاضای بستانکار مبنی بر ارزیابی 
ملک فوق و برابر گزارش کارشناس رسمی دادگستری مورد مزایده به مساحت عرصه برابر سند 692مترمربع و برابر وضعیت موجود و اصلاحات 628 مترمربع که در عرصه مذکور زیربنایی 
به شــرح ذیل احداث گردیده اســت: ملک مذکور بصورت یک مجتمع تجاری که در ضلع جنوب 5 طبقه و در  ضلع شمالی 9 طبقه بشکل یکپارچه و پلکانی احداث گردیده که زیر زمین 
بصورت 20 واحد پارکینگ همکف 25 واحد تجاری طبقه اول 27 واحد تجاری طبقه دوم و سوم  ضلع جنوبی هر کدام شامل یک واحد تجاری بصورت سالن و ضلع شمالی هر طبقه شامل 
4 واحد بصورت تجاری) دفتری (طبقه چهارم شامل 5 واحد تجاری) دفتری (طبقه پنجم شامل  9 واحد تجاری) دفتری (طبقات ششم  و هفتم هر طبقه شامل5 واحد تجاری) دفتری (می 
باشد مجتمع مذکور دارای دو راه پله و آسانسور می باشد که صرفاً آهن کشی آسانسور اجراگردیده است نوع سازه اسکلت بتنی سقف تمام طبقات تیرچه بلوک و سقف طبقه نهم خرپای 
فلزی با پوشش ورق گالوانیزه می باشد سفت کاری طبقات انجام شده است نازک کاری پوشش زیر زمین حدود 60 درصد بدنه سرامیک و کف سنگ پوشش طبقات همکف و اول فقط کف 
و بدنه مغازه ها سرامیک شده و نمای دور درب مغازه ها سنگ کف راهرو کار نشده و سقف پلاستر پوشش طبقات دوم و سوم ضلع جنوبی دیوار و سقف پلاستر  وضلع های شمالی آن 
کف سرامیک و سقف گچ بدنه و کف سرویس ها و آشپزخانه کاشی و سرامیک پوشش طبقه چهارم پنجم ششم و هفتم کف سرامیک بدنه و کف سرویسها و آشپزخانه کاشی و سرامیک 
می باشد درب و پنجره ها در طبقات نیز انجام نشده است لوله های فاضلاب انجام و لوله های برق اجرا گردیده و سیم کشی آن از بین رفته است لوله کشی اسپلیت ها نیز سرقت شده است 
کف بدنه راه پله ها ســنگ بخشــی از نمای  شــرقی پلاسترسیمانی و نمای مشرف به کوچه شرقی انجام نشده و نمای جنوبی 4 طبقه فوقانی بصورت سنگ اجرا گردیده است ملک مذکور 
دارای پروانه ســاختمانی تجاری به شــماره 7927/1/م /ش مورخ 84/11/23 با مشخصات زیر زمین به مساحت 623  متر مربع بصورت 25 واحد پارکینگ  و 32 متر مربع نگهبانی همکف 
658 متر مربع بصورت 28 واحد تجاری بالای همکف 5 طبقه به مساحت 2166 مترمربع شامل 65 واحد تجاری با جمع کل زیر بنای 3447متر مربع می باشد که مازاد بر پروانه ساختمانی 
بصورت دو طبقه  به مساحت حدود 1375/37 متر مربع اقدام نموده که موضوع به کمیسیون ماده صدشهرداری ارسال  و جرایم آن پرداخت نموده است که  جمع کل زیربنای آن4822/37 
متر مربع قید گردیده اســت ضمنا ملک مذکور  فاقد پایانکار  بوده و به تنظیم ســند تفکیکی اقدام ننموده است و متراژ دقیق واحدها پس از صدور اسناد تفکیکی مشخص می شود ارزیابی  
951221سهم از 1000000سهم از پلاک  3/5982- اصلی به مبلغ یکصد و هجده میلیاردو نهصد و دو میلیون و ششصدو بیست و پنج هزار ریال )118/902/625/000 ( ارزیابی گردیده  و 
بدیهی است چنانچه مساحت وحدود مورد مزایده تا زمان تنظیم پیش نویس سند انتقال اجرایی در سند مالکیت اصلاح گردید برابر بخشنامه های صادره از دفتر نظارت و هماهنگی بر اجرای 
اسناد رسمی ارزش ملک بر مبنای مساحت اصلاحی محاسبه میگردد شایان ذکر است اداره ثبت  تکلیفی در خصوص تثبیت  حدود و مسئولیتی از جهت اشکالاتی که ممکن است در حین 
پذیرش تقاضای ثبت و یا بعد از آن از جهت اعتراض و غیره پیش آید نخواهد داشت پلاک مورد رهن در روز یکشنبه مورخ 98/11/13 در اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس از ساعت 
9 صبح الی12 ظهر از طریق مزایده  حضوری از مبلغ فوق به فروش می رسد شرکت در جلسه مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی و بصورت چک تضمینی از طرف خریدار 
مزایده انجام می گردد جلسه مزایده در همان ساعت  و مکان تشکیل  خواهد شد. لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط  به آب ، برق ،گاز  اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و 
مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای انها باشد  و نیز بدهی های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده  برنده 
مزایده اســت  و نیز  در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت هزینه  های فوق  از محل مازاد  به برنده مزایده مســترد خواهد شد حسب اعلام بستانکار مورد مزایده تا تاریخ 99/3/30 

دارای پوشش بیمه ای می باشد .98/1698 م الف
 مریم چمنی

 رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

اسکان موقت 3۰۰ خانوار سیل زده جاسکی توسط بسیج
بســیج  مقاومت  ناحیه  فرمانده 
سیصد  خبرداد:  بندرجاســک 
دردهستان  زده  ســیل  خانوار 
گابریک جاســک اسکان موقت 

داده شده است.
اطلاع رســانی  به گــزارش شــبکه 
هرمز؛سرهنگ حســین ایزدی، فرمانده 
ناحیه مقاومت بسیج ســپاه شهرستان 
جاسک اظهار کرد: در پی بارندگی های 
شــدید اخیر دراین شهرستان و سیلابی 
شــدن روستاهای دهســتان گابریک ، 
مسیر مواصلاتی جاسک – کنارک دچار 

تخریب شده و نیروهای امدادی ، بسیجی 
و جهادی با حضور به موقع در ساعات 
اولیه سیل ، اقدامات لازم را در این راستا 
به عمــل آورده اند و این محور در حال 

بازگشایی می باشد .
وی افــزود: در گام اول عملیات خارج 
کردن مردم از مسیر سیل در دستور کار 
نیروهای امدادی و جهادی قرار گرفت 
و نجات جان ســیل زدگان محاصره در 
سیل از دیگر اقدامات نیروهای بسیجی 
در منطقه گابریک می باشد.فرمانده ناحیه 
مقاومت بسیج سپاه جاسک تصریح کرد: 

تیم های جهادی و امدادی این ناحیه با 
همکاری نیروهای پرتلاش پایگاه امامت 
ندســا بندر جاسک و با استفاده از تمام 
ظرفیت های ماشــین آلات سنگین در 
جهت بازگشــایی مسیرهای سیلابی 9 
روستای محاصره در سیل ، شبانه روز در 

حال امداد وخدمت رسانی هستند
ایزدی خاطرنشان کرد : نزدیک به ۳۰۰ 
خانوار ســیل زده شده اسکان داده شده 
و توســط نیروهای امــدادی و جهادی 

خدمات لازم به آن ها داده می شود.

شهرستان بشاگرد که به واســطه میزان بارندگی بالای خود، 
یکی از منابع غنی آب بوده مکان مناســبی برای احداث سد 
های کوچک و بزرگ و دور کردن ســایه خشکسالی از شرق 

هرمزگان است.
به گزارش شبکه اطلاع رســانی هرمز؛ شهرستان بشاگرد در شرقی 
تریــن نقطه هرمزگان، یکی از میزبانان اصلی باران در این اســتان 

است.
عمده باران های این منطقه کوهستانی همراه با رعد و برق و سیل در 
این شهرستان بوده و حتی تابستان ها هم به واسطه سامانه »مونسون 

هند« بشاگرد عاری از این رحمت الهی نیست.
بشاگرد، مستعد برای احداث سد 

بشــاگرد به دلیل موقعیت جغرافیایی و پستی و بلندی های بسیار، 
یکی از مناطق مســتعد تشــکیل روان آب و ســیلاب ها است که 

متأسفانه بهره چندانی از آن برده نشده است.
ناگفته نماند که در ســال های اخیر مسئولان در جهت احداث سازه 
های آبخیزداری اقدامات موفقی داشــته اند که به دلیل گســتردگی 
و پراکندگی این منطقه نیاز به تعداد بیشــتری از این نوع ســازه ها 

احساس می شود.
کشاورزی شــغل پدری مردم بشاگرد محسوب می شود که در سال 
های اخیر با نبود زیر ســاخت های حمــل و نقلی و به خصوص 

خشکسالی به دست فراموشی سپرده شده است.
مردم همچنان از روش های قدیم برای مهار آب استفاده می کنند

در بســیاری از روستا ها مردم خود به سبک و سیاق قدیم اقدام به 
احداث سازه هایی سنگی به نام محلی»دربند« کرده اند و آب را از 
طریق آن کنترل کرده و برای مصارف کشاورزی و دامداری استفاده 

می کردند.
در حال حاضر دو ســد »جگین« که آب شهرستان های جاسک و 
بشــاگرد و همچنین سد »سهران« که آب شهر گوهران و حدود ۵۰ 
روستا با جمعیت ۲۰ هزار نفر را تأمین می کند در این منطقه احداث 

شده و پس از سال ها هنوز به بهره برداری نرسیده است.
این شهرســتان که یک منبع غنی آب بوده جدای از سد های مذکور 
که در دهه های گذشــته احداث شده اند هیچ بهره ای از منابع آبی 

خود نبرده است.
  روان آب هایی که می تواند سایه خشکسالی را درو 

کند
روان آب های حاصــل از بارندگی به دلیل شــیب تند این منطقه 

 به دریا ســرازیر شــده در حالی کــه با جمــع آوری این آب ها 
می توان ســایه خشکسالی را نه تنها از بشاگرد بلکه شهرستان های 

همجوار برداشت.
برخی از مناطق که در ســال های گذشــته هم سد هایی در آن ها 
احداث شده به دلیل عدم رسیدگی از رسوبات پر شده و بلا استفاده 

مانده است.
پنجشنبه غریب زاده، عضو شــورای اسلامی روستای »کارگنجی« 
شهرســتان بشاگرد، با اشــاره بر لزوم احداث سد های کوچک در 
حوالی روســتا ها، اظهار کرد: این روســتا با ۴۰ خانوار، »دستگرد 
درگاز« با حدود۲۰۰ خانوار ،  »گوروی« با بیش از ۸۰ خانوار در 

مسیر یک رود خانه هستیم.
وی افزود: شغل بیشتر مردم در این روستا ها کشاورزی و دامداری 

بوده که در سایه خشکسالی ها در حال از بین رفتن است.
عضو شــورای اسلامی روستای »کارگنجی«، با اشاره به وعده های 
عملی نشــده مســئولان، گفت: تا کنون بارها به مراجع ذی ربط از 

جمله، منابع طبیعی، بخشداری، فرمانداری و استانداری درخواست 
خود را مطرح کرده ایم که نتیجه ای جز وعده نگرفته ایم.

غریب زاده یادآورشد: مکانی هم برای احداث سد در نظر گرفته شد 
که قرار بود از اداره منابع طبیعی برای بازدید آن به روســتا بیایند که 

متأسفانه این هم انجام نشد.
وی با اشــاره به بارش های ســنگین در این منطقه، اظهار کرد: این 
شهرســتان در تمام فصول سال میزبان بارندگی های بسیار و جاری 
شــدن رودخانه های فصلی می شود که متأســفانه آب آن جز از 
دســترس خارج کردن راه روســتا ها و هدر رفتن استفاده دیگری 

نمی شود.
عضو شورای اسلامی روســتای »کارگنجی« خاطر نشان کرد: آب 
شــرب روستا قرار است از سد ســهران تأمین شود و اگر مسئولان 
همت کرده و با احداث سد های سنگی ملاتی کوچک آب رودخانه 
ها را کنترل کنند مشــاغلی از جمله پرورش ماهی، کشــاورزی و 

دامداری برای جوانان منطقه ایجاد خواهد شد.

مغفول ماندن رحمت الهی در بشاگرد؛ 
احداث سدهای کوچک، گره گشای خشکسالی در شرق هرمزگان

گفت:  خمیر  //فرمانداربندر  شهرستان  سرویس 
این شهرستان در تدارک برگزاری همایش بزرگ 

سرمایه گذاری و فرصت های شغلی می باشد.
 به گــزارش خبرنگار دریا از بندر خمیر ؛میرهاشــم 
خواستار تصریح کرد: این شهرستان سال آینده میزبان 
همایش بزرگ سرمایه گذاری و فرصت های شغلی با 
حضور مسئولان کشوری و استانی، صاحبان سرمایه 
و کارآفرینان خواهد بــود و برگزاری همایش ها در 
حوزه های مختلف، جهت آمادگی هر چه بیشتر و بهتر 

همایش بزرگ سال آینده می باشد.

فرمانداربندر خمیر در نشستی که به منظور هماهنگی 
جهت برگزاری همایش ســرمایه گــذاری در حوزه 
گردشگری تشکیل شده بود، اظهار داشت: شهرستان 
بنــدر خمیر با ظرفیــت های فراوانی کــه در حوزه 
گردشــگری دارد، می تواند با ایجاد زیرساخت های 
مناسب و تسهیل در روند ســرمایه گذاری و ترغیب 
ســرمایه گذاران، به یکی از قطب های مهم این حوزه 

در استان تبدیل شود.
وی افزود: این شهرستان همواره آماده پذیرش سرمایه 
گذاران در حوزه های مختلف می باشد و در این راستا، 

تدوین فرصت های ســرمایه گذاری و معرفی قابلیت 
های شهرستان می تواند تحقق آن اهداف را تسهیل کند.
 فرماندار بندرخمیر ادامه داد:در همین راســتا همایش 
ســرمایه گذاری در حوزه گردشــگری با همکاری 
فرمانداری، شهرداری بندر خمیر، دانشگاه آزاد اسلامی 
و میراث فرهنگی و گردشگری ماه آینده در بندرخمیر 
برگزار می شود. فرماندار بندرخمیر همچنین یادآور شد: 
در ماه گذشته نیز همایش ســرمایه گذاری در حوزه 
کشاورزی شهرستان بندرخمیر برگزار شد که 6 تفاهم 

نامه به ارزش ۲۰۰ میلیارد ریال منعقد شد.

فرمانداربندر خمیر: 

همایش بزرگ سرمایه گذاری و فرصت های شغلی در بندرخمیر برگزار می شود سرویس شهرستان//چند سال پیش 
بندرخمیر  فروشــان  ماهی  بازارچه 
برای ســاماندهی این صنف به بهره 
و  فروشان  ماهی  تا  رســید  برداری 
از  ماهی  حامل  ســیار  های  ماشین 
به  و  آوری شده  سطح شــهر جمع 
صورت مناســب و اصولی به کسب 
و کار خود بپردازنــد اما هم اکنون 
با مشــکلاتی مواجه اســت که نیاز 
به تدبیر و چاره اندیشــی مسئولان 

شهرداری و متولیان امر دارد.
 به گــزارش خبرنگار دریا از بندر خمیر 
؛در این راســتا نشستی با حضور فرماندار 
بندرخمیــر، شــهردار این شــهر ،رئیس 
شیلات شهرستان و نماینده ماهی فروشان 
در فرمانداری بندرخمیر برگزار شــد تا به 

مشکلات این صنف رسیدگی شود. 
فرمانداربندر خمیر در این نشست،ایجاد بازار 
مجهز برای ماهی فروشان را از نیازهای شهر 
بندری خمیر عنوان کرد و گفت:بازار فعلی 
ماهی فروشان مناسب نیست که باید زمینه 

انتقال این بازار به مکان دیگر فراهم شود.

وی افزود:بازار ماهی فروشــان باید دارای 
جانمایی مناسب و از امکانات های بهداشتی 
و سرمایشی لازم برخوردار باشد که در این 
راستا با کمک شهرداری یک مرکز استاندارد 
فروش ماهی با رعایت همه ملزومات دراین 
شــهر احداث می شود.فرمانداربندر خمیر 
همچنین بیان کرد:بازار ماهی در سطح شهر 
باید ساماندهی شود و اگر کسی قصد فعالیت 
در صنف ماهی فروشان دارد به بازار ماهی 
فروشان منتقل شود تا واحدهای مستقر در 

بازار نیز متضرر نشوند.
احمدزاده نماینده ماهی فروشــان در این 
باره عنوان کرد:بازار ماهی فروشان خمیر 
که چندین سال پیش به بهره برداری رسیده، 
متأســفانه این روزها حال و روز خوشی 
ندارد و تعداد کمی از غرفه های آن به فروش 

ماهی اختصاص دارد.
وی وجود دست فروش ها در چند نقطه از 
شــهر و نیز خودروهای حامل ماهی را از 
عوامل رکود در بازار ماهی فروشان دانست 
و عنوان کرد: مســئولان و متولیان امر باید 

دستفروشان در برخی نقاط شهر را جمع و 
به بازارچه انتقال دهند.

شــهرداربندر خمیر در این باره گفت:بازار 
ماهی فروشان مانند دیگر نقاط استان با یک 
تیپ و شکل ساخته شده و جانمایی بازارچه 
ماهی فروشان از قبل انجام شده که درست 
نبود.وی افزود:غرفه های این بازار دارای 
چاه سپتیک مشترک می باشد و در صورت 
عدم رعایت یکی از ماهی فروشان ،سایر 

آنان با مشکل مواجه خواهند شد.
 محمودی اظهــار کرد:پیگیر احداث بازار 
جدید ماهی فروشــان با ۱۴ غرفه در فاز 
اول در بندرخمیر هســتیم که فاضلاب و 
ضایعات آن به صورت اصولی دفن شوند که 
در این راستا مکانی در همجواری با ساحل 
و دریابانی بندرخمیر برای این کار در نظر 
گرفته شده و در ســال های آتی به تعداد 
این غرفه ها افزوده می شــود.او همچنین 
ماهی  بــازار  احداث  گفت:در صــورت 
جدید،دستفروشان و فروشندگان ماهی سیار 

در مکان جدید ساماندهی خواهند شد.

بازار ماهی فروشان بندرخمیر به مکانی دیگر انتقال می یابد

فعالان بخش صنایع دســتی می توانند 
عضو صندوق بیمه اجتماعی کشاورزان، 

روستاییان و عشایر شوند.
بــه گزارش خبرگــزاری صداوســیما مرکز 
خلیج فارس؛ مدیر صنــدوق بیمه اجتماعی 
کشاورزان، روســتاییان و عشایر گفت: برای 
حمایت بیشتر صنایع دستی فعالان این بخش 
می توانند با مراجعه به کارگزاری های اســتان 

عضو صندوق شوند.
محمدعلی دشوارگر افزود: کشاورزان، عشایر، 
رانندگان حمل و نقل برون شهری، کشاورزان 

غیر ساکن در روســتا ها و شهر های زیر ۲۰ 
هزار نفر جمعیت هــم می توانند در این بیمه 

عضو شوند.
وی گفت:: روستاییان، کشاورزان و عشایری 
که در پرداخت حق بیمه آن ها کمتر از یکسال 
وقفه ایجاد شده اســت می توانند برای ادامه 
عضویــت به کارگزاری هــای بیمه اجتماعی 
کشاورزان، روستاییان و عشایر استان مراجعه 

کنند.
مدیر صنــدوق بیمه اجتماعی کشــاورزان، 
روســتاییان و عشــایر گفت:: اکنون حداقل 

پرداختی حق بیمه ۲۷۰ هزار تومان و حداکثر 
66۰ هــزار تومان اســت که بیمه شــدگان 

می توانند در چهار قسط پرداخت کنند.
بازنشستگی،  مســتمری  افزود:  دشــوارگر 
بازماندگان و از کارافتادگی از مهمترین مزایای 

این بیمه است.
دشــوارگر افزود: دارابودن حداقل ۱۸ سال و 
حداکثر ۵۰ سال سن از دیگر شرایط عضویت 
در این بیمه اســت.اکنون ۱9 هــزار نفر در 

هرمزگان عضو این بیمه هستند.

عضویت فعالان صنایع دستی در بیمه اجتماعی کشاورزی و روستایی

  
     آگهی تاسیس موسسه فرهنگی هنری نابغه  خلاق کوچک قشم

  خلاصه مفاد تقاضانامه و اساسنامه موسسه فرهنگی هنری نابغه خلاق کوچک  قشم که در تاریخ 
1398/9/26 تحت شماره 306 و شناسه ملی 14008848664دراین اداره به ثبت رسیده است برای 
اطلاع عموم در روزنامه رسمی و کثیرالانتشار آگهی می شود: 1(موضوع فعالیت موسسه: برگزاری 
دوره های آموزشی کوتاه مدت سبک زندگی در زمینه های آشنایی با سبک مهارت های زندگی با 
هدف تحکیم و تقویت نهاد خانواده توســعه فرهنگی سرگرمی ها و پرورش استعداد و خلاقیت 
مهارتهای شــهر نشینی در کلان شــهرها و ترویج  فرهنگ زندگی اجتماعی و انجام کلیه عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت 
اقتصادی شــماره 98/476 مورخ 98/8/29 ســازمان منطقه آزاد قشــم کلیه مفاد مندرج در بند فوق به تائید مدیریت جذب 
ســرمایه و بازاریابی رسیده است 2(تاریخ تشکیل موسسه :از تاریخ ثبت تاســیس به مدت نامحدود 3(مرکز اصلی موسسه: 
اســتان هرمزگان شهرستان قشم بخش مرکزی شهر قشم محله شهرک بوستان خیابان پارسیان کوچه ترنج 5طبقه همکف کد 
پستی 7951167461 دفتر موسسه فرهنگی هنری نابغه خلاق کوچک قشم 4(سرمایه موسسه: مبلغ شصت میلیون ریال نقدی  
می باشــد5( خانمها معصومه عین الهی به شــماره ملی 0077509269 به سمت مدیرعامل و رئیس هیئت مدیره و لیا صمدی 
شــالمائی به شماره ملی 1292753285به ســمت عضو هیئت مدیره برای مدت دو سال انتخاب شدند 6(کلیه اسناد و اوراق 
بهادار و تعهدآور و تجاری و بانکی شــرکت از قبیل چک ســفته و بروات و عقود اســلامی و قراردادها و مکاتبات عادی و 
اداری با امضای منفرد مدیر عامل همراه با مهر موسســه معتبر می باشد 7(خانم ها معصومه عین الهی دارنده نود و نه درصد 
از کل سهم الشرکه معادل پنجاه ونه میلیون و چهارصد هزار ریال ولیا صمدی  شالمائی دارنده یک درصد از کل سهم الشرکه 
معادل ششصدهزار ریال می باشند8( آقای مازیار احمدی به سمت بازرس برای مدت یک سال انتخاب گردیدند 9(روزنامه 
کثیرالانتشــار جمهوری اسلامی جهت درج آگهی های موسسه تعیین گردید10( اساسنامه موسسه در سه فصل مشتمل بر 31 

ماده در مورخ 29/ 8/ 1398 به تصویب رسید.
رویا زاهدیا- رئیس اداره ثبت شرکتها
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طالع بینی

 فروردین : 
مدتی است که در بستر بیماری افتاده اید و حال 
و روز خوشــی ندارید، امروز از صبح که از 
خواب بلند شده اید ، احساس سلامتی می کنید 
و در چند روز آینده بهبودی کامل حاصل خواهد شد. به لحاظ 
مالی ثبات خوبی ندارید و پول مانند ریگ بیابان از کف دست 
شما خارج می شود، غم به دل خود راه ندهید چرا که امروز 
پولی به دست  شما می رسد و مشکلات مالی تان خاتمه پیدا 
خواهد کرد. اهمیتی به اعضای منزل نمی دهید و شریک شادی 

و غم هایشان نیستید. 
    اردیبهشت :

روز را با انرژی و نشــاط شروع کرده اید و 
امروز دشوارترین مشکلات را کوچک و سهل 
می بینید، این انرژی را به فال نیک بگیرید و 
کارهای دشــواری که در پیش دارید را یکی پس از دیگری 
پشت سر بگذارید. به سلامتی قصد خرید خانه ای را دارید و 
می خواهید پولی که با هزارویک زحمت جمع کرده اید را امروز 
برای عقدقرارداد منزل رویاهایتان هزینه کنید. این قرارداد را 
با خیال راحت انجام دهید و مطمئن باشید از خرید این خانه 
نه تنها پشیمان نخواهید شد، بلکه از خرید این خانه در آینده 

سود چشمگیری نیز به جیب خواهید زد.
   خرداد :

 روز پرحادثه ای را شروع کرده اید و خطری 
وجود نازنین تان را تهدید می کند، در چنین 
روزهایی شش دانگ حواس تان را جمع کنید 
و تا می توانید در زمان حضور در خیابان، مواظب باشید که 
دچار تصادف نشوید. به لحاظ مالی نیز روز خوبی را شروع 
نکرده اید و اگر مواظب اموال و دارایی های خود نباشید، ضرر 

هنگفتی را متحمل می شوید. 
تیر : 

هوش سرشاری دارید و اطرافیان شما را به 
عنوان فردی زیرک و باهوش می شناسند، 
امروز به مشــکلی بــر می خورید و برای 
حل این مشکل از هوش خود کمک بگیرید و مطمئن باشید 
بهترین راه حل به ذهن تان خواهد رسید. انسان مسئولیت پذیری 
هستید و بار سنگین مسئولیت های خانوادگی روش دوش شما 

سنگینی می کند. 
 مرداد :

راز ســربه مهری را در ســینه داریــد و 
امــروز می خو اهید این راز را با همســر یا 
عشــق زندگی تان در میــان بگذارید، اما از 
آنجایی که بعضی از رازها بهتر است برای همیشه سربه مهر 
باقی بماند، بهتر اســت از این راز چیزی به عشق زندگی تان 
نگویید. به لحاظ مالی روز خوبی را شروع کرده اید و پولی که 
مدتی پیش برای انجام کاری سرمایه گذاری کرده بودید امروز 
به سودآوری می رسد و مشکلات مالی تان را به لطف این سود 

از سر راه کنار خواهید زد.  
شهریور :  

اهمیتی بــه خوردوخوراک تان نمی  دهید و 
اگر به همین وضعیت پیش  بروید، سلامتی 
شما به خطر خواهد افتاد. در نتیجه از همین 
امروز تصمیم بگیرید تا با رعایت رژیم غذایی سالم و خوردن 
خوراکی های مفید، سلامت خود را در آینده تضمین نمایید. به 
لحاظ مالی موقعیت های زیادی برای افزایش درآمد در پیش 
روی شما قرار دارد، در انتخاب این موقعیت ها شتاب زده عمل 
نکنید و پس از بررسی تمام جوانب، بهترین موقعیت را انتخاب 

نمایید. 
  مهر :

خریدهای ضروری را برای منزل یا محل کار 
باید انجام دهید، امروز زمان خوبی برای این 
خریدها است و نیازی نیست نگران هزینه این خریده ها باشید، 
چرا که پولی به دســت تان می رسد و جای خالی هزینه های 

امروز را پرُ می کند. 
آبان : 

یکی از اعضای خانواده یا دوستان نزدیک شما 
امروز شکست  سختی در زندگی می خورد، در 
چنین شرایطی کنار این دوست باشید و اجازه 
ندهید کمر او در زیر بار این شکست خم شود. به لحاظ کاری 
وضعیت خوبی ندارید و از شــغل تان راضی نیستید. امروز 
فرصت خوبی است که به فکر پیدا کردن کار و حرفه جدیدی 

باشید. 
    آذر :

امروز از صبح همای سعادت بر سر شما چرخ 
می زند و روزی را شروع کرده اید که اگر دست 
به خاک بزنید، طلا خواهد شد. به لحاظ کاری 
نیز روز بسیار خوبی را در پیش دارید و در منزل یا محل کار، 
دوســتان و اهل منزل به کمک شما می آیند و هرکاری که از 

دست شان بر بیاید را برای شما انجام خواهند داد. 
دی : 

به حقوق دیگران احترام نمی گذارید و همیشه 
سعی می کنید تا حرف خودتان را به کرسی 
بنشانید، قبل از اینکه این رویکرد شما را به 
فردی تنها و منزوی تبدیل کند، توجه بیشــتری به نظرهای 
دیگران داشته باشید و به حقوق آنها احترام بگذارید. امروز 
مهمان ناخوانده ای دارید و این مهمان وقت زیادی از شــما 

خواهد گرفت. 
بهمن :  

روز خوبی را شــروع نکرده اید و احساس 
خســتگی و کســالت دارید، اجازه ندهید 
این احســاس به شما غلبه کند و با ورزش 
و تحرک، خســتگی را از وجود نازنین تان بیرون کنید. اهل 
پس انداز نیستید و اندوخته ای ندارید، اجازه ندهید زندگی  شما 
بدون پشتوانه مالی به پیش برود و امروز به خودتان قول بدهید 

که با صرفه جویی و پس انداز، آینده تان را تضمین نمایید. 

اسفند :  
علاقه ای به حضور در جمع ندارید و از تنهایی 
لذت می برید، امروز ایام به کام شما خواهد بود 
و فرصتی دست می دهد تا با خودتان حسابی 
خلوت کنید و از تنهایی لذت ببرید. شکست عشقی سنگینی 
خورده اید و دنیا را تیره و تار می بینید، در چنین شرایطی قبل 
از اینکه گرفتار افسردگی شوید، تکانی به خودتان بدهید و 
با تعامل بیشتر با دوستان و آشنایان، این شکست عشقی را 

فراموش کنید. 
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 تیم فوتسال آذرخش بندرعباس با تساوی برابر 
مقاومت البرز نتوانست مجوز بقا در لیگ برتر 

کشور را کسب کند. 
به گزارش ایسنا ؛از ســری مسابقات هفته بیست 
و ششــم و پایانی رقابت های لیگ برتر فوتسال 
باشــگاه های کشــور تیــم فوتســال آذرخش 
بندرعباس در ورزشگاه انقلاب کرج به مصاف تیم 
مقاومت البرز رفت و با تساوی ۴ بر ۴ نتوانست در 

لیگ برتر کشور ماندنی شود.
در ایــن دیدار بــرای نماینده هرمزگان اســحاق 
ســورغالی ، محمد زاهدی ، امیــن نصرالله زاده ، 
محمد بنی اسدی و برای تیم مقاومت البرز احسان 
سهیلی ۲بار و سهیل جامدی ۲ بار موفق به گلزنی 

شدند.

با کسب این نتیجه تیم آذرخش با کسب ۲۴ امتیاز 
در رده ســیزدهم جدول رده بندی قرار گرفت و 
با توجه به پیروزی اهــورا بهبهان برابر فرش آرا 
 مشــهد در دقایق پایانی و تنها به دلیل تفاضل گل
 نامناســب تر نتوانست در لیگ برتر کشور ماندنی 

شود.

آذرخش بندرعباس به لیگ دسته اول 
سقوط کرد

هفته چهاردهم و پایانی مرحله مقدماتی لیگ 
برتر فوتسال باشگاه های هرمزگان با برگزاری 

سه دیدار پیگیری شد.
به گزارش خبرگزاری صداو ســیما مرکز خلیج 

فارس، دربازی تیــم نریمان بندرعباس ۵ بر دو 
تیــم ۲۸ امتیازی و رده دومی بیمارســتان امام 
رضا بندرعباس را شکســت داد و با کسب ۳۱ 
امتیاز صدرنشین شد.تیم آیندگان هرمزگان نیز 
با نتیجه ۶ بر ۴ مغلوب میزبان خود تیم ســاحل 

شهرداری سیریک شد و دیدار تیم های مقاومت 
میناب و نیک پخش هرمزگان به تساوی سه سه 
رسید.بدین ترتیب تیم های بندرعباسی، نریمان، 
بیمارستان امام رضا، یادآور غدیر و آیندگان ضمن 
قرار گرفتن در جایگاه اول تا چهارم راهی مرحله 

پلی اف شــدند.تیم های نیک پخش هرمزگان و 
کشاورز احمدی با قرار گرفتن در جایگاه هفتم 

و هشتم جدول به لیگ دسته اول سقوط کردند.
تیم های اول تا چهارم لیگ برتر فوتســال استان 
برای نخستین بار در مرحله پلی آف با هم رقابت 

می کنند تا قهرمان این مسابقات مشخص شود.

 سر تیم های مرحله پلی آف مشخص شد

                                     آگهی مزایده اموال غیر منقول اسناد رهنی  
 ششــدانگ یک باب مغازه قطعه 15 به مســاحت دویست متر وشــصت دســیمتر مربع )200/60 متر مربع ( دارای پلاک یکهزار و ششصدو پنجاه و 
هفت فرعی از یکصد و شــش اصلی )106/1657( مفروز و مجزی شــده از پانصدو ســی و پنج فرعی از اصلی مذکور واقع در بخش یک بندرعباس 
روبروی شــهر نمایش ابتدای بلوار معلم تزیینات  داخلی لونی بنام علیرضا مرشــدی ثبت و ســند مالکیت صادر گردیده اســت و محدود به حدود 
زیر اســت : شــمالا بطول شــش متر و هفتاد سانتیمتر دیواریســت به پیاده رو خیابان  شرقا اول بطول سه متر و بیســت سانتیمتر دوم که شمالیست 
بطول دو متر و ده ســانتیمتر هر دو قســمت اخیر دیواریست به تاسیسات آب و برق سوم بطول ســیزده متر و ده سانتیمتر دیواریست به قطعه هشت 
تفکیکی سابق جنوبا  بطول پانزده متر دیواریست به قطعه بیست تفکیکی سابق غربا اول بطول پنج متر و ده سانتیمتر دیواریست به خیابان چهارده متری دوم 

که شمالیست بطول چهار متر و ده سانتیمتر دیواریست به راهرو و راه پله مشاعی  سوم نیز که شمالیست بطول دو متر چهارم بطول یک و نیم متر هر دو قسمت  اخیر دیواریست به آسانسور 
مشاعی پنجم بطول یک متر و چهل سانتیمتر ششم که جنوبیست بطول شش متر و ده سانتیمتر هر دو قسمت اخیر دیواریست به راهرو و راه پله مشاعی هفتم بطول دو متر هشتم بصورت پخی 
و متمایل به شمال است بطول نه متر هر چند قسمت اخیر درب و دیواریست به پیاده رو خیابان کف این قطعه بر روی عرصه و سقف آن با کف قطعه اول تفکیکی مشترک است که به موجب 
سند رهنی شماره 14947مورخ 90/8/17 و متمم 17385مورخ 91/8/10و 21232مورخ 93/2/28 در رهن بانک اقتصاد نوین قرار گرفته به علت عدم پرداخت بدهی منجر به صدور اجرائیه و 
تشکیل پرونده اجرایی به شماره کلاسه 9700781  علیه علیرضا مرشدی گردیده است بنا به تقاضای بستانکار مبنی بر ارزیابی ملک فوق و برابر گزارش کارشناس رسمی دادگستری مورد مزایده 
یک باب مغازه دارای انشعاب آب و برق با مشخصات مغازه با کف پارکت دیوارها کاغذ دیواری و دکور ام دی اف سقف گچ 3درب ورودی شیشه ای با درب رول آپ ریموت دار ارزش 
پلاک فوق جمعاً به مبلغ سی میلیارد ریال ) 30/000/000/000 ریال (ارزیابی گردیده و برابر گزارش مامور اجرا ملک بصورت مغازه کابینت سازی در اختیار مستاجر خانم گیتی رفیعی  بندری 
می باشد پلاک فوق در روز چهارشنبه مورخ98/11/16  در اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس از ساعت 9 صبح الی 12 ظهر از طریق مزایده حضوری از مبلغ فوق به فروش می رسد شرکت 
در جلسه مزایده برای عموم آزاد است و فروش کلا نقدی  و بصورت چک تضمین شده بانکی به مبلغ پایه مزایده از طرف خریدار انجام خواهد گردید جلسه مزایده در همان ساعت و مکان 
تشکیل خواهد شد لازم به ذکر است پرداخت بدهی های مربوط  به آب ، برق ،گاز  اعم از حق انشعاب و یا حق اشتراک و مصرف در صورتی که مورد مزایده دارای انها باشد  و نیز بدهی 
های مالیاتی و عوارض شهرداری و غیره تا تاریخ مزایده اعم از اینکه رقم قطعی آن معلوم شده یا نشده باشد به عهده  برنده مزایده است  و نیز  در صورت وجود مازاد، وجوه پرداختی بابت 
هزینه  های فوق  از محل مازاد  به برنده مزایده مسترد خواهد شد و برابر اعلام بستانکار مورد وثیقه تا تاریخ 99/7/29 تحت پوشش بیمه ای می باشد.98/1699 م الف  تاریخ انتشار :98/10/25

    مریم چمنی-  رئیس اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

پدافند  بســکتبال رعد  تیم   ســرمربی 
شــهرکرد با بیان اینکه این تیم با وجود 
همه کمبودها ، بازی های به نسبت خوبی 
انجام داده، گفت: در حــال حاضر نیاز به 

جذب بازیکنان جدید داریم. 
مهدی جمشــیدی پس از شکست تیمش برابر 
شــهرداری بندرعباس در گفــت و گو با ایرنا 
اظهار داشــت: در حال حاضــر امکان جذب 
بازیکــن جدید برای تیم به دلیل مشــکلات 
مالی نداریم که همین مســاله ما را با مشکل 
مواجه کرده اســت.وی افزود: در بازی امروز 
برابر شهرداری نتوانستیم آنگونه که باید ظاهر 
شــویم و متاســفانه بازی را بــا اختلاف ۲۰ 
واگذار کردیم.جمشــیدی ابراز داشت: امسال 
ســطح کیفی بازی های لیگ برتر بســیار بهتر 
شــده و تیم ها با انگیــره بالایی در هر بازی 
وارد میدان می شوند.سرمربی تیم رعد پدافند 
شــهرکرد خاطرنشــان کرد: در حال حاضر 
چنــد بازیکن مصدوم داریم کــه امیدواریم با 
بهبودی این بازیکنــان، بتوانیم در بازی های 
آتی عملکرد بهتری داشــته باشیم.رعد پدافند 
شهرکرد در یک بازی خارج از خانه برابر تیم 
بسکتبال شهرداری بندرعباس با نتیجه ۸۹ بر 

۶۹ شکست خورد.

سرمربی تیم بسکتبال رعد 
پدافند شهرکرد:

نیاز به جذب بازیکنان جدید داریم

  

مربی تیم فوتســال آذرخش گفت: دلم می سوزد 
برای بازیکنانی که تا لحظــه آخر جنگیدند و با 
تمامی هجمه های دروغ ماندند و تلاش کردند و جز 

شرمندگی چیزی ندارم بگویم. 
عباس روزپیکر پس از سقوط تیم آذرخش بندرعباس 
به لیگ دسته اول فوتسال کشور، در گفت وگو با ایسنا، 
اظهار کرد: بازی خوبی برابر مقاومت البرز انجام ندادیم 
و با استرس حاکم بر بازی نتوانستیم نمایش مورد انتظار 

را ارائه دهیم.
وی با بیان اینکه پس از هر گلی که می زدیم به هم ریخته 
در زمین ظاهر می شــدیم، اضافه کــرد: نتیجه بازی 
به راحتی دســت خودمان بود و می توانستیم به راحتی 
تیم میزبان را شکست دهیم تا شاهد اتفاقاتی بیرون از 
زمین فوتسال نباشیم.روزپیکر با اشاره به اینکه تمامی 
اتفاقات رخ داده در دیدار اهورا بهبهان و فرش آرا مشهد 
قابل پیش بینی بود، تصریح کرد: از مسئولین هرمزگان 

و مدیرعامل گرفته تا مسئولان کمیته فوتسال هیچ کس 
دل خوشی از ما ندارد.وی ادامه داد: آقای خبیری ناظر 
ویژه دیدار فوتســال آذرخش و مقاومت البرز اســت 
و دیدار که تمامی می شــود اعلام می کند که ۳۰ ثانیه 
از دیدار اهــواز باقیمانده اما وقتی به رختکن می آییم، 
می گویند بازی وقفه اعلام شده و ۶ دقیقه باقیمانده است.

سرمربی تیم فوتســال آذرخش بندرعباس با اشاره به 
اینکه چه دلیل دارد آمار غلط از سوی مسئولان کمیته 
فوتسال به تیم آذرخش داده شود، بیان کرد: ظاهراً تیم 
حریف بهتر نتایج را می دانست اما ما هیچ نمی دانستیم 
زیرا از کســی سؤال می کردیم جوابی به ما نمی داد و تا 
دیدار آذرخش تمام شــد سریع نتیجه را اطلاع رسانی 
کردند و به نوعی مأموریــت خود را تمام کردند.وی با 
بیان اینکه نتیجه رخ داده در اهواز هماهنگ شــده بود 
و اخراج مربیان مــا روی یک اعتراض کوچک واقعاً 
عجیب بود، اظهار کــرد: اینکه داور بیاید قبل از بازی 

بگوید عاشــق تیم آذرخش هستم اما با رندی خاصی 
دو موقعیت دو به تک بازیکنانم را به راحتی و سر یک 
صحنه های عادی گرفت و سوت زد.روزپیکر با اشاره به 
اینکه نمی خواهم سقوطمان را توجیه کنم زیرا همه چیز 
دست خودمان بود و می توانستیم به راحتی با مدیریت 
بازی بقایمان را قطعی کنیم، اضافه کرد: فکرش نمی کردم 
اختــلاف دقایق دو بازی در کرج و اهواز به این میزان 
باشد و به راحتی تبعیض را در لیگ برتر فوتسال شاهد 
باشــیم.وی با بیان اینکه بنده حاضر نیستم برای نتیجه 
دســت به هرکاری بزنم، خاطرنشان کرد: به خواست 
خداوند معتقدم اما یکسری افراد که هدفمند شرایط را 
برای سقوطمان هموار کردند، به خداوند واگذار می کنم.

سرمربی تیم فوتســال آذرخش بندرعباس با اشاره به 
اینکه بازیکن محروم قطعی شــهروند ساری قطعی به 
میدان رفت و اعتراض ما به هیچ جا نرسید، ادامه داد: 
همه چیز به لابی بازی، قدرت و زور زیاد ختم شــده 
است.وی افزود: دلم می ســوزد برای بازیکنانی که تا 
لحظه آخر جنگیدند و با تمامی هجمه های دروغ ماندند 
و تلاش کردند و جز شــرمندگی چیزی ندارم بگویم.

روزپیکر با بیان اینکــه ای کاش تیم آذرخش می ماند 
و یکســری آدم ها گفته هایم را در آینده به سقوط تیم 
آذرخش ربط نمی دادند، خاطرنشــان کرد: به زودی در 
نشست خبری تمامی اتفاقات پشت پرده تیم آذرخش 
در فصلی که گذشــت را بیان می کنــم.وی ادامه داد: 

کمترین تقصیر در سقوط تیم آذرخش برعهده کادرفنی 
و بازیکنان بود و درگیری ما با تیم حریف آسان ترین 
لحظه بود زیرا درگیری های سنگینی در خارج از زمین 

داشتیم و دروغ های زیادی را تحمل کردیم.
سرمربی تیم فوتســال آذرخش بندرعباس با اشاره به 
اینکه تمامی افرادی که هدفمند به دنبال ضربه زدن به 
آذرخش بندرعباس بودند را به خداوند واگذار می کنم، 
اظهار کرد: امیدوارم کمیته فوتســال بــه اعتراضمان 
رســیدگی کند گرچه صدای ما به هیچ جا نمی رسد و 
جوابی هم بیرون نمی آید.وی با بیان اینکه یکجاهایی 
هر چه داد بزنیم صدا شــنیده نمی شــود، اضافه کرد: 
وقتی می خواهند بــرای یک تیم اتفاقاتی رقم بزنند به 
ســراغ تیم بی صاحب می رونــد و زمانی که آذرخش 
بندرعباس متولی ندارد مشخص است تمامی بلاها سر 
تیم آذرخش بیاید.روزپیکر با اشاره به اینکه باید قبل 
از برگزاری مسابقات پلی آف نیز نتیجه اعتراضمان در 
دیدار با شــهروند ساری اعلام شود، عنوان کرد: امروز 
هرچه در توان داشــتیم در میدان مسابقه ارائه کردیم و 
شرمنده هوادارانی هستم که عاشقانه ما را دنبال کردند.

وی در پاسخ به سؤال ایسنا مبنی بر اینکه چرا امسال 
مشکلات تیم آذرخش بندرعباس دوچندان بود، اظهار 
کرد: امسال انتخابات مجلس شورای اسلامی است و 
اتفاقاتــی در ورزش هرمزگان رخ می دهد که ارتباطی 

با ورزش ندارد.

سرمربی تیم فوتسال آذرخش بندرعباس:

 مسئولان کمیته فوتسال مأموریت شان را انجام دادند

آگهــی تغییــرات شرکــت آتیــه تجــارت نقــش جهــان قشــم ســهامی خــاص به شــماره ثبــت  
5349وشناسه ملی14005563152

برابر صورتجلسه مجمع عمومی فوق العاده  مورخ 98/5/12 شرکت 
مزبــور به واصله مورخ  98/7/28 کــه در تاریخ 98/9/30از لحاظ 
واریز هزینه های ثبتی و امضای ذیل دفاتر ثبت تکمیل گردیده است 
موضوع فعالیت شــرکت مندرج در ماده 2 اساسنامه به شرح ذیل  
تغییر و اصلاح یافت: صادرات واردات و فروش کالا و انجام کلیه 
عملیات مرتبط طبق مجوز فعالیت اقتصادی شماره 94/537 سازمان 

مورخ 94/7/5 سازمان منطقه آزاد قشم 

          رویا زاهد نیا -رئیس اداره ثبت شرکتها
عضو هیئت رئیســه فدراسیون دوومیدانی 
از برگزاری مســابقات ماراتن آقایان و نیمه 
ماراتن بانوان هرمز در پایان هفته جاری خبر 

داد. 
طالب زارع در گفت و گو با ایســنا، افزود: امسال 
برای ششــمین سال متوالی شرکت بناگستر کرانه 
)حامی مالی برگزاری جام هرمز( میزبان دوندگان 

پرشور ماراتن از استان های کشور است.

قائم مقام شــرکت بناگستر کرانه  با بیان اینکه در 
راستای مســئولیت های اجتماعی خود سعی بر 
ارتقا جایگاه دوومیدانــی و به طور کلی ورزش 
استان هرمزگان در سطح کشور داریم، اضافه کرد: 
با همکاری فدراسیون دوومیدانی رقابت های دو 
ماراتن قهرمانی کشور جام هرمز در تقویم رسمی 
دوومیدانی کشور ثبت شده است و هر ساله شاهد 

برگزاری این رقابت ها در استان هرمزگان هستیم.
وی ادامه داد: مســابقه نیمه ماراتن بانوان از سال 
گذشــته برای دومین بار با استقبال پرشور مردم 
مهمان نواز جزیره هرمز برگزار شــد و امسال نیز 
شاهد حضور بانوان شرکت کننده برای سومین سال 
متوالی در دو نیمه ماراتن خواهیم بود.زارع با اشاره 
به اینکه جوایز نقــدی این جام یکی از مهمترین 

انگیزه های دوندگان برای رقابت با یکدیگر است، 
اظهار کرد: به طبع تعییــن جوایز ویژه تب وتاب 
مسابقه و همچنین سطح کیفی رقابت دوندگان را 
بالا می برد و یقیناً انتظار داریم تا شــاهد مسابقه 
خوبی هم باشــیم.قائم مقام شرکت بناگستر کرانه 
عنوان کرد: همه تلاش ما و البته کادر فدراســیون 
دو و میدانی و شرکت بناگسترکرانه در برگزاری این 
مسابقات، برندسازی این جام در سطح بین الملل 
اســت که امیدوارم بتوانیم در صورت فراهم شدن 
شرایط مسابقات ماراتن و نیمه ماراتن امسال جام 
هرمز را با حضــور دوندگان خارجی به صورت 

بین المللی برگزار کنیم.

عضو هیئت رئیسه فدراسیون دوومیدانی: 
به دنبال ارتقای سطح دوومیدانی کشور هستیم
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که با حکم دادگاه مشخص می شود، خودداری کند.

  گروه گزارش//شــهروندان بندرعباسي در 
چند روز اخیر مانند برخی از شهرستان های 
دیگر استان با مشــکل کمبود سیلندر گاز 
مواجهند و نمی توانند سیلندر موردنیازشان 

را به راحتی تامین کنند.
  این کمبود ســیلندر که در هفته های گذشته نیز 
وجود داشت ودر چند روز گذشته به اوج رسید، 
در روزهای اخیر در فضای مجازی و رسانه های 
رســمی نیز بازتاب هایی را داشــت و همچنان 
شــهروندان  با گلایه از بازار سیاه ایجاد شده در 
این بخش،سیلندر به دست به جایگاه های مختلف 
مراجعــه می کنند و در ایــن جایگاه ها نیز کمتر 
سیلندر یافت می شود.ساعت ۱۶و۳۰دقیقه دوشنبه 
که به جایگاه پشت زندان مرکزی بندرعباس رفتم 
که چندی قبل نیز خودرویی بدلیل تخلیه گازمایع 
به داخل مخزنش آتش گرفت؛ اولین صحنه ای را 
که مانند سایر جایگاه ها در ایام مختلف مشاهده 
کردم، وارونه شــدن ســیلندرهای گاز به داخل 
مخازن خودروها بــود. در این جایگاه به غیر از 
تعدادی  سیلندر گاز بوتان، بقیه سیلندرها خالی 
بودند و شــهروندان نمی توانستند سیلندر مورد 
نیازشان را تامین کنندکه این سیلندرهم در مخازن 
خودروها تخلیه می شد و در دقایقی که آنجا بودم، 
شهروندان سیلندرهای خالی انواع دیگر گازها را 

آورده بودند. 
  برخی از شهروندان از نبود سیلندر در جایگاه های 
مختلف شــهر گلایه مند بودند ومی گفتند در این 
چنــد روز به جایــگاه های مختلــف رفته ایم، 
اما کمبود ســیلندر اســت و نتوانسته ایم سیلندر 

موردنیازمان را تهیه کنیم. 
  نبود جایگاه پیک نیک پرکنی استاندارد 

در این جایگاه شــهروندانی کــه پیک نیک های 
خودشان را آورده بودند، با وارونه کردن تنها نوع 
ســیلندر موجود، پیک نیک ها بصورت غیرایمن 
و غیراســتاندارد پر می شد که شهروندان از نبود 
جایگاه پیک نیک پرکنی در سطح شهر هم گلایه 
مند بودند ومی گفتند فقط در شرکت گاز مربوطه، 
پیک نیک را اســتاندارد و در کمترین زمان ممکن 
پر می کنند و بدلیل نبود جایگاه پیک نیک پرکنی 
در سطح شهر، مجبوریم در خانه ها و اماکن دیگر 

پیک نیک خود را پر کنیم.
شــهروندی دیگر می گوید:ســیلندر خود را از 
هفته گذشــته در خودرو گذاشته ام و به چند جا 

رفته ام، اما می گویند سیلندر نداریم و در برخی 
جایگاه ها هم صف های طولانی تشکیل می شود. 
چرا متولیان مربوطه سیلندر گاز مورد نیاز مردم را 

تامین نمی کنند؟ 
  بازار ســیاه برخی شــهروندان هم از بازار سیاه 
ایجاد شده برای سیلندر گاز  در استان صادرکننده 
گاز می گویند که در برخی خانه ها که ســیلندر 
می فروشند، سیلندر را با قیمت های ۱۵تا۳۰ هزار 
تومان هم می فروشــند که وقتی سیلندر نیست، 
مجبوریم با هر قیمتی بخریــم. اگر خودروهای 
توزیع سیلندر، کپسول را در خانه ها تخلیه نکنند 
و در محلات بیاورند ویا در جایگاه های رسمی 
سیلندر توزیع کنند تابا قیمت مصوبه به دست مردم 

برسد، کمبود سیلندر هم برطرف می شود. 
  استفاده گاز خانگی در خودروها

 تعداد زیادی از شهروندان البته کمبود سیلندر گاز 
را بدلیل اســتفاده خودروها از سیلندرهای گاز 
عنوان و اظهار می کنند: درصورتیکه سیلندرهای 
۱۱کیلویی برای مصارف خانگی است، اما بیشتر 
این سیلندرها در مخازن خودروها تخلیه می شوند 
و مــردم برای اســتفاده گاز در خانه با مشــکل 
مواجهند.چرا مســئولان مربوطــه در این بخش 
اقدامی نمی کنند؟ چرا جایگاه گاز ال پی جی برای 
این خودروها راه اندازی نمی شود؟  از زمانی که 
قیمت بنزین افزایش یافت و خودروهای بیشتری 
از گاز ال پی جی استفاده می کنند، کمبود سیلندر 
گاز خانگی بیشــتر شــده و مردم متحمل هزینه 

زیادی برای خرید سیلندر گاز می شود. 
 یکی از ســاکنان خواجه عطــاء  بندرعباس می 
گوید: کارمندم و نمی توانم اشــتراک ســیلندر 
گازبگیرم؛ زیرا زمانی سیلندر می آورند که خانه 
نیستم. هرموقع سیلندر گازم تمام می شود، مجبورم 
خودرویی دربست بگیرم و بروم سیلندر خالی را 
پر کنم. الان چند روز اســت که به چند جایگاه 
رفته ام و نتوانســته ام سیلندرم را پر کنم و بیش از 
۱۰۰ هزارتومان هم کرایه داده ام. مجبور شدم چند 
مرتبه بروم خانه همســایه و غذایی نیمه آماده را 
گرم کنم و بخوریم. واقعا چرا هیچکس نسبت به 

این کمبودها پاسخگو نیست؟
  شهروندی دیگر می گوید:.این چند روزه سیلندر 
گاز بسیار کمیاب شده اســت. نمی دانم دلیلش 
چیست؟ در گذشته خودروهای سیلندر فروشی به 
داخل محلات می آمدند و مردم مشکلی نداشتند. 

اما پس از سهمیه بندی بنزین که منجر به استفاده 
خودروها از گاز خانگی شــده است، کم وبیش 
کمبود وجود دارد و هرجایی که می رویم، چه در 
جایگاه های رسمی و چه خانه ها و...، صف هایی 
از  خودروهایی را می بینیم که سیلندرهای گاز را 
به داخل مخازن شان تخلیه می کنند. اگر سیلندرها 
را بــه خودروها داده نشــود، این مشــکلات و 
کمبودهای سیلندر برطرف می شود. با این وضعیت 
فکر کنم بایستی مانند قدیم از چوب و ذغال برای 

پخت و پز استفاده کنیم. 
  همچنیــن در این مورد نجفی از رودان می گوید 
در شهرستان رودان بخصوص روستاها سیلندر گاز 
بســیار کم است و با سختی و مشقت زیاد باید به 
دنبال سیلندر گاز باشیم . به صورت روزانه  فقط 
دو خودرو از بندرعباس سیلندر گاز به شهر رودان 

می آورند و مردم ســاعت هــا در انتظار این دو 
خودرو درصف هســتند و بسیار اتفاق می افتد با 
توجه به اینکه ساعت ها انتظار کشیدند سیلندر گاز 
به آنها نرسیده و تمام می شود از مسئولین مربوطه 
درخواست دارم این مشکل رودان را برطرف کنند 

و مردم را ازاین  گرفتاری نجات دهند .
  برخی از شهروندان مدعی هستند که میزان گاز، 
در سیلندرها ۱۱کیلو نیست و زودتر از قبل تمام 
می شود و از طرفی قیمت مصوب رعایت نمی شود 

وگرانتر به فروش می رسد. 
  گاز هست، مشکلی در توزیع نیست

  مدیریت شــرکت پرســی ایران گاز استان که 
شــهروندان هرمزگاني بــه میزان بیشــتری از 

ســیلندرهای این شرکت اســتفاده می کنند  هم 
می گوید: مشکلی در توزیع سیلندر گاز وجود ندارد 
و گاز به اندازه کافی در اســتان و شهر بندرعباس 
توزیع می شود و کمبودی نباید وجود داشته باشد 

وبنظر می رسد بیشتر شایعه سازی است. 
  عزت ا... گورهانی با اشاره به بارندگی چند روز 
اخیر که باعث شد شهروندان بدلیل آبگرفتگی معابر 
نتوانند به جایگاه ها مراجعه کنند و میزان مراجعه 
مردم پس از بارندگی ها افزایش یافته است؛ اظهار 
داشت: در روزهای بارش، میزان خرید سیلندر گاز 
توسط شهروندان کاهش یافت و به نصف رسید، اما 
در این چند روز اخیر روزانه بین ۱۱۰تا ۱۶۰ تن 
گاز در استان توزیع شده است وعلی القاعده نباید 

کمبودی در گاز خانگی وجود داشته باشد. 
  گورهانی خاطرنشان کرد: یکی از مشکلات این 
حوزه، استفاده خودروها از سیلندرهای گازخانگی 
است که باعث کمبود می شود و اگر این خودروها 
از گاز سی ان جی استفاده کنند، کمبودها برطرف 
می شودو از گاز یارانه ای ال پی جی در خودروها 

استفاده نخواهد شد. 
  مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان گفت: 
بنظر می رسد میزان مصرف گاز در استان افزایش 
یافته است. گورهانی افزود: در هفته های گذشته 
۷تا۸هزار سیلندر در سطح شهر بندرعباس توزیع 
می شــد و الان به توزیع روزانــه ده تا ۱۱ هزار 
سیلندر رسیده است ونباید کمبودی وجود داشته 

باشد. 
  مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان اظهار 
داشــت : افزایش مصرف  بیش از حد سیلندر در 
خودروهای گازسوز  باعث شده است که مردم با 
مشکل مواجه شــوند. وی افزود: از طرفی انتظار 
می رود که مردم در مناطقی که گازکشی شده است، 
انشعاب گاز بگیرند تا با مشکل کمتری برای تامین 

گاز مواجه شود. 
گورهانی افزود: سهمیه روزانه گازمان ۱۰۵ تن گاز 
اســت که توزیع می شود و زمانی که در یک روز 
۱۰ تا۱۱ هزار سیلندر گاز توزیع می شود، در واقع 
نیمی از جمعیت بندرعباس بایستی سیلندر گرفته 
باشند و بطور متوسط هر ۳هفته یک  سیلندرگاز 
تمام می شود که نباید کمبودی وجود داشته باشد. 

مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان گفت: 
در روزهای آینده میزان توزیع ســیلندر گاز در 

محلات شهر بندرعباس افزایش می یابد. 
گورهانی اظهار داشت: شهروندانی هم که اشتراک 
گاز ندارند، می توانند برای دریافت ســیلندر گاز 
پرسی یا ایران گاز در جلوی منزل با قیمت مصوب 
۷۸۰۰تومان با شــماره تلفن های ۳۳۵۱۳۲۵۵و 

۳۳۵۱۳۲۵۷ تماس بگیرند. 
  وی گفت: در صورت تماس مشترکین در صبح، 
تا عصرهمان روز سیلندر به آن ها می دهیم و اگر 
عصر تماس بگیرند، تاصبح روز بعد سیلندر تحویل 

می شود. 
مدیریت شرکت پرســی ایران گاز هرمزگان در 
خصوص راه انــدازی جایگاه ال پی جی و پیک 
نیک در اســتان هم گفت: آمادگی داریم مجوز به 
بخش خصوصی جهــت راه اندازی جایگاه پیک 
نیک پرکنی بصورت استاندارد در سطح شهر دهیم. 
امــا برای راه اندازی جایــگاه ال پی جی باید از 
شرکت پخش فرآورده های نفتی مجوز اخذ گردد 
که درصورت صدور مجوز، شــرکت پرسی ایران 
گاز نیز آمادگی راه اندازی چنین جایگاهی را دارد. 
وی در خصوص پرکــردن پیک نیک ها بصورت 
غیراســتاندارد در جایگاه ها نیز گفت:این شیوه 

پرکردن پیک نیک تخلف است. 
مدیریت شرکت پرســی ایران گاز هرمزگان در 
خصوص کمبود جایگاه عرضه سیلندر گاز بطور 
رسمی که منجربه فعالیت جایگاه های غیررسمی 
و عرضه سیلندر در خانه ها شده است، هم گفت: 
پنج جایگاه رسمی در بندرعباس داریم و از طرفی 
دیگر باخودرو در محلات توزیع شده و همچنین 
به مشترکین نیز ســیلندر گاز تحویل می شود تا 
شهروندان مشکل کمتری برای تهیه سیلندر داشته 
باشــد. وی گفت: علی رغم آبگرفتگی محوطه 
شــرکت، اما تلاش شد خللی در پرکردن و توزیع 
سیلندر ایجاد نشــود و آمادگی داریم شبانه روز 

سیلندرها را پرکنیم. 
مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان گفت: 
به مردم توصیه می کنیم عجله نکنند و ســیلندر 
موردنیازشــان را جلوی خانه شان می آوریم و 

تحویل می دهیم.

نارضایتی شهروندان از کمبود سیلندرگاز در هرمزگان
مدیریت شرکت پرسی ایران گاز هرمزگان:کمبود و مشکلی در توزیع سیلندر نیست

گروه گزارش// در 2۵ دیماه سال ۱3۱۷ بانکی تخصصی 
در امر مسکن و ساختمان تأسیس شد و اکنون 8۱سال 
از آن زمان گذشــته و در این مدت به کمک این بانک 
بسیاری از مردم کشــور توانسته اند برای خود خانه و 
سرپناهی تهیه کنند. بانک مسکن متناسب با شرایط 
اقتصادی جامعه و مردم تلاش نموده است تا طرح های 
متنوعی را بر اســاس نیازهای اقشار متوسط جامعه 
ارائه نماید. امروز با سیاســت هایی که بانک مســکن 
اجرا کرده است بســیاری از املاک موجود در کشور با 
مســاعدت و حمایت های مالی بانک مسکن تامین و 
احداث شده است و طی ســال های متمادی، این بانک 
بعنوان بازوی توانمند دولت و وزارت راه و شهرسازی در 

بخش مسکن ایفای نقش کرده است.
  به مناســبت هشتاد و یکمین سالروز تاسیس بانک مسکن 
گفتگویی با علی کمالی مدیر شــعب این بانک در اســتان 

هرمزگان انجام شده که از نظر می گذرد. 
  مدیرشــعب بانک مسکن اســتان هرمزگان گفت: مسکن 
یکی از نیازهای اولیه، مهمترین و گران ترین کالایی اســت 
که خانواده از آن اســتفاده می کند. علی کمالی افزود: مسکن 
کالایی است که انسان برای تمام عمر به آن نیاز دارد و بدون 

آن خانواده با مشکلات زیادی روبرو خواهد شد.
  کمالی اظهارداشت: بانک مسکن به عنوان بانک تخصصی و 
توسعه ای بخش مسکن به عنوان تامین کننده اصلی این بخش 
شناخته می شــود.وی ادامه داد: به همین دلیل بانک مسکن 
تلاش می کند با اجرای برنامه ها و طرح های مختلف، زمینه ای 
فراهم کنــد تا خانواده ها بتواننــد راحت تر صاحب خانه و 
مسکن شوند. کمالی عنوان کرد: در راستاي افزایش اثربخشي 
تسهیلات مسکن نسبت به ارزش املاک مسکوني و تسهیل 
در شرایط خانه دار شدن هم وطنان، سقف تسهیلات ساخت و 
خرید مسکن از محل اوراق گواهی حق تقدم افزایش یافت.

  وی اظهارداشــت: سقف تسهیلات خرید و ساخت مسکن 
از محل اوراق گواهي حق تقدم استفاده از تسهیلات مسکن 
در شــهر بندرعباس و شهرهاي دیگر در تسهیلات انفرادي 

به ترتیب هشتصد میلیون ریال و ششصد میلیون ریال و در 
تســهیلات زوجین به ترتیب یک میلیارد و ششصد میلیون 

ریال و یک میلیارد و دویست میلیون ریال تعیین شده است.
این مسوول ادامه داد: در تسهیلات خرید مسکن، سقف هاي 
تسهیلاتي فوق ناظر بر واحدهاي مسکوني با حداکثر قدمت 
۲۵ سال ساخت مي باشد همچنین در املاک با قدمت بیش 
از ۲۵ سال ســاخت و حداکثر تا ۳۰ سال، سقف تسهیلات 
در شهر بندرعباس و شهرهاي دیگر در تسهیلات انفرادی به 
ترتیب ششــصد میلیون ریال و  چهارصد میلیون ریال و در 
تســهیلات زوجین به ترتیب یک میلیارد و دویست میلیون 

ریال و هشتصد میلیون ریال تعیین شده است. 
  کمالی یادآور شــد: سقف تسهیلات جعاله تعمیر یا تکمیل 
هر واحد مسکوني از محل اوراق گواهي حق تقدم استفاده از 
تسهیلات مسکن، چهارصد میلیون ریال می باشد و در مجموع 
جهت خرید مسکن از محل طرح زوجین مبلغ ۲میلیارد ریال 

قابل پرداخت است.
  مدیر شعب بانک مسکن هرمزگان خاطرنشان کرد: اعطاي 
تسهیلات مسکن از محل اوراق گواهي حق تقدم استفاده از 
تسهیلات مسکن به صورت توأم با حساب پس انداز مسکن 
جوانان، صندوق پس انداز ساخت مسکن و صندوق پس انداز 
مسکن و یا تسهیلات تبصره اي یا تکلیفي در حالات انفرادي 
یا زوجین، ضمن رعایت سقف مجموع تسهیلات امکان پذیر 

مي باشد.
  وی اظهارداشــت: کســی که از محل صندوق پس انداز 
مســکن یکم تسهیلات مســکن دریافت کرده، می تواند در 
هنــگام پرداخت اقســاط، از وام اوراق بــرای خرید یک 
مســکن دیگر اقدام کند.وی خاطرنشان کرد: از آنجا که در 
زمان سپرده گذاری و افتتاح حساب برای متقاضیان دریافت 
تســهیلات از محل صندوق پس انداز مسکن یکم از بابت 
واجد شــرایط بودن یا نبودن فرد متقاضی برای دریافت این 
تســهیلات استعلام به عمل نمی آید و استعلام مربوط به این 
موضوع در زمان سررســید موعد پرداخت تسهیلات به وی 
انجام می شــود بنابراین لازم است متقاضیان، خود نسبت به 

رعایت ضوابط تعیین شده برای دریافت این تسهیلات دقت 
کافی به عمل آورند.

  کمالی در خصوص اینکه اگر فردی در زمان سپرده گذاری 
و افتتاح حساب صندوق پس انداز مسکن یکم واجد شرایط 
بــوده، اما در طول دوره ســپرده گذاری اقــدام به دریافت 
تسهیلات با استفاده از اوراق برای خرید مسکن کرده باشد، 
باز هم می تواند تسهیلات صندوق یکم را دریافت کند، گفت: 
خیر؛ این فرد چون اقدام به دریافت تسهیلات دیگری کرده 
و مالک واحد مسکونی دیگری است، دیگر مشمول دریافت 
تسهیلات مسکن یکم نخواهد شد؛ چون هم دیگر خانه اولی 
محسوب نمی شود و هم از تسهیلات دیگری یعنی تسهیلات 
اوراق اســتفاده کرده است. با این حال آن دسته از افرادی که 
قبلًا تسهیلات خرید مسکن از محل صندوق پس انداز مسکن 
یکم گرفته اند می توانند در آینده با استفاده از اوراق اقدام به 

دریافت تسهیلات خرید مسکن کنند.
  وی در پاســخ به سوال دیگری مبنی بر اینکه آیا فرد خانه 
اولی که تســهیلات یکم دریافت کــرده وهم اکنون در حال        
   پرداخت اقســاط تسهیلات خود اســت می تواند اقدام به 

دریافت تسهیلات از محل اوراق و خرید یک واحد مسکونی 
دیگر کند، نیز گفت: بله، دریافت تســهیلات از محل اوراق 
هیچ محدودیتی ندارد و در چنین حالتی فرد می تواند اقدام به 
دریافت تسهیلات اوراق نیز بکند، به شرط آنکه بتواند اقساط 
ماهانه را پرداخت کند و همچنین مدارک شــغلی و درآمدی 
وی نشــان دهد وی از توان مالی کافی برای پرداخت هر دو 

قسط برخوردار است.
  مدیر شعب بانک مسکن هرمزگان همچنین در پاسخ به این 
سوال که سپرده گذاران صندوق پس انداز مسکن یکم، امتیاز 
خود را به چه اشــخاصی می توانند واگذار کنند، خاطرنشان 
کرد: در صورت تمایل ســپرده گذار، این اشخاص می توانند 
امتیاز خود را به اقوام بســیار نزدیک خود یعنی پدر، مادر، 
فرزند، همســر، خواهر، برادر، پدربزرگ، مادربزرگ و نوه 
منتقل کنند. اقوام درجه دوم مشــمول این ضابطه نخواهند 
شد.کمالی در ادامه خاطرنشان کرد: در بخش خرید مسکن، 
بانک مســکن طرح های مختلفی اجرا کرده است که یکی از 
این طرح ها، حساب صندوق مسکن یکم است که تاکنون نیز 

مورد استقبال افراد زیادی قرار گرفته است.
  وی اضافه کرد: حساب صندوق مسکن یکم به دو صورت 
انفرادی و زوجین اجرا می شــود که در آن افراد می توانند به 
صورت انفرادی یا زوج و زوجه با هم از این تسهیلات خرید 

مسکن بهره مند شوند.
  مدیرشعب بانک مسکن هرمزگان به میزان پرداخت تسهیلات 
در طرح صندوق مسکن یکم اشاره و عنوان کرد: در این طرح 
برای افرادی که به تنهایی متقاضی دریافت تسهیلات هستند 
مبلغ ششصد میلیون ریال در بندرعباس و سایر شهرستان ها 
چهارصد میلیون ریال و برای زوجین در بندرعباس مبلغ یک 
میلیارد و دویست میلیون ریال و سایر شهرستان ها هشتصد 

میلیون ریال قابل پرداخت است. 
  کمالی در خصوص ســود این تسهیلات نیز گفت: حساب 
صندوق مسکن یکم بانک مســکن کمترین سود را در بین 
طرح های تســهیلاتی دارد به طوری که این تسهیلات برای 

خرید در بافت فرسوده شش درصد و برای بافت غیرفرسوده 
هشت درصد است.وی اظهارداشت: افرادی که از تسهیلات 
صندوق مسکن یکم استفاده می کنند می توانند همزمان مبلغ 

۲۰۰میلیون ریال بصورت جعاله نیز دریافت کنند.
  این مســوول در بخش دیگری از سخنان خود گفت: سود 
و جرایم تسهیلات افرادی که اقســاط عقب افتاده دارند در 
بانک مسکن بخشیده می شود.  کمالی افزود: بعضی از افراد 
به دلایل مختلف نتوانســته اند اقساط تسهیلاتی که از بانک 
مســکن دریافت کرده اند را پرداخت نمایند و به این اقساط 

عقب افتاده جرایمی تعلق گرفته است.
  کمالی خاطرنشان کرد: بانک مسکن برای رفاه حال این افراد 
طبق تبصره ۳۵، اقدام به بخشــش سود و جرایم تسهیلات 
نموده اســت و افراد می توانند با پرداخت اصل تسهیلات، با 
بانک تســویه حســاب نمایند.وی اظهارداشت: این طرح 
فرصت مناسبی است تا بدهکاران بانک مسکن به ویژه در 
بخش روستایی اقدام به پرداخت بدهی خود به بانک نمایند. 
کمالی عنوان کرد: بخشودگی سود و جرایم تسهیلات بانک 
مسکن تا پایان سال اجرا می شود و افراد می توانند با مراجعه 

به شعب بانک مسکن اقدام به پرداخت اصل تسهیلات نموده 
و بدهی خود را تسویه کنند.

  مدیرشــعب بانک مســکن هرمزگان به حساب پس انداز 
مسکن جوانان اشــاره و خاطرنشان کرد: حساب پس انداز 
مسکن جوانان یکی از انواع حسابهای سپرده سرمایه گذاری 
کوتاه مدت بوده که دارنده حساب قادر می باشد با رعایت 
برنامه ســپرده گذاری ارایه شده توسط بانک در بلند مدت 
با شرایط خاص استثنایی از مزایا و تسهیلات ویژه حساب 
مذکور برخوردار شود.وی افزود: برای بسیاری از متقاضیان 
مســکن ســپرده گذاری یکباره با ارقام چند میلیونی میسر 
نیست یا دشــواری هایی دارد و این افراد می توانند با افتتاح 
حساب پس انداز مســکن جوانان و سپرده گذاری تدریجی 
در این حساب، از امتیاز تسهیلات ارزان قیمت خرید مسکن 

برخوردار شوند.
  کمالی گفت: برای کسب امتیاز سقف تسهیلات قابل پرداخت 
از محل این حساب، دو شــیوه برای شارژ تدریجی سپرده 
طراحی شده است. یک شیوه که برای کودکان و نوجوانان که 
در کوتاه مدت متقاضی خرید مسکن نیستند، مناسب ارزیابی 
می شود، سپرده گذاری تدریجی ۱۵ ساله است. همچنین مدل 
دوم سپرده گذاری در این حساب نیز به نحوی طراحی شده 
که مناسب کسانی است که ظرف پنج سال آینده به متقاضی 
مسکن تبدیل می شوند. بنابراین این حساب برای جوانان ۱۸ 
سال به بالا و نوجوانانی که والدین یا قیم قانونی آنها امکان 
شارژ حساب با مبالغ بالاتر را دارند، می تواند گزینه مطلوبی 
باشد.  وی ادامه داد: نرخ سود تسهیلات از این محل در حال 
حاضــر ۹ درصد بوده و بالاترین مدت بازپرداخت در میان 
انواع تسهیلات بانک مسکن را به خود اختصاص داده است 

به طوری که امکان تقسیط آن تا ۲۰ سال وجود دارد.
  این مســوول اضافه کرد: در صورت عدم استفاده از امتیاز 
حساب پس انداز مســکن جوانان، در هنگام فسخ حساب، 
نرخ سود سپرده های کوتاه مدت بابت مدت سپرده گذاری به 

صاحب حساب پرداخت خواهد شد.

  مدیرشــعب بانک مســکن هرمزگان در بخش دیگری از 
سخنان خود گفت: تا شهریور سال آینده پرونده مسکن مهر 
در استان بسته خواهد شد.وی ادامه داد: تاکنون ۹۳درصد از 
مسکن مهر در استان هرمزگان تقسیط و تحویل شده است 
و هفت درصد باقیمانده نیز تا شهریور ماه سال آینده ساخته 

شده و تقسیط و تحویل مالکان می شود.
  وی همچنیــن بــه طرح رونق تولید مســکن اشــاره و 
خاطرنشــان کرد: ایــن طرح با هدف کمک بــه توان مالی 
انبوه سازان با پرداخت تسهیلات مشارکت مدنی بدون سپرده 
تا  مبلغ یک میلیارد و سیصد میلیون ریال جهت ساخت هر 

واحد مسکونی و به منظور کمک به خانه دار کردن مردم به 
صورت ویژه و کاملا دقیق و پیگیرانه ، دردستور کار شعب 

بانک مسکن هرمزگان و با اولویت قرار گرفته است. 
  کمالــی درباره اهداف این طرح عنوان کرد: از جمله اهداف 
این طرح، تقویت بخش تقاضا و با رویکرد تحرک بخشي و 
ایجاد رونق در بخش مسکن از طریق تحریک تقاضا و هم 
راستا بودن با توسعه برنامه هاي دولت جهت احیاء، بهسازي، 

نوسازي و مقاوم سازي بافت هاي فرسوده و ناکارآمد شهري 
که در تکالیف اصلي و سیاســت گــذاري هاي کلان بانک 

تعریف گردیده است می باشد.
  مدیرشــعب بانک مســکن هرمزگان ادامــه داد: به خاطر 
اهمیت این موضوع کلیه شــعب بانک مسکن هرمزگان  و 
دایره اعتبــاری مدیریت هرمزگان آمادگی لازم را به منظور 
مشاوره و راهنمایی مشتریان وانبوه سازان در جهت مصرف 
بهینه اعتبار در بخش مسکن، ضمن برقراري تعامل سازنده با 
فعالین بخش مسکن نسبت به اعطاي تسهیلات به متقاضیان و 
رفع نیاز اعتباري این گروه به منظور جلب و جذب نامبردگان 

و تبدیل به مشتري هدف بانک دارند.
  وی در پایــان گفت: در این طرح برای دوران ســاخت و 
بازپرداخت تســهیلات دوره تنفس بین ۱۸ تا ۳۶ماه در نظر 
گرفته شده است و تسهیلات با نرخ سود ۱۸درصد پرداخت 

می شود.

به مناسبت هشتاد و  یکمین سال تاسیس بانک مسکن؛

زوج های بندرعباسی وام 2 میلیاردی مسکن می گیرند


